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 خالص سازی با
 طعم چای دبش

 وقتی دو وزیر ضد فساد دولت رییسی
 خودشان با خودشان مبارزه می کردند !

و« آغاز  اسکار »در سایه سر
یک مسیر برای ورود به 

باشگاه انیمیشن سازان
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هادی طحان  نظیف اعلام کرد

همتی استیضاح 

8

تلفن :33722300-5- 33403448-50

1- رشت -روبروی فرودگاه خودروی سبک- مرکز3404
2-رشت- لاکانشهر خودرو سبک- نرسیده به تقاطع راه آهن  مرکز 4463

3-خمام- چوکام - خودروی  سبک- مرکز 3401
4-خمام-چوکام-خودروی سنگین- مرکز 5402

مـراکز مـعاینه  فـنی خـودرو
 بـرادران پـور رستگـار

 همه روزه  آماده خدمت رسانی 
 به مشتریان و همشهریان عزیز میباشد.

سقوط از اسب
 زین شده !
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2

کاغذ هم چنان در تب ارز می سوزد

2

افزایش قیمت ها در بازر کاغذ و مقوا

اینجا محل  تبلیغ شماست !

013-33243634



یادداشت

آقای ازغدی! خود مارکس در 
انگلستان درس خواند و زندگی 

کرد و مُرد!

کمک 4 میلیارد تومانی رهبر انقلاب برای آزادی زندانیان نیازمند

پشت پرده 
یک استعفا

رویداد
  چهار شنبه  15 اسفند  1403

 شماره 6963

2
در آستانه برگزاری سی وهشتمین جشن گلریزان ستاد دیه کشور، حضرت آیت الله خامنه ای رهبر انقلاب اسلامی، مبلغ چهل میلیارد ریال به این امر خداپسندانه اختصاص دادند.

به گزارش ایسنا، حضرت آیت الله خامنه ای رهبر انقلاب اسلامی، در آستانه برگزاری سی وهشتمین جشن گلریزان ستاد دیه کشور، مبلغ چهل میلیارد ریال به این امر خداپسندانه 
اختصاص دادند.

جشن گلریزان هر سال در ماه مبارک رمضان، به همت ستاد مردمی رسیدگی به امور دیه و کمک به زندانیان نیازمند با حضور جمعی از مسئولان و خیّرین نیکوکار در تهران و 
شهرهای مختلف کشور برگزار می شود.

 خالص سازی با طعم چای دبش 
وقتی دو وزیر ضد فساد دولت رییسی 
خودشان با خودشان مبارزه می کردند!

نگاه

 در حالی که آقای جهانگیر سخن گوی قوۀ قضاییه دیروز رسما و مشخصا اعلام 
کردند » در پرونده فساد ارزی چای دبش دو وزیر  دولت آقای رییسی ) وزیران 
جهاد کشاورزی و صمت( به اتهام معاونت در در اخلال در نظام اقتصادی ابتدا 
به 5 سال حبس تعزیری محکوم شده بودند ولی حکم یکی ) ساداتی نژاد/ جهاد 
کشاورزی( به دو سال و دیگری ) فاطمی امین/ صمت( به یک سال کاهش 
یافته است« کیهان و صدا وسیما بی اشاره به دو عضو کابینه قبل خود آن دولت 
را معرف و افشاگر این فساد معرفی می کنند. گزاره ای که منطقا نادرست است 

مگر این که در بدنه اتفاق افتاده بود و وزیر کشف و معرفی می کرد.
   بله نهایتا با دستور معاون اول رسیدگی شد اما آن دو مگر وزیر دولت قبل 

نبودند؟
    محکومیت دو وزیر دولتی که با شعار مبارزه با فساد روی کار آمده بود طبعا 
برای هر ناظری شگفت آور است و به همین خاطر کیهان و صدا و سیما این 
خط تبلیغاتی را دنبال می کنند که اولا از سال 1398 شروع شده و ثانیا خود 

دولت آقای رییسی افشا و به دستگاه قضایی معرفی کرده است.
    بله از سال 98 شروع شده و در دولت روحانی. اما چقدر؟  دو میلیون دلار 
واردات واقعی و برای واردات متعارف چای و از 1400 ناگهان شدت گرفته و 
به همین خاطر سراغ وزیران دولت روحانی نرفته اند. طبیعی است که با روند 
عادی شروع کردند و ناگهان منحرف شدند و کار به جایی رسید که بابت 40 
درصد ارز تحویلی کالایی دریافت نشده و تازه کالای وارداتی هم چای کنیایی 
درجه 2 بوده با قیمت یک دلار که به اسم هندی درجه یک 6 تا 14 دلار ادعا 
کردند و سر به 3 میلیارد و 400 میلیون دلار می زند و مبلغ ریالی آن 30 هزار 
میلارد تومان می شود که 20 هزار میلیارد تومان اموال شناسایی شده و 9 هزار 

میلیارد تومان معوق است.
  مشروح پرونده و حکم را در خبرها می توانید بخوانید. این نوشته ناظر به 
تلاش صدا و سیما و کیهان برای القای این است که خود دولت وقت افشا 
و برخورد کرد. منتها چند سؤال پیش می آید: منظور از دولت وزیران و هیأت 
دولت است یا شخص رییس دولت؟ اگر وزیران و هیأت دولت مرحوم رییسی 
طبعا شامل آن دو هم می شود. آن وقت یعنی آن دو نفر خودشان با خودشان 
برخورد کردند؟ یا ابتدا عزل شدند و بعدی ها برخورد کردند؟ در حالی که می 
دانیم درباره ساداتی نژاد صحبتی از عزل نبود و گفتند استعفا داده و به دنبال 
اعمال ماده ای بودند که با اجازه شخص رییس قوه قضاییه امکان بررسی 
مجدد میسر می شد و آقای محسنی اژه ای در گفت و گو با دانشجویان اعلام 
کرد با این درخواست موافقت نکرده است. آن دیگری هم که با استیضاح کنار 

رفت و مجلس او را عزل کرد نه رییس جمهور.
   با این حساب منظور از دولت رییس جمهور سابق است که گفته بود: خود 
دولت پیش قدم شد و خود دولت شناسایی کرد و خود دولت پی گیری کرد 
و خود دولت افراد دست اندرکار را عزل و به دستگاه قضایی معرفی کرد یا 

دیگری؟
  اگر پای دو وزیر در میان نبود تعبیر »خود دولت« قابل قبول بود ولی وقتی 
دو عضو ارشد دولت محکوم شده اند چگونه این قول مرحوم را می توان تفسیر 
کرد؟     اگر منظور مرحوم رییسی از خود دولت خودش بوده یک حرف است 

و اگر وزیران یک حرف دیگر.
   ضمن این که سخنگوی دولت مرحوم رییسی صحبت از عزل وزیر جهاد 
کشاورزی به میان نیاورده و گفته بود: »آقای ساداتی نژاد استعفا دادند و اکنون 
نیز یکی از معاونان سابق ایشان سرپرست وزارتخانه است. آن چیزهایی که 
گفته می شود شایعه است و صحت ندارد  و نباید به آنها توجه کرد. دولت 
اکنون از کمک های ایشان استفاده می کند و در آینده نیز همکاری هایی 

خواهیم داشت.«
11 روز بعد و در 10 اردیبهشت 1402 هم آقای رییسی در دفاع از فاطمی 
امین - دیگر وزیر محکوم شده در این پرونده- در جریان استیضاح در مجلس 
گفت: ایشان به پاک دستی و ضد فساد و ضد رانت بودن و ضد روابط ناسالم 
شهرت دارند و همه اعضای دولت باید به فساد و برخورد با فساد حساس باشند.

  آن یکی را که گفتند شایعه است و این یکی را هم ضد فساد و حالا مرحوم 
نیست تا ببیند برای هر دو حکم صادر شده است.

   البته می توان احتمال داد منظور آقای رییسی دیگر افراد بوده و تصور نمی 
شده پای این دو گیر باشد.

    وقتی صحبتی از وزیران قبل تر نیست یعنی در زمان آنان واردات شکل 
معمول داشته و ناگهان مسیر تغییر کرده و از 1400 اوج گرفته است. 

    برای حامیان خالص سازی سخت است بتوانند توجیه کنند دو وزیر آن دولت 
که یکی در عید و بی خبری کنار رفت و دیگری با استیضاح و برای هیچ یک 

رسما اعلام عزل نشد محکوم به اخلال در نظام اقتصادی شده اند.
   خنده دار تر از کیهان صدا وسیماست که هیچ اشاره ای به دو وزیر دولت قبل 

نمی کند و می گوید با همکاری دولت قبل برخورد شد!
   معنی و مفهوم آنچه کیهان و صدا و سیما به خورد ما می خواهند بدهند این 
است که دو وزیر خودشان فساد خودشان را افشا کردند بس که ضد فساد بودند!

  یک لحظه تصور کنید 3 میلیارد و 400 میلیون دلار ناقابل را به جای این که 
در اختیار یک گروه قرار دهند تا چای بی کیفیت خارجی وارد کنند آن هم در 
سال هایی که به عنوان تولید ملی نام گذاری می شد به سندیکای چای شمال 

می دادند. چه تحول شگرفی رخ می داد؟
در آذرماه همان سال )1402( مدیر اجرایی سندیکای چای در خصوص پرونده 

فساد چای دبش به تارنمای فراز گفت:
 -11 دی ماه سال 1401 هم گزارشی از اسناد و اطلاعاتی که داشتیم در 
حضور نماینده لاهیجان آقای فرخی به وزیر وقت آقای ساداتی نژاد ارائه دادم. 
در آن دیدار نیز ناهمخوانی اعداد و ارقام و مستندات را به وزیر وقت شفاهی و 

کتبا توضیح دادیم. 
-در پنج سال منتهی به سال 1400 آمار واردات چای ایران بین 60 تا 65 هزار 
تن بوده است. در سال 1401 در دوران وزارت محمدجواد ساداتی نژاد وزیر 
کشاورزی دولت رییسی، اما ناگهان واردات چای به 110 هزار تن می رسد. این 
آغاز روندی بود که به نامه اتحادیه تولیدکنندگان، بازرگانان و صنایع بسته بندی 

چای کشور به محمد مخبر معاون اول رییس جمهور منجر شد.  
- ما به عنوان سندیکا 25 آبان 1401 برای اولین بار در مصاحبه با یک رسانه 
این موضوع را اعلام کردیم و نسبت به آن هشدار دادیم. ما وقتی آمار واردات 
پنج سال گذشته را رصد می کردیم متوجه شدیم که این روال طبیعی را طی 
نکرده و اعداد و ارقام با یکدیگر همخوانی ندارد. یعنی میانگین واردات چای 
پنج سال گذشته منتهی به 1400 بین 60 تا 65 هزار تن بود. این عدد به طرز 

عجیبی در سال 1401 افزایش پیدا کرد و تاحدود دو برابر بالا رفت.
  -  صادارت ما در پایان سه سال 9700 تن بیش از تولید ما بود.  بنابراین 
سوال اینجا بود که این چای در کجا تولیدشده که به عنوان محصول به خارج 
از کشور صادر می شود؟ سوالی که البته پاسخ آن در پرونده فساد چای دبش 

مشخص شد.
 -طی مصاحبه ای در آبان ماه هشدار دادیم  اتفاقاتی شوم در صنعت چای در 
حال وقوع است و از دستگاه های مختلف خواستیم که به این مسئله ورود کنند. 
در نهایت نیز اطلاعاتی که ردوبدل شد منجر به نامه اتحادیه به معاون اول 
رییس جمهور درباره وقوع این فساد شد. این نامه در 24 بهمن ماه 1401 منتشر 
شد و در کمتر از یک هفته بعد در 2 اسفند 1401 معاون اول رییس جمهور 
دستور »رسیدگی جدی« به این موضوع را داد. بر اساس نامه رسیده به فراز، 
محمد مخبر معاون اول رییس جمهور این دستور را به سردار یزدی رییس 

دبیرخانه ستاد هماهنگی مبارزه با مفاسد اقتصادی داده است.
   احتمالا منظور مرحوم رییسی از دولت معاون اول بوده ولی مگر آن دو وزیر 

بخشی از دولت به حساب نمی آمدند؟

سقوط از اسب
 زین شده !

: با نزدیک شدن به پایان سال و در حالی که کمتر از 20 روز مانده 
به عید نوروز، ساکنان پاستور، به ویژه رئیس جمهور، روزهای دشواری 
روز  با دو خداحافظی در یک  این موضوع  را پشت سر می گذارند. 
برای دولتی که  کمتر از 7 ماه از آغاز کارش می گذرد، تأیید می شود.

روز یکشنبه حامیان نامزد شکست خورده انتخابات ریاست جمهوری 
وزرای  از  یکی  برکناری  برای  شادی  و  حال جشن  در  مجلس  در 
دولت »وفاق ملی« بودند. یک روز قبل از آن نیز محمدجواد ظریف 
به دفتر رئیس قوه قضاییه احضار شد تا به او اعلام شود که به دلیل 
رعایت قانون مشاغل حساس باید از مقام خود کناره گیری کند. این 
قانون مدیران را از داشتن فرزندان یا همسرانی با تابعیت کشورهای 
استجازه  از طریق  به طور خاص  مورد ظریف  منع می کند.  خارجی 
حل شده بود و نامه ای از کمال خرازی به رهبری نظام ارسال شده 
بود که درخواست استثنا برای فرزندان قهری را داشت. در این روز، 
دولت ضربات سنگینی را متحمل شد و مخالفان دولت به دو پیروزی 

دست یافتند.
در حالی سپری  اقتصادی دولت چهاردهم  روزهای دشوار  واقع  در 
می شود که با آغاز به کار پزشکیان، برخی افراد از »اسب زین شده« 
صحبت می کردند. »اسب زین شده« اصطلاحی بود که توسط برخی 
از هواداران دولت قبل و در ابتدا توسط روزنامه کیهان به کار برده شد. 
طرفداران این تعبیر، بر این باور بودند که پزشکیان و دولتمردانش، 
دولتی را تحویل گرفته اند که هم خزانه آن پر از منابع مالی است و 

هم شاخص های اقتصادی آن در وضعیت مطلوبی قرار دارد.
از سوی  زیادی  های  واکنش  با  اصطلاح  این  زمان  آن  در  اگرچه 
اقتصاددانان روبرو شد و مسعود پزشکیان نیز گفته بود: آنچه تحویل 

گرفتیم، هر چه هست قطعا پول در آن نیست.
همچنین عبدالناصر همتی، وزیر اقتصاد، در گفت وگویی تلویزیونی در 
شهریورماه، به وضوح به مشکلات اقتصادی اشاره کرد و گفت: برخی 
اسب  چه  واقعاً  اما  داده ایم،  تحویل  زین شده ای  اسب  که  می گویند 
زین شده ای! ما با تورم 40 درصد و دلار 60 هزار تومانی مواجه ایم 
 13 بیکاری  نرخ  است.  رسیده  درصد   30 به  بودجه مان  کسری  و 
درصد است و رشد اقتصادی ما تنها 4.5 درصد است، در حالی که 
هدف گذاری برنامه هفتم رشد 8 درصدی بوده است. بازار سرمایه در 
وضعیت نامناسبی قرار دارد و سود میانگین شرکت های بورسی از 24 
درصد به 12 درصد کاهش یافته است، یعنی به نصف رسیده است. 

همچنین، در حال حاضر 300 هزار نفر در صف دریافت وام ازدواج 
300 میلیون تومانی هستند، در حالی که منابع مالی بانک ها کمتر از 

20 درصد است.
اما در جلسه استیضاح آقای وزیر،بدهی های به ارث رسیده دولت 
سیزدهم بار دیگر بیشتر از هر زمان دیگری خودنمایی کرد. رئیس 
جمهور در میان بهارستانی ها تاکید کرد: اینکه گفته می شود دارو 
نیست، به دلیل این است که وزارت بهداشت و درمان 90 هزار میلیارد 

تومان بدهی داشت.«
پزشکیان پس از اشاره به اینکه »برای خرید گندم بودجه ناکافی در 
نظر گرفته شد و 220 هزار میلیارد تومان گندم خریداری شده بود 
و وزارت نیرو نیز 120 همت بدهی به شرکت های تولیدکننده برق 
اشاره کرد: »130 هزار  اجتماعی هم  تامین  به مشکلات  داشت«، 
میلیارد تومان به تامین اجتماعی بدهکاری وجود داشت و وزارت راه 
پیمانکاران،  و شهرسازی علاوه بر 120 هزار میلیارد تومان بدهی 
از راه های موجود بودجه  200 هزار میلیارد تومان برای نگهداری 

نیاز داشت.«
با این حال، پس از گذشت چند ماه، وزیر اقتصاد دولت وفاق از مقام 
خود برکنار شد و تحت استیضاح قرار گرفت.برخی ها استیضاح همتی 

را به سقوط او از اسب زین شده تعبیر کردند.
نمایندگان مجلس، به ویژه منتقدان دولت، همتی و دولت چهاردهم را 
به عنوان عامل بحران های اقتصادی ناشی از افزایش تورم، نوسانات 
آنها عملکرد همتی  ارزی و وضعیت معیشتی مردم معرفی کردند. 
و  دانسته  ناکافی  را  ارزی  منابع  مدیریت  و  تورم  کنترل  زمینه  در 
تأکید کردند که سیاست های پولی و مالی دولت در دوران وزارت 
او، مشکلات را تشدید کرده است. همچنین، نگرانی هایی درباره روند 
کند جذب سرمایه گذاری خارجی و بی ثباتی در بازار سرمایه مطرح 

شد.
حسین راغفر در مورد استیضاح عبدالناصر همتی، وزیر پیشین وزارت 
اقتصاد، به خبرآنلاین گفت: به نظر من، مشکل تنها به تغییر افراد 
محدود نمی شود، بلکه عوامل متعددی در این زمینه دخیل هستند که 
اصلی ترین محرک های بی ثباتی اقتصادی کشور به شمار می روند. 
من بر این باورم که با برکناری یک فرد و ورود فرد دیگری، وضعیت 
تغییر نخواهد کرد. آنچه مجلس به آن رأی داد یا در واقع رأی اعتماد 
نداد، به آقای همتی مربوط نمی شود، بلکه به نوع تفکر اقتصادی 

مربوط است. این تفکر اقتصادی است که باید دستخوش تغییر شود 
و اگر این تغییر صورت نگیرد، جابجایی افراد تأثیر چندانی نخواهد 

داشت.
همچنین مرتضی عزتی در واکنش به استیضاح وزیر اقتصاد و آینده 
نرخ ارز در ماه های آینده به خبرآنلاین گفت: با توجه به شرایط کنونی 
و استیضاح آقای همتی، به نظر می رسد هر وزیر جدیدی که انتخاب 
بانک  همچنین،  داشت.  نخواهد  ارز  نرخ  افزایش  به  تمایلی  شود، 
مرکزی نیز به احتمال زیاد از افزایش نرخ ارز حمایت نخواهد کرد. 
وی افزود: به عقیده من، افزایش نرخ ارز در گذشته آثار زیان باری 
برای دولت به همراه داشته و به نظر می رسد در حال حاضر فشاری از 
سمت دولت برای افزایش نرخ ارز وجود نداشته باشد. اگر سیگنال های 
منفی به بازار ارسال نشود، نرخ ارز مرکز مبادله تا پایان سال آینده 
نباید تغییرات قابل توجهی داشته باشد و نرخ ارز آزاد نیز بیشتر تحت 

تأثیر این موضوع خواهد بود.
از سوی دیگر، مرتضی افقه، عضو هیئت علمی دانشگاه چمران اهواز، 
بر این باور است که نگرش حاکم بر مجلس یکی از دلایل اصلی عدم 
حل مشکل تحریم هاست. او می گوید اگر قرار باشد کسی استیضاح 
شود، ابتدا باید نمایندگان مجلس به خاطر کارشکنی هایشان در حل 
که  می کند  اشاره  او  باشند.  پاسخگو  گذشته  سال  هفت  مشکلات 
مجلسی که هفت ماه پیش به یک وزیر رأی داده، اکنون باید توضیح 
دهد که چه تحولی رخ داده که در آن زمان نتوانسته اند تشخیص 
دهند. چرا وزیری که هنوز به یک سال نرسیده، تأیید و سپس رد 
می شود؟ به گفته او، مجلس در حال اتخاذ یک ژست مردم دوستی و 
حمایت از مردم است که در واقع نوعی فرار به جلو محسوب می شود 
و مشکلات موجود هیچ ارتباطی به سیاست های داخلی کشور ندارد. 
بنابراین، هر وزیر دیگری هم که به این سمت بیاید، وضعیت بهتر 

نخواهد شد.
او می گوید به نظر من، مشکلات اقتصادی کنونی تنها به تصمیمات 
وزیر اقتصاد، رئیس کل بانک مرکزی و رئیس سازمان برنامه مربوط 
نمی شود. تحریم ها یک واقعیت جدی هستند و با ساختار فعلی نظام 
من  به عبارت دیگر،  یابیم.  دست  ثبات  به  نمی توانیم  تصمیم گیری، 
کلان  شاخص های  بهبود  در  دیپلماسی  دستگاه  نقش  که  معتقدم 

اقتصادی می تواند از سایر بخش ها بیشتر باشد.

به گزارش فرارو به نقل از روزنامه گاردین، محمدجواد ظریف، چهره ی 
بر اساس دستور یک  ایران، اعلام کرد که  سرشناس اصلاح طلبان 
مقام ارشد ناشناس، از سمت خود استعفا داده است.. او به عنوان معاون 
رئیس جمهور در امور راهبردی از سمت خود کناره گیری کرده است. این 
اقدام، که ضربه ای جدی به دولت مسعود پزشکیان محسوب می شود 

پس از استیضاح عبدالناصر همتی، وزیر اقتصاد رخ داد.
در این شرایط، جناح محافظه کار ایران به بهانه کاهش ارزش پول ملی، 
فشار های خود بر دولت پزشکیان را تشدید کرده است. این اتفاقات، که 
با حملات تند این جناح همراه شده، بازار بورس ایران را نیز در رکود 
عمیق تری فرو برده است. فعالان اقتصادی نگران اند که هرگونه تلاشی 
برای بازگشایی روابط تجاری با غرب، با مقاومت جناح محافظه کار 

ناکام بماند.
تحریم های  بازگرداندن  شامل  که  ترامپ  دونالد  سیاست های 
سخت گیرانه علیه ایران بود، نیز به این وضعیت دامن زده است. این 
برای  توافق جدید  ایجاد یک  پی  در  را که  تحریم ها اصلاح طلبانی 
نظارت بر برنامه هسته ای ایران بودند، تضعیف کرده است. محمد جواد 
ظریف پیش از این، در مردادماه نیز استعفا داده بود ولی دوباره به دولت 
بازگشت. با این حال، او همواره با انتقادات فراوانی روبه رو بوده است 
از جمله انتقاداتی که به ادعای منتقدان درباره تابعیت دوگانه فرزندانش 
آمریکا،  و  ایران  هسته ای  مذاکرات  سرسخت  منتقدان  بازمی گردد. 
معتقدند که انتصاب محمد جواد ظریف به عنوان معاون رئیس جمهور 
ناقض قانونی است که در سال 2022 به تصویب رسید؛ قانونی که 
افراد دارای ارتباط نزدیک با غرب را از عهده داری مناصب ارشد دولتی 
منع می کند. این موضوع، همراه با مسئله تابعیت فرزندان ظریف که به 
دوران حضور دیپلماتیک او در ایالات متحده بازمی گردد، فشار ها را بر او 
افزایش داد و موجب شد که وی مدت کوتاهی پس از پیوستن به دولت 

پزشکیان در مرداد 2024، تصمیم به استعفا بگیرد.
امور  وزیر  به عنوان  تا 2021  از سال 2013  که  جواد ظریف  محمد 
خارجه ایران در دولت حسن روحانی فعالیت داشت، در جریان مذاکرات 
که  توافق  این  کرد.  ایفا  کلیدی  نقش  برجام  هسته ای  توافق  برای 
در سال 2015 به دست آمد، به لغو تحریم های بین المللی در ازای 
محدودیت های شدید بر برنامه هسته ای ایران انجامید. اما در سال 
2018، با خروج آمریکا به ریاست دونالد ترامپ از برجام و بازگرداندن 
تحریم ها، توافق عملًا متوقف شد و شرایط برای اصلاح طلبانی نظیر 

محمد جواد ظریف به شدت دشوارتر شد.
اگرچه محمد جواد ظریف پس از پیوستن به دولت پزشکیان برای مدت 
کوتاهی به سمت اجرایی بازگشت، اما مخالفان سیاسی و محافظه کاران 
ادامه دادند.  او  از  انتقاد  با استناد به قانون مصوب 2022، به  به ویژه 
به ویژه این باور که او ارتباط های نزدیک با غرب دارد، بهانه ای برای 

اعمال فشار های بیشتر علیه او شد. علاوه بر این، گفته می شود که 
تا محمد جواد  بود  از مسعود پزشکیان خواسته  یک مقام عالی رتبه 
ظریف را از دولت خارج کند و او را به تدریس در دانشگاه بازگرداند. 
مسعود پزشکیان، به جای پذیرش این دستور، از مقام مذکور خواست که 

مستقیماً این موضوع را با محمد جواد ظریف در میان بگذارد.
استعفای  نهایت  در  ظریف  جواد  محمد  مقام،  این  با  دیدار  از  پس 
خود را تسلیم کرد. محمد جواد ظریف، که همواره به عنوان یکی از 
برجسته ترین سخنگویان سیاست خارجی ایران در برابر افکار عمومی 
غرب شناخته شده است، یک دیپلمات مجرب و دارای سابقه طولانی 
در عرصه روابط بین الملل است. او بار ها تأکید کرده که وزارت امور 
خارجه باید اختیارات شفاف و مستقلی داشته باشد و سیاست خارجی 

کشور نباید تحت تأثیر نهاد های دیگر قرار گیرد.
در همین حال، در روز شنبه، مجلس شورای اسلامی ایران عبدالناصر 
همتی، وزیر اقتصاد را با 182 رأی برکنار کرد. عبدالناصر همتی تنها 
شش ماه و دوازده روز در این سمت بود که این مدت به عنوان کوتاه ترین 
دوره وزارت در تاریخ جمهوری اسلامی ایران پس از انقلاب 1357 
ثبت شده است. مسعود پزشکیان، اگرچه برای نشان دادن همبستگی 
در جلسه مجلس شورای اسلامی حضور یافت، اما نتوانست مانع از 
برکناری همتی شود. مجلسی که عمدتاً تحت سلطه جریان های تندرو 
است و در سال 2024 تشکیل شده بود، همچنان از انتخاب غیرمنتظره 
مسعود پزشکیان به ریاست جمهوری در تابستان گذشته رضایت ندارد 
و مخالفت با دولت او را ادامه می دهد. مسعود پزشکیان که به خوبی 
می دانست دولتش احتمالًا از سوی مقامات انتصابی تضعیف خواهد 
شد، بار ها بر لزوم دستیابی به اجماع تأکید کرده بود، اما رویداد های 48 

ساعت گذشته نشان دادند که این تلاش ها به نتیجه نرسیده اند.
داشت:  اظهار  خود  استعفای  دلایل  توضیح  در  ظریف  جواد  محمد 
»دیروز، به دعوت رئیس قوه قضائیه با ایشان دیدار کردم. وی با اشاره 
به شرایط کشور، توصیه کرد که برای کاهش فشار ها بر دولت، به 
بهبود  در  استعفا  این  پذیرفتم.«  بلافاصله  نیز  بازگردم. من  دانشگاه 
وضعیت بازار بورس ایران نیز تأثیری نداشت. بازار همچنان به سقوط 

خود در محدوده منفی ادامه داد.
محمد جواد ظریف همچنین از نحوه برخورد با خود ابراز نارضایتی 

کرد و گفت: »در شش ماه گذشته، با مضحک ترین توهین ها، افترا ها 
و تهدید ها علیه خود و خانواده ام رو به رو شدم. حتی در درون دولت نیز 
تلخ ترین دوران 40 سال خدمتم را تجربه کردم، اما به امید خدمت 
و  از مشکلات  نبوده ام که  به مردم، تحمل کردم. من هرگز کسی 
سختی ها در راه خدمت به این کشور گریخته باشم. در این 40 سال، 
برای ایفای نقش کوچک خود در پیشبرد منافع ملت از پایان جنگ 
ایران و عراق تا نهایی کردن توافق هسته ای بسیاری از افترا ها و دروغ ها 
را تحمل کرده ام و با وجود همه اینها، سکوت کرده ام تا منافع کشور از 
سیل تحریف ها و کژگویی ها آسیبی نبیند.« او در پایان اظهار داشت: 
»امیدوارم که با کناره گیری من، بهانه ها برای جلوگیری از اراده مردم و 

موفقیت دولت از بین برود.«
آذر منصوری، رئیس جبهه اصلاحات، تأکید کرد که مشکلات اقتصادی 
ایران بدون رفع تحریم ها حل شدنی نیستند. او تصریح کرد که خروج 
بر  که  نهادی   ،)FATF( مالی  اقدام  کارگروه  سیاه  لیست  از  ایران 
اقتصادی  بهبود شرایط  برای  نظارت می کند،  مالی جهانی  شفافیت 
ضروری است. در همین حال، جناح محافظه کار با اشاره به برخورد 
تحقیرآمیز دونالد ترامپ با ولودیمیر زلنسکی در دیدار اخیر، این موضوع 
را به عنوان هشداری برای کسانی دانسته اند که همچنان به مذاکره با 

رئیس جمهور آمریکا دل بسته اند.
انقلاب  پایداری  جبهه  اعضای  جمله  از  همتی  عبدالناصر  مخالفان 
اسلامی، معتقدند که برکناری او تنها بخشی از یک برنامه بزرگ تر برای 
تضعیف دولت بوده است. این برنامه تلاش های همتی برای بازگرداندن 
ایران به اقتصاد جهانی از جمله حذف نام کشور از فهرست سیاه کارگروه 

اقدام مالی )FATF( را نیز در بر می گیرد.
ابوالفضل ابوترابی، نماینده مردم نجف آباد در مجلس، در مصاحبه ای با 
یک روزنامه داخلی اظهار داشت: »مشکلات بازار ارز با استیضاح وزیر 
امور اقتصادی و دارایی حل نخواهد شد. باید پذیرفت که مسئله اصلی 
به رویکرد دولت برمی گردد و این رویکرد نیاز به اصلاح دارد. طبق 
گزارشی که مرکز پژوهش های مجلس منتشر کرده، رشد اقتصادی 
ایران در شش ماه گذشته یک درصد کاهش یافته است.« او همچنین 
عنوان کرد که نگرش عبدالناصر همتی به سیاست های اقتصادی، باعث 

افزایش انتظارات تورمی شده است.

شورای  عضو  ازغدی  رحیم پور  جناب  خدیر-  مهرداد 
عالی انقلاب فرهنگی و سخن ران ثابت ظهر جمعه های 
تلویزیون به راز مشکلات اقتصادی ایران پی برده و این 

کشف را با دیگران در میان نهاده اند.
    اگر تصور می کنید او مشکل را در اقتصاد دولتی بر 
اساس اصل 44 قبل از تفسیری که آن را وارونه کرد 
دانسته، نه این گونه نیست. اگر گمان می کنید گردن 
بانک های خصوصی انداخته هم در اشتباه اید. یا اگر به 
خاطر نقدینگی و نیاز ساختار سیاسی به چاپ پول به 
خاطر حجم بالای حقوق بگیران و هزینه ها می داند هم 
نه. چنین سخنی نگفته. یا به تحریم های فلج کننده که 
موجب کاهش عرضه ارز و افزایش تقاضا شده اشاره 

کرده نیز چنین نیست.
    پس چه گفته جناب رحیم پور ازغدی که می کوشد 
تلفیقی از شریعتیِ دهه 50 خورشیدی و سروشِ دهه 
البته نه آن است و  60 و نه 70 و 80 و 90 باشد و 
نه این؟ ایشان گفته: مشکل اقتصاد ما این است که80 
درصد مسئولین در انگلیس و فرانسه درس خوانده اند و 
وقتی نگاه غربی داشته باشیم مشکلات اقتصادی حل 

نمی شود. 
مارکسیست تر  از مارکس،  دارند  قبول  ایشان  احتمالا 
همان  در  سال ها  مارکس  کارل  جناب  اتفاقا  نداریم! 
انگلستان زندگی و تحصیل کرد و قبل از آن نیز در 
کافه های پاریس با »انگلس« آشنا شد و »مانیفست 
کمونیست« را نوشتند و با این که دشمن سرمایه داری 
و معتقد بود این نظام را باید از طریق انقلاب خشونت بار 
قلب  که  کوچید  لندن  به  سال 1849  در  برانداخت، 
سرمایه داری جهان بود و  تا آخر عمر هم در لندن باقی 
ماند و همان جا درگذشت و به خاک سپرده شد. نه یک 
سال و 10 سال و 20 سال که 34 سال  و طی این دوران 
طولانی در آزادی و امنیت کامل در پایتخت سرمایه داری 
جهان مشغول نوشتن علیه سرمایه داری بود! بنا بر این 
صرف زندگی و تحصیل در لندن و پاریس نگاه را غربی 

نمی کند!
جناب ساداتی نژاد وزیر جهاد کشاورزی دولت مرحوم 
رییسی که ذکر خیرشان در بالا رفت و حکم دو سال 
پرونده فساد چای دبش(  ) به خاطر  اند  حبس گرفته 
نه در انگلستان تحصیل کرده بود نه در فرانسه بلکه 
از دانشگاه  دکتری آبخیزداری گرایش هیدرولوژی را 
دولتی مسکو  دریافت کرده بود. پس چرا او دچار این 

سرنوشت شد؟
تازه در همان فرانسه حزب کمونیست فعال است و این 
طور نیست که هر که در فرانسه درس بخواند و زندگی 
کند متمایل به سرمایه داری غربی شود و اتفاقا یکی از 
بزرگ ترین احزاب سیاسی فرانسه است و در دانشگاه ها 

هم نفوذ دارد. 
بسیاری معتقدند ما چیزی به نام اقتصاد اسلامی نداریم. 
چون اقتصاد مبتنی بر کسب سود است و دین بر قناعت 
ادبیات  چون  نداریم  هم  اسلامی  ادبیات  دارد.  تاکٔید 
مبتنی بر  عشق است و عشق با عرفان نسبت دارد نه 
با دین و به قول خواجه حرف عشق در دفتر نباشد.  یا 
بر  نداریم چون در روان شناسی  روان شناسی اسلامی 
اعتماد به نفس تاکٔید داریم در حالی که در دین بر اتکال 
به خدا. صد البته اقتصاددانِ مسلمان و ادیبِ مسلمان و 
روان شناسِ مسلمان داریم. به این معنی که دین با انسان 
سر و کار دارد و وقتی آموزه های دینی در او نهادینه 
شد بر اساس مسلمانی عمل می کند چه در تهران و 
چه در پاریس. با این نگاه این همه صرف وقت برای 
کشف معجونی به نام اقتصاد اسلامی بیهوده بوده نشان 
به این نشان که شورای نگهبان قانون کار را مبتنی بر 
شرع ندانست وگفتند ما در شرع اجیر و موجر داریم نه 
کارگر و کارفرما و ضلع سومی به نام دولت هم نداریم 
و در جدال عرف و شرع امام خمینی با تئوری مصلحت 
آن را نجات داد و قانون کار حاصل این نگاه است وگرنه 
چیزی به نام قانون کار در اسلام نداریم و به آیه قرآن 
هم استناد می کردند که در داستان موسی دختر شعیب به 
پدر پیشنهاد می کند چند سال در اجاره آنان باشد و خبری 

از قرارداد کار نیست.
اگر این قدر از نگاه غربی به اقتصاد بیزارید این اقتصاد 
عریان سرمایه داری که مبتنی بر سرمایه و آن هم 
بورژوازی مستغلات است و بر سود فروش زمین که 
می گفتید قابل خرید و فروش نیست چه نامی دارد؟ 
با نگاه  اقتصاد  چرا در مجلس تان که می تواند وزیر 
به قول شما غربی را بعد از 6 ماه به زیر کشد قوانین 
اقتصادی با نگاه خودتان تصویب نمی کنید؟ یا چرا بر 
دولت مهندس موسوی که این نگاه عدالت خواهانه 
حاکم بود اصول گرایی سنتی انگ گرایش کمونیستی 

وارد می کرد؟
در دنیایی که رییس جمهوری آمریکا به پوتین گرایش 
بیشتری دارد تا به اروپا و حجم روابط تجاری چین و 
آمریکا بالای 600 میلیارد دلار است شرقی غربی کردن 
حرف های کهنه ای است. دست کم در آن سه سال 
اجرا گذارید.  به  را  ایده های مشعشع  فرصت داشتید 
حاصل آن دولت شد تحویل ارز به نام واردات چای! 
آقای رحیم پور ازغدی! مشکل این نیست که فلان مقام 
سی سال قبل کجا درس خوانده یا همسر فلان کس 
چرا 40 سال پیش در ینگه دنیا وضع حمل کرده. این 
است که 46 سال است نتوانستید برای زمین که مهم 
ترین وسیله کسب درآمد در این مملکت است قانونی 
جامع بنویسید و شورای عالی انقلاب فرهنگی یی که 
عضو آن هستید مدت هاست درگیر این است که معدل 

پایه 10 و 11 در کنکور اثر داشته باشد یا نه!
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عراق پخش سریال »معاویه« را ممنوع اعلام کرد
سازمان رسانه و ارتباطات عراق از همه نهادهای رسانه ای خواست تا به استانداردهای حرفه ای پایبند باشند و از پخش 
محتوایی که ممکن است باعث ایجاد تفرقه یا تحریک فرقه ای شود، خودداری کنند.سازمان رسانه و ارتباطات عراق با 
صدور بیانیه ای پخش سریال معاویه از شبکه MBC این کشور را ممنوع اعلام کرد. به گزارش ایرنا، این سازمان در این 
بیانیه اعلام کرد: این تصمیم بر اساس اختیارات قانونی اعطا شده طبق دستور اجرایی شماره 65 سال 2004 و در راستای 
تعهد به تنظیم بخش رسانه ای و اطمینان از انطباق محتوای رسانه ای با استانداردهای ملی و حرفه ای پذیرفته شده در 

عراق اتخاذ شده است. 

در این بیانیه تاکید شده است که پخش آثار تاریخی بحث برانگیز ممکن است باعث ایجاد تنش های فرقه ای شود، که این امر می تواند 
صلح اجتماعی را به خطر انداخته و بر انسجام اجتماعی به ویژه در ماه رمضان، تأثیر بگذارد. این سازمان از همه نهادهای رسانه ای 
خواست تا به استانداردهای حرفه ای پایبند باشند و از پخش محتوایی که ممکن است باعث ایجاد تفرقه یا تحریک فرقه ای شود، 
خودداری کنند.بنا بر اعلام این سازمان، نامه رسمی در این خصوص به مدیریت شبکه MBC عراق ارسال و از این شبکه خواسته شده 
است تا به این تصمیم پایبند باشد و از پخش این سریال خودداری کند. سازمان رسانه و ارتباطات عراق در پایان این بیانیه تاکید کرده 

است که در صورت نقض این مقررات از سوی هر رسانه ای، اقدامات قانونی لازم را اتخاذ خواهد کرد.
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چاپ و نشرفیلم و سینما

افزایش قیمت ها در بازر کاغذ و مقوا همچنان ادامه 
دارد،  افزایش قیمتی که ناشی از نوسان نرخ ارز است 
و قیمت هر بند کاغذ تحریر را به بندی یک میلیون 

و 680 هزار تومان رسانده است.
سال،   پایانی  روزهای  در  تسنیم،   گزارش  به 
ظهیرالاسلام همچنان شاهد افزایش قیمت است،  
انواع کاغذ و مقوا بیش از یک ماه است که تحت 

تاثیر افزایش نرخ ارز،  رو به گرانی گذاشته است.
بر این اساس هر بند کاغذ چاپ و تحریر حالا و پس 
از چند مرحله افزایش قیمت به بندی یک میلیون و 
680 هزار تومان رسیده است،  کاغذ گلاسه از 75 
هزار تومان به بالای 100 هزار تومان و هر بسته 

کاغذ a4 بین 170 تا 180 هزار تومان شده است.
هر کیلو مقوای پشت طوسی داخلی 55 هزار تومان 

و کره ای 70 هزار تومان قیمت گذاری شده است،
و  کاغذ  فروشندگان  اتحادیه  رئیس  نیکدل  حمید 
مقوا در این زمینه به تسنیم می گوید: با وجود اینکه 
افزایش قیمت داشتیم، اما چون در ایام پایانی سال 
هستیم،  خرید و فروش در بازار کاهش نداشته و حتی 

نسبت به قبل افزایش نیز داشته است.
وی ادامه می دهد:  بعید است تا پایان سال افزایش 
قیمت خاصی را در بازار شاهد باشیم،  اما این احتمال 
جاری  سال  در  فعلی  روند  به  توجه  با  دارد  وجود 

افزایش قیمت شدیدتر باشد.
نیکدل با انتقاد از طولانی شدن روند اختصاص ارز 
برای  ارز  تخصیص  روند  اکنون  متاسفانه  گفت:  
واردات کاغذ به بیش از 5 ماه رسیده است،  قطعا اگر 
با این روند پیش رویم و در تخصیص ارز با مشکل 

مواجه باشیم،  کمبود کالا پیش خواهد آمد. 
وی در پاسخ به این پرسش که آیا تعزیرات ورودی 
گفتک  است،   داشته  قیمت  ها  کنترل  برای  بازار  به 
اعضای  از  که  است  ایت  تعزیرات  از  انتظارمان  ما 
کند،   استفاده  مسائل  این  به  ورود  برای  اتحادیه 
متاسفانه تاکنون چیزی در زمینه ورود تعزیرات به 

ما ابلاغ نشده است.
نیکدل هم چنین روند فعلی افزایش قیمت در بازار 
کاغذ را چندان غیرطبیعی ندانست و گفت:  وقتی 
قیمت دلار افزایش پیدا می کند ، از آنجا که 80 درصد 
محصولات بازار کاغذ وارداتی است،  طبیعتا ما نیز 

دچار افزایش قیمت خواهیم شد.

فیلم  پیشکسوت  بازیگر  نصیریان  علی 
آیین  در  بهارنارنج«  »هفت  سینمایی 
رونمایی این فیلم در گروه هنر و تجربه 
سینما را نه تنها سرگرمی و تفنن بلکه 
انسانی  مسائل  شناخت  برای  مجالی 

دانست. 
اثر، آیین رونمایی و اکران فیلم  به گزارش ایسنا به نقل از مشاور رسانه ای 
محمد  تهیه کنندگی  و  گل سفیدی  فرشاد  کارگردانی  به  بهارنارنج«  »هفت 
کمالی پور شامگاه دوشنبه 13 اسفند ماه با حضور سازندگان فیلم، هنرمندان، 
مخاطبان و اهالی رسانه توسط گروه سینمایی هنر و تجربه در پردیس سینمایی 

چارسو برگزار شد. 
حضور  از  تشکر  با  فیلم  تهیه کننده  کمالی پور  محمد  مراسم  این  ابتدای  در 
با شرایط بسیار سخت  مخاطبان گفت: »هفت بهارنارنج« در زمان کرونا و 
ساخته شد و تنها کسی که باعث شد این فیلم ساخته و تمام شود شخص فرشاد 
گل سفیدی است که عاشقانه در شرایط بسیار سخت پای کار ایستاد تا این فیلم 
ساخته شده و نتیجه اش عاشقانه ای باشد که روی پرده خواهید دید. امیدوارم 

در فضای مجازی برای »هفت بهارنارنج« تبلیغ کنید تا این فیلم دیده شود. 
وی ادامه داد: تصمیم گرفتیم که این فیلم را در گروه هنر و تجربه اکران کنیم 
و ثابت کنیم که می توانیم با کمک یکدیگر و اطلاع رسانی، فیلم های شریفی را 

که ساخته می شوند تبلیغ کنیم تا افراد بیشتری بتوانند فیلم را ببینند. 
فرشاد گل سفیدی کارگردان اثر نیز گفت: از مخاطبان خواهش می کنم که از 
سینمای مستقل حمایت کنند و در صفحات مجازی و به هر شکل که می توانند 

از »هفت بهارنارنج« بگویند تا این فیلم دیده شود. 
در ادامه علی نصیریان بازیگر اصلی فیلم گفت: خیلی خوشحالم که این فیلم 

اکران می شود و در آن حضور دارم. 
وی ادامه داد: درست است که بخشی از سینما تفنن و سرگرمی است اما همه 
سینما تفنن و سرگرمی نیست؛ به ویژه از جوان ها می خواهم که این مسئله را 
تبلیغ کنند که سینما صرفاً محل تفریح و تفنن نیست. درست است که سینما 
جذابیت های سرگرم کننده ای دارد اما سینما یک موضوع و یک مسئله انسانی 
است و در فیلم و سینما است که مسائل جامعه شناختی و روانشناختی مطرح و 

باز می شوند و کالبدشکافی انسانی رخ می دهد. 
نصیریان تاکید کرد: نباید با تاکید بر تفنن و سرگرمی، جامعه و مخاطب را 
از ذوق و زیبایی که باید در هنر باشد و مسائل اجتماعی و انسانی جدا کنیم. 
بالاخره مخاطب وقتی فیلمی را می بیند باید یک مفهوم و معنایی را برداشت 
کند. به قول یک کارگردان تئاتر آلمانی، تئاتر یک نویسنده ندارد، نویسنده اول 
متن را می نویسد، کارگردان با کارگردانی اش متن را بازنویسی می کند و بعد از 
آن بازیگر با بازی اش و در نهایت تماشاگر با نگاه به اثر و برداشتی که از آن 
دارد دوباره کار و محتوا را بازنویسی می کند، در نتیجه مردم باید وقتی که یک 
فیلم را می بینند از محتوا و مضمون آن چیزی به همراه داشته باشند و چیزی 
در ذهن آن ها شکل بگیرد. ما نباید صرفاً به سرگرمی و تفریح اکتفا کنیم و آن 
وقت فیلم هایی که مفاهیم و محتوایی در بر دارند محروم بمانند، دیده نشوند و 

در نهایت باعث ضرر و زیان تهیه کنندگانشان شوند. 
بازیگر پیشکسوت سینما و تئاتر افزود: جامعه باید از سینمای واقعی و درست و 
هنرمندانه که دارای مضامین، محتوا و زیبایی هنر است، بهره مند شود؛ خواهش 

من این است که از این قبیل آثار حمایت کنید.

کاغذ هم چنان در تب ارز می سوزد علی نصیریان: سینما فقط 
تفنن و سرگرمی نیست

در نود و هفتمین دوره جوایز اسکار یک انیمیشن ایرانی برای نخستین 
با تاریخ سازی کرد. این اتفاق می تواند تولید انیمیشن در ایران که چند 
سالی است شکل و ساختاری پیدا کرده را تقویت و انگیزه برای تولید 
بیشتر را ایجاد کند. حالا انیمیشن سازان ایرانی می توانند چشمی به 

بازار جهانی این تولید فرهنگی داشته باشند.
در نود و هفتمین دوره جوازی اسکار در سال 2025، انیمیشن کوتاه 
شیرین  و  ملایمی  حسین  مشترک  کارگردانی  به  سرو«  سایه  »در 

سوهانی موفق به کسب جایزه بهترین انیمیشن کوتاه شد.
این انیمیشن که محصول کانون پرورش فکری است در مورد ناخدایی 
است که دچار اختلال ترومای پس از سانحه است و در کنار دخترش 

در خانه ای محقر با چالش های یک زندگی سخت مقابله می کند.
این انیمیشن که پیش از این نیز در جشنواره هار خارجی دیگر مثل، 
جشنواره فیلم ترابیکا، جشنواره بین المللی فیلم لس آنجلس و... حضور 
موفقی داشته و موفق به کسب جوایز متعددی شده است نخستین 
انیمیشن ایرانی است که که چنین درخششی در جوایز معتبر اسکار 

رقم زده.
این انیمیشن حدودا بیست دقیقه است و یکی از نکات جالب توجه 
این موضوع است که با تکنیک دوبعدی دستی، به صورت فریم به 
فریم که یکی از دشوارترین تکنیک های انیمیشن سازی است ساخته 

شده است. 
در  اسکار  جایزه  دریافت  از  پس  ملایمی  حسین  و  سوهانی  شیرین 
قبل  روز  تا  که  کردند  اشاره  جالش  موضوع  این  به  خود  سخنرانی 
نشده  صادر  آمریکا  به  سفرشان  برای  ویزا  هنوز  مراسم  برگزاری  از 
بود؛ شیرین سوهانی و حسین ملایمی اعلام کردند: »بسیار سورئاله، 
باور کنید یا نه سه ساعت پیش هواپیمای ما در لس آنجلس به زمین 
نشست، ضمن اینکه تا دیروز ویزامون صادر نشده بود و ناامید بودیم، 

اما حالا در برابر این جمعیت هستیم و این معجزه است.«
این موفقیت برای یک انیمیشن ایرانی فرصتی را ایجاد کرد تا نگاهی 
به انیمیشن های غیرآمریکایی در اسکار درخشیدند و موفق به کسب 

جایزه بهترین انیمیشن شده اند بی اندازیم.
)Spirited Away( »شهر اشباح«

این انیمیشن محصول سال 2001 استودیو جیبلی کشور ژاپن است. 
از  یکی  که  است  میازاکی  هایائو  انیمه  این  نویسنده  و  کارگردان 
پویانمایی  حوزه  تهیه کنندگان  و  نویسندگان  کارگردانان،  موفق ترین 

است و خودش موسس استودیو جیبلی است. 
و  رومی هیرانو  موکای،  تسوکی  بر عهده  انیمیشن  این  صداپیشگی 
میو ایرینو بوده است. درآمد این انیمیشن بیش از 360 میلیون دلار 
در سطح  جهانی در مقابل بودجه 19 میلیون دلاری بوده است که 

موفقیت قابل توجهی است. 
خط داستانی این انیمه درباره دختری به نام چیهیرو است که در دنیای 
ارواح گرفتار می شود و برای نجات والدینش باید در یک حمام عمومی 

برای ارواح کار کند.
از دلایل موفقیت این انیمیشن در دریافت اسکار می توان به  داستان 
عمیق و پرمعنا، انیمیشن خلاقانه، موسیقی زیبا و خلق دنیایی غنی و 

جذاب اشاره کرد.

 Wallace &( خرگوش نما  موجود  نفرین  گرومیت:  و  والاس 
)Gromit: The Curse of the Were-Rabbit

و   پارک  نیک  نویسندگی  و  پارک  نیک  کارگردانی  به  انیمیشن  این 
با  که  انیمیشن  این  است.  انگلیس  کشور  محصول  اسمیت  استیون 
تکنیک استاپ موشن در سال 2005 پخش شده است توسط استودیو  

آردمن انیمیشن و دریم وورکس ساخته شده است. 
صداپیشگان این اثر  پتر سله، هیلاری بیل و  رالف فاینز هستند و 
داستان روایت گر این است که شخصیت های والاس و گرومیت در 
تلاشند تا از خرگوش نما شدن موجودی در شهر جلوگیری کنند که به 

باغ های سبزیجات آسیب می زند.
از 56  بیش  برابر درآمد  میلیون دلار  در  انیمیشن حدود 30  بودجه 

میلیون دلار در سطح جهانی است. 
و  بالا، طنز هوشمندانه  با جزئیات  استاپ موشن  تکنیک  از  استفاده   
داستان جذاب از دلایلی هستند که باعث درخشش  بین المللی این 

انیمیشن شده است.
)Happy Feet( »خوش قدم«

لوگیک  میلر  کندی  استودیوی   2006 سال  محصول  انیمیشن  این 
حیوانات است و محصول مشترک استرلیا، انگلیس و  آمریکا محسوب 

می شود.
کارگردان این انیمیشن جورج میلر است و فیلم نامه این انیمیشن به 
صورت مشترک توسط جورج میلر و جودی مورفی نوشته شده است. 
صداپیشگان اصلی این اثر  الیا باترز، رابین ویلیامز و نیکول کیدمن  

هستند. 
بودجه محاسبه شده برای این انیمیشن  حدود 100 میلیون دلار بوده 
است و درآمد ثبت شده بیش از 324 میلیون دلار در سطح جهانی 
است. داستان این انیمیشن درباره پنگوئنی به نام مپ که به جای آواز 
خواندن، با رقصیدن ارتباط برقرار می کند و باید جایگاه خود را در جامعه 

پنگوئن ها پیدا کند.
ترکیب موسیقی و رقص، پیام زیست محیطی و انیمیشن خیره کننده 
از دلایلی هستند که در درخشش این انیمشین  و کسب جایزه اسکار 

بهترین انیمیشن  نقش داشتند.
 The Boy and the( ماهی خوار«  مرغ  و  »پسرک 

)Heron
این اثر به کارگردانی و نویسندگی  هایائو میازاکی، محصول کشور ژاپن 

و  استودیو جیبلی است.
اثر  این  هارادا صداپیشگان  ماساتو  ناکادای  تاتسویا  هیراتا،  ناتسومی 
بودند و داستان انیمیشن درمورد پسری به نام ماکوتو است که پس از 
مرگ مادرش، به دنیای مرموزی وارد می شود و با موجودات جادویی 

ملاقات می کند.
در  این  و  درآمد در سطح جهان داشت  میلیون  انیمیشن  294  این 
شرایطی بود که هایائو میازاکی به جز یک پوستر اجازه پخش هیچ 

محتوای تبلیغاتی برای انیمیشن را نداد.
از دلایل موفقیت این انیمیشن در دریافت اسکار و مطرح شدن در 
سطح بین المللی می توان به خلق دنیای فانتزی عمیق، داستان پرمعنا  

داشتن جزئیات بالا در خط داستانی و مسائل بصری اشاره کرد.
 Guillermo del Toro›s( تورو«  گیرمو دل  »پینوکیو   

)Pinocchio
انیمیشن به کارگردانی گیرمو دل تورو و نویسندگی گیرمو دل  این 
تورو، مارک گوستافسون محصول مشترک مکزیک و آمریکا است، اما 
به دلیل این که بخش اعظم پروژه مختص به مکزیک است انیمشین 

محصول کشور مکزیک محسوب می شود.
ایوان  اثر  صداپیشگان  و  است   2022 سال  محصوبل  انیمشین  این 
مک گرگور، کریستوف والتس، توبی جونز و رون پرلمان هستند. درآمد 
این انیمیشن حدود 110 میلیون دلار در سطح جهان در مقابل بودجه 
است  قرار  این  از  انیمیشن  داستان  است.خلاصه  میلیون دلاری   35
که پینوکیو، عروسک چوبی که به دنبال یافتن معنای واقعی انسانیت 
است، در دنیای تیره و جادویی که توسط گیرمو دل تورو خلق شده، 

روایت می شود.
داستان عاطفی  بی نظیر،  با جزئیات  استاپ موشن  تکنیک  از  استفاده 
از جمله دلایل  انسانی  و  به موضوعات اخلاقی  توجه  و  فراواقعی  و 

سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری کرمانشاه، به آدرس : خیابان 
به  توجه  با  دارد  نظر  ،در   37274638 تماس:  شماره  آخوند  حاج  خیابان   ، مدرس 
با شرایط عمومی  قانون برگزاری مناقصات پروژه ذیل را طبق مشخصات ذکر شده 

از طریق مناقصه عمومی یک مرحله ای به شرکت های ذیصلاح واگذار نماید. 
کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و گشایش 
www.setadiran.( الکترونیکی دولت  تدارکات  درگاه سامانه  از طریق  پاکات 

ir( انجام خواهد شد. 
تاریخ انتشار اسناد مناقصه در سامانه : 1403/12/12

انسانی( نیروی  نگهبانی)تامین  و  فیزیکی  : خدمات حفاظت  مناقصه  موضوع 
1-مدت پروژه : یکسال

2-مبلغ برآورد پروژه :  76/832/971/200 ریال )هفتاد و شش میلیارد و هشتصد و 
سی و دو میلیون و نهصد و هفتاد و یک هزار و دویست ریال(

3-مهلت دریافت  اسناد : از تاریخ  1403/12/12 لغایت 1403/12/22
4-مهلت ارسال  پیشنهادات : تا تاریخ  1404/01/10

www.setadiran.( 5-محل دریافت اسناد : سامانه تدارکات الکترونیکی دولت
)ir

www.( دولت  الکترونیکی  تدارکات  سامانه   : پیشنهادها  تحویل  6-محل 
)setadiran.ir

محل گشایش پاکات : سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری  -7
3 ماه پیشنهادها:  اعتبار  8-مدت 

9-تاریخ و زمان گشایش پیشنهادها 1404/01/16 ساعت 10 صبح
10-مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار : 3/841/648/560 ریال )سه میلیارد و 
هشتصد و چهل و یک میلیون و ششصد و چهل و هشت هزار و پانصد و شصت ریال (

آگهی مناقصه عمومی 

یک انیمشین ایرانی در کنار بزرگان جهان؛ 
اسکار »در سایه سرو« آغاز یک مسیر برای ورود به باشگاه انیمیشن سازان

به  معروف  مونس  احمدی  داود  پیکر  تشییع  آیین 
و  هنرمندان  حضور  با  اسفند   14 صبح  »آروین« 

برگزار شد. همکارانش 
احمدی  داود  پیکر  تشییع  مراسم  مهر،  گزارش  به 
اسفند   14 سه شنبه  صبح  »آروین«  به  ملقب  مونس 

در مقابل خانه هنرمندان ایران برگزار شد.
وزیر  هنری  معاون  رضایی  نادره  مراسم،  این  در 
سینا  صمدیان،  سیف الله  کیانیان،  رضا  فرهنگ، 
احمد  سید  علیزاده،  جواد  عظیمی،  بهرام  جعفریه، 
تبریزی،  امیرعباس  مغازه ای،  محیط طباطبایی، علی 
کوروش ادیم، محمد صیاد، محمدعلی بنی اسدی و 

داشتند. از هنرمندان حضور  جمعی 
زمانه با »آروین« سر سازگاری نداشت

که  کاریکاتوریست  و  طراح  هنرمند  حیدری  هادی 
توضیحاتی  در  داشت،  برعهده  را  مراسم  این  اجرای 
»آروین«  شخصیتی  و  هنری  ویژگی های  درباره 

گفت. سخن 
سازگاری  سر  »آروین«  با  زمانه  کرد:  بیان  وی 
تلاطم  دچار  را  او  زندگی  و  کاری  شرایط  و  نداشت 
اینک  شیفته  جان  آن  که  است  دشوار  برایم  کرد. 
کرده  ترک  را  جهان  سالگی  یک  و  چهل  در 
به  رسیدن  برای  که  است  نسلی  سمبل  او  است. 
تلاطم ها  طوفان  اما  ماندند  و  جنگیدند  آرزوهایشان 
کشیده  انزوا  به  او  شد  سبب  سن،  طلایی ترین  در 
شود. »آروین« عاشق ایران بود. وقتی آخرین پست 
مچاله  قلبم  می خوانم،  را  شخصی اش  صفحه  در  او 

می شود.
و  طراح  پیشکسوت  هنرمند  علیزاده  جواد 
کاریکاتوریست نیز در این مراسم عنوان کرد: من از 
هادی حیدری بابت کمک در زمان حیات و ممات به 
تشکر  بسیار  کارتونیست  و  کاریکاتوریست  هنرمندان 
می کنم و خیالم راحت است که بعد از مرگ جنازه ام 

روی دست نمی ماند. 
افتادم؛ سال  »آروین«  با  دیدارم  آخرین  و  اولین  یاد 
فرستاده  برایم  پست  با  را  کارش  اولین  که  بود   75

بود و سوژه و سبک کاری اش خاص بود. 
دیدم  را  او  بیمارستان  در  هم  دیدارم  آخرین  در 
امید  قطع  دکترها  می دانستیم  نوعی  به  همه  که 
ما  چون  بیاورد  دوام  که  داشتیم  امید  اما  کردند 
ولی  زنده ایم  امید  همین  به  کاریکاتوریست ها 

نشد. متاسفانه 
هنرمندی که تحت تاثیر کسی نبود

به  را  مخاطبانش  باید  طنزپردازان  کرد:  بیان  وی 
خنده بیاورند. وقتی یک طناز از دنیا می رود مشخص 
هنرمندی  »آروین«  کرد.  گریه  یا  خندید  باید  نیست 

با این وجود، سختی زندگی اش  عاشق و آشفته بود، 
سوژه هایی جذاب را سبب می شد که در کارش دیده 
جا  به  گران قدری  میراثی  او  جهت  این  از  و  می شد 
گذاشت. گرافیک خطوطش گیرا بود و سبک خاصی 
بود،  بی همتا  او  نبود.  کسی  تاثیر  تحت  و  داشت 

بود.  چراکه عاشق و شیفته کاریکاتور 
و  خانواده  به  دادیم،  دست  از  را  او  که  افسوس 

می گویم. تسلیت  دوستانش 
حضار  از  نیز  طنزپرداز  و  شاعر  رستمی  اردشیر 
و  بزنند  کف  »آروین«  خوب  خاطره  برای  خواست 

از زمان آشنایی اش با آروین گفت. 
از  او  به  روزگار  سنگین  ضربه های  به  اشاره  با  وی 
ما،  با محبت  »آروین«  کرد:  بیان  مواد مخدر،  جمله 
هیچ گاه  اما  نرسید  مشکلات  همه  این  به  زورش 
تسلیم نشد و در روزگاری زندگی کرد که جاودانگی 

به دست آورد.
و  هنرستان  زمان  هم کلاسی  تبریزی  امیرعباس 
حسن کریم زاده دیگر دوست وی نیز در این مراسم 

کردند. بیان  کوتاه  سخنانی 
اگر  »آروین«  کرد:  بیان  کریم زاده  حسن  ادامه  در 
اما  ماند،  خواهد  استوار  یادت  نماند  ما  با  تو  تن 
را شایسته صورت  لبخند  تویی که  نبود؛  حقت مرگ 
گذرگاه  سر  که  تویی  این  اگر  می دانستی.  دوستانت 

الست شوخ طبعی ات هم گل می کند.
مقام  در  کاریکاتوریست  یک  »آروین« 

وجدان آگاه روزگار ما بود
آخر  روزهای  در  که  طباطبایی  محیط  سیداحمد 
»آروین« بسیار با او همدم بود، نیز گفت: دوستانش، 
آروین احمدی مونس را خوب می شناسند اما ما بهتر 

از هر رابطه فامیلی با هم ارتباط داشتیم. 
ابد  تا  اما  دارند  کوتاه  عمری  که  هنرمندانی  هستند 
فرهنگ و هنر کشور مدیون آنهاست که وی هم در 
و  مستقل  بود. چون همیشه  موثر  بسیار  و  زمره  این 
می شد  واقع  انتقاد  و  نقد  مورد  »آروین«  بود،  خوب 
پس نشان می دهد که کارش تاثیرگذار بوده است. 

دقیق می بیند که  قدری  به  را  جامعه  کاریکاتوریست 

»آروین«  می کند.  برجسته  را  قوت  نقاط  و  نواقص 
روزگار  در  آگاه  وجدان  مقام  در  کاریکاتوریست  یک 
داشت،  نمود  کارش  در  که  صحبت هایش  و  بود  ما 
انسان را به فکر و تامل وا می داشت و دوستی اش بر 
جزء  مهمترین  که  چیزی  بود  رفاقت  و  دوستی  پایه 

را تشکیل می دهد. زندگی 
وی عنوان کرد: او با وجود سن کم بسیار بزرگ بود 
تاب  جسمش  شد  سبب  شرایط  تحمل  عدم  شاید  و 
ما  نیز  این مرگ  امیدوارم  و  نیاورد  را  شرایط سخت 

را آگاه از وضعیت چنین افرادی کند.
داشت،  حضور  مراسم  این  در  که  نیز  کیانیان  رضا 
دوستانش  دست  روی  »آروین«  پیکر  اینکه  از  پس 
رسید،  ایران  هنرمندان  خانه  ورودی  پله های  مقابل 
نزدیک  از  را  »آروین«  من  گفت:  سخنانی  در 
نمی شناختم ولی کارهای او را پیگیری می کردم و از 

فقدان او شوکه شدم و آمدم.
وی افزود: هر روز می بینیم که مرگ چیز پیچیده و 
عجیبی نیست و نزدیک است؛ همه روزی می رویم. 
عارف مسلک  روز  روز که شخصی می رود، چند  هر 
می شویم و بعد از چند روز به حال عادی برمی گردیم.

با اردشیر محصص مقایسه آروین 
است  همین طور  نیز  کاریکاتور  کرد:  بیان  کیانیان 
تلخی ها  به  ولی  می خندیم  ما  می خنداند،  یعنی 
داشتم  دوست  را  کاریکاتور  همیشه  من  می خندیم. 
کاریکاتوریست  می رفتم،  دیگری  مسیر  اگر  شاید  و 
قرار  مسیر  این  در  را  من  تقدیر  دست  ولی  می شدم 

داد. 
می کردم  فکر  می دیدم  را  »آروین«  کارهای  وقتی 
اردشیر  یک  می کرد،  کار  بیشتر  و  می ماند  او  اگر 

محصص دیگر به وجود می آید.
سیف الله صمدیان نیز گفت: این روزها به یک جمع 
بندی هفتاد دهه ای از چیزهایی که دیده و شنیده ام 
و  تنهایی  یعنی  مورد   2 دم  اولین  از  انسان  رسیدم؛ 
دورتر،  را  روزها  این  تنهایی  دارد.  ارث  به  را  مرگ 
از همه چیز حس می کنیم.  نزدیک تر و بی رحمانه تر 
هم  کنار  را  ما  است  قرار  ظاهراً  که  مجازی  فضای 

بیاورد اما دورتر کرده است! 
که  زمانش  و  بایستد  گوشه ای  بود  قرار  که  مرگ 
بیاید و ما سراغ آن برویم این روزها  رسید سراغ ما 
حسرتم  تنها  است.  شده  بی رحم تر  و  تر  وحشتناک 
او  و  ندیدم  را  »آروین«  آخر  روزهای  که  است  این 

نبوسیدم. را 
در پایان مراسم، نماینده خانواده داود احمدی مونس 
در  تدفین  برای  او  پیکر  سپس  و  گفت  سخن  کمی 

قطعه هنرمندان بهشت زهرا )س( بدرقه شد.

پیکر »آروین« بدرقه شد؛ هنرمندی که عاشق و آشفته بود



رشت-معین:معاون حمل ونقل و امور زیربنایی شهرداری رشت از آغاز عملیات لکه گیری و آسفالت معابر سطح شهر با دستور شهردار رشت خبر داد.به گزارش معین به نقل از روابط عمومی شهرداری رشت، سید غفور شفیعی معاون حمل ونقل و امور زیربنایی شهرداری شت با اشاره به 
مشکلات ایجادشده در معابر شهری به دلیل شرایط جوی ماه های اخیر اظهار داشت:به منظور استقبال از نوروز و ورود گردشگران، و با توجه به مساعد شدن نسبی هوا تا پایان سال، پنج اکیپ لکه گیری از محل قراردادهای جاری در معاونت حمل ونقل، عملیات لکه گیری معابر را آغاز 
کرده اند.وی افزود:این اکیپ ها که روزانه مجموعاً 100 تن آسفالت در معابر شهری اجرا می کنند، با اولویت شریان های اصلی فعالیت خود را از امروز آغاز کرده اند.شفیعی بیان داشت:این اقدامات در کنار عملیات آسفالت ریزی سازمان عمران و مناطق پنج گانه شهرداری انجام می شود.معاون 
حمل ونقل و امور زیربنایی شهرداری رشت همچنین از برگزاری پنج مناقصه زیرسازی و روکش آسفالت کوچه ها و معابر شهری به متراژ تقریبی حدود 100 هزار مترمربع برای هر مناقصه با دستور شهردار رشت خبر داد و گفت:در پایان هفته جاری بازگشایی پاکات این پنج مناقصه 

انجام و برنده مناقصه ها مشخص و تا پایان سال انعقاد و مبادله قرارداد با پیمانکاران انجام می شود.وی عنوان کرد:پس از انعقاد این قراردادها، عملیات اجرایی از 20 فروردین و همزمان با افزایش دما آغاز خواهد شد و روکش آسفالت معابر بر اساس اصول و ضوابط فنی اجرا خواهد شد.
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با دستور شهردار رشت و به منظور استقبال از نوروز و ورود گردشگران؛برگزاری پنج مناقصه 100 هزار مترمربعی برای آسفالت معابر رشت  4

خبر خبر

پایدار  انرژی  تامین  انرژی های خورشیدی و  چهارمین جلسه توسعه 
استان گلستان روز گذشته به ریاست معاون هماهنگی امور اقتصادی 
و سرمایه گذاری استانداری در محل شرکت توزیع نیروی برق استان 
برگزار شد.در این نشست که با حضور فرمانداران شهرستان های گنبد و 
آق قلا و سایر اعضای کمیته برگزار گردید، ضمن بررسی اقدامات انجام 
شده در خصوص مصوبات جلسات قبلی، گزارش هایی از فعالیت های 
دستگاه های مرتبط ارائه شد.بر اساس تصمیمات این جلسه، مقرر گردید 
مناسب جهت  و  اراضی مستعد  فرمانداران،  و مساعدت  با همکاری 
احداث نیروگاه های خورشیدی به بخش های دولتی و خصوصی واگذار 
شود.کیان مهر، معاون اقتصادی استاندار گلستان در پایان جلسه، ضمن 
تقدیر از پیگیری های مجدانه موسوی، مدیرعامل شرکت توزیع نیروی 
برق استان گلستان، گزارشی از نشست مشترک خود با معاون وزیر 
نیرو و رئیس سازمان ساتبا ارائه داد و از پیگیری ها برای تسریع در 
احداث نیروگاه های خورشیدی در ساختگاه های تحویل داده شده به 
شرکت توزیع خبر داد.وی همچنین اعلام کرد: »معاون وزیر نیرو با 
خرید تضمینی انرژی خورشیدی تولید شده توسط سرمایه گذاران در 
استان گلستان با نرخی 20 درصد بالاتر از سایر نقاط کشور موافقت 
کرده است.«در پایان جلسه، موسوی از کلیه سازمان هایی که در این امر 
به شرکت توزیع برق گلستان همکاری می کنند، تشکر و قدردانی کرد.

اگهی تحدید حدود اختصاصی 
نظر به اینکه تحدید حدود ششدانگ یک باب خانه به 
مساحت 402/13 مترمربع و شماره 28790 فرعی 
مفروز و مجزا شده از 73 اصلی واقع در روستای شام 
نادری  مالکیت شهرام  تحت  اردبیل  بخش 3  اسبی 
تاکنون بعمل نیامده است فلذا طبق ماده 14 قانون 
راس   1404/1/24 مورخه  یکشنبه  روز  در  ثبت 
ساعت 10 صبح در محل شروع و بعمل خواهد آمد. 
بدین وسیله به مالکین و مجاورین اخطار می شود در 
موعد مقرر در محل حاضر تا طبق مقررات نسبت به 
تحدید حدود پلاک مزبور نظارت فرمایند و اعتراض به 
حقوق ارتفاقی و حدود آن مطابق ماده 10 آیین نامه 
قانون الحاق موادی به قانون ساماندهی و حمایت از 
تولید و عرضه مسکن از تاریخ تحدید حدود به مدت 

20 روز خواهد شد.
تاریخ انتشار: 1403/12/15

شهرستان   1 منطقه  املاک  و  اسناد  ثبت  رئیس 
اردبیل- رضا احمدیان  

 م- الف :749

برگ سبز دنا مدل 1395
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به نام خدیجه بابایی
147H0211314شماره موتور

NAAW01HE8GE409854 شماره شاسی
مفقودگردیده و از درجه اعتبار ساقط می گردد

 امام جمعه تالش گفت: آب 
تکلیف  گیلان  منطقه ای 
خود  تمام  نیمه  پروژه های 
تالش  شهرستان  سطح  در 

را مشخص و شفاف سازد.
مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
مجتبی  الاسلام  حجت 

با اشاره به تشییع  نورزاد در خطبه های نماز جمعه شهرستان تالش 
سید حسن  مقاومت شهید  محور  سیدالشهدای  نظیر  بی  و  تاریخی 
نصرالله و همراهانشان اظهار کرد: بی تردید با تشییع بی نظیر و معنادار 
پیکر مطهر شهید نصرالله )ره( ایشان برای همیشه تاریخ، سیدالشهدای 
تمام امت ها و ادیان و مذاهب و اسطوره ای بی نظیر در جهان عرب 

لقب گرفت.
خطیب جمعه تالش با اشاره به فشار آوردن گرانی ها بر مردم و عدم 
مدیریت صحیح وضعیت معیشت و اقتصاد توسط مدیران گفت: مردم 
مظلوم هم باید فشار گرانی ها و هم فشار مشاهده دعواهای مدیران 

نااهل را تحمل کنند.
نورزاد ادامه داد: آب منطقه ای گیلان به استناد قانون برنامه و مبتنی بر 
بند ب، ماده 43، قانون تأمین درآمدها و زیرساخت ها اطلاعات نحوه و 
کیفیت و کمیت تهاتر های اداره متبوع خود را در سامانه شفافیت ثبت 
و به مراجع مربوطه همچون فرمانداری تالش اعلام و یک بار برای 
همیشه این تحیر آسیب زننده را تمام کند و به صورت شفاف گزارش 
بدهید به مردم و مدیران ذی صلاح که مثلًا مصالح فلان نقطه را در 
چه مدتی و در چه مقدار مترمکعبی و یا چه متراژی به پیمانکاران داده 

و تهاتر کرده اید.
وی افزود: اگر هم به هر دلیلی و متأسفانه، تکمیل نمی کنید سدلاستیکی 
رودخانه کرگانرود تالش را، لااقل کارگاه های تولیدی مرتبط در تالش را 
احیا کنید؛ ما علاوه بر سد لاستیکی، پروژه های نیمه کاره و رها شده در 
حوزه آب منطقه ای، همچون سردهنه های بلند جوب و شیخ جوب در 
اسالم و سردهنه فهل در لیسار و سردهنه گورگوران در حویق و سردهنه 
کهنه حیاطی در لمیر حویق و غیره، فراوان داریم که معطّل مانده و 

سال ها است که نیمه کاره مانده است.

استاندار گیلان با اشاره به شرایط موجود و ناترازی های انرژی از جمله 
برق تاکید کرد: برای مدیریت مصرف برق در بخش های مختلف طی 
تابستان آینده باید از هم اینک تدبیر و برنامه ریزی شده و راهکارهای 

متعددی ارائه شود.
به گزارش خبرنگار ایرنا، هادی حق شناس در شورای اطلاع رسانی استان 
گیلان اظهار کرد: اگر برق را از کشورهای همسایه تامین نکنیم، همین 
شرایط را خواهیم داشت از اینرو باید از هم اکنون با توجه به وقفه دو، سه 
ماهه ای که داریم قبل از فرارسیدن تابستان پیش بینی های لازم برای 

مدیریت شرایط و نیز نحوه خاموشی ها صورت گیرد.
برخی  در  گیلان  آموزشی  واحدهای  و  ادارات  تعطیلی   به  اشاره  با  وی 
روزهای هفته های گذشته اضافه کرد: این تعطیلی در مجموع حدود 10 
درصد مصرف را کاهش داده است، افزود: تعطیلی ها راهکار موردی و 
مقطعی است و باید برای مدیریت مصرف انرژی در گیلان و تعطیلی ها 

راهکارهای مختلفی ارائه شود.
وی با بیان اینکه برای مدیریت مصرف انرژی تابستان آینده در گیلان باید 

راهکارهایی متعدد و موثر با آثار منفی اندک ارائه شود، اضافه کرد: یکی 
از راهکارها می تواند این باشد که بر اساس گزارش هواشناسی در مناطقی 
که دمای متعادل تری دارند؛ زمان بندی خاموشی انجام شود و برای مجتمع 
های پزشکی، استخرها و سالن های ورزشی نیز تدابیر لازم برای حرکت 
به سمت استفاده از انرژی های تجدیدپذیر از جمله پنل های خورشیدی 

رفت.استاندار گیلان با تاکید بر اینکه برای مدیریت مصرف انرژی در 
ساخت و ساز واحدهای مسکونی و غیره نیز باید تدبیر شود، اظهار کرد: 
اگر چه در ساخت و سازها محدودیت وجود ندارد اما باید تعرفه برق و گاز 
در واحدهای )بیشتر از متراژ نرمال و تعیین شده( بیشتر و در همان زمان 

ساخت مشخص و اعلام شود.
وی بیان کرد: مصرف گازخانگی در گیلان به نزدیک 20 میلیون مترمکعب 
در روز رسیده و طبیعی است که سال آینده این میزان افزایش هم دارد 
بنابراین باید بخش های مربوطه در ارائه راهکارهای علمی، کارشناسی با 
لحاظ همه جوانب از جمله مردم برای مدیریت مصرف انرژی تدبیر کنند.

ای  رسانه  پیوست  با  مرتبط  اجرایی  اقدامات  زمینه  در  جلسه  این  در 
طرح های دستگاههای اجرایی موضوع بند ت تبصره 13 ماده واحده 
قانون بودجه 1403و برنامه ریزی برای استفاده از ظرفیت رسانه ها در 
اطلاع رسانی یکپارچه، خدمات موثر و تبلیغات فراگیر ویژه نوروز 1404 
هم بحث و بررسی و مقرر شد در جلسه آتی این شورا به صورت جدی و 

گسترده تر بدان پرداخته شود.

 مدیرعامل شرکت توزیع برق گیلان گفت: تاکنون 60 هزار کنتور هوشمند 
در گیلان نصب شده که در این راستا جزو پنج استان برتر کشور در اجرای 
کنتورهای هوشمند فهام »طرح ملی فراسامانه هوشمند اندازه گیری و مدیریت 
انرژی« هستیم که با نصب آنها مشترکان می توانند مصرف برق خود را کنترل 

و مدیریت کنند.
با اجرای  ایرنا اظهار کرد:  با خبرنگار  مسعود صادقی خمامی  در گفت و گو 
این طرح هم اینک تمامی ادارات و بخش کشاورزی گیلان از کنتور هوشمند 
برای همه مشترکین  را  بتوانیم کنتور هوشمند فهام  امید است  برخوردارند و 

نصب کنیم.
وی افزود: یکی از مزیت های کنتور هوشمند برق این است که در هر لحظه می 
توانیم مطلع شویم که مشترکان ما در چه وضعیتی قرار دارند و مصرف برق آنان 
به چه میزان است و از مرکز نیز پایش مصرف مشترکان را هم قابل انجام است.

وی ادامه داد: با نصب کنتور هوشمند برق مشترکان می توانند به صورت دقیق تر 
مصرف برق خود را کنترل کرده و هزینه هایشان را کاهش دهند ضمن آنکه 

برای شرکت های توزیع برق هم مزیت هایی دارد به گونه ای که می توان به 
دقت بیشتر در اندازه گیری مصرف برق، کاهش هزینه های خدمات پشتیبانی، 

نگهداری و بهبود کیفیت خدمات به مشترکین اشاره کرد.
برق هوشمند، وضعیت  کنتورهای  از  استفاده  دیگر  از سوی  کرد:  اضافه  وی 
شرکت های توزیع برق را در هزینه های خدمات پشتیبانی و نگهداری بهبود 
می بخشد و با دقت بیشتر در اندازه گیری مصرف برای کاهش تلفات و بهبود 

کیفیت خدمات به مشترکان موثر است.
مدیرعامل شرکت توزیع برق گیلان بیان کرد: کنتور هوشمند برق به مشترکان 
پرداخت حساب  و  قرائت  انواع مختلف  از  راحتی  به  تا  را می دهد  امکان  این 
استفاده کنند و به صورت آنلاین میزان مصرف برق خود را مشاهده و با توجه 

به آن مصرف خود را مدیریت کنند.
صادقی در ادامه گفت: البته برای کاهش مصرف برق باید از ظرفیت هوش 
مصنوعی نیز بهره ببریم و از سویی با تبلیغات مناسب و اطلاع رسانی به روز 
بتوانیم تغییر رویکرد مصرف انرژی به خصوص مصرف برق را در جامعه اجرایی 

و نهادینه کنیم.مدیرعامل شرکت توزیع برق گیلان افزود: هدف ما آن است 
با نصب کنتورهای هوشمند، اطلاع رسانی تعاملی را جایگزین اطلاع رسانی 
عمومی کنیم یعنی رفتار مصرف هر مشترک را جداگانه به خود او اطلاع رسانی 
کنیم.مدیرعامل شرکت توزیع برق گیلان اظهار کرد: البته برای این امر نیاز به 
حمایت داریم و تمرکز بر آن است از ظرفیت های موجود داخل استان این امر 

تحقق یابد و بتوانیم برای همه مشترکان کنتور هوشمند نصب کنیم.
وی بیان کرد: البته برای کاهش مصرف برق ضمن ایجاد رویکرد جدید، سایر 
اقدامات متعارف شامل اطلاع رسانی، بازتاب عملکرد و تبلیغات کاهش مصرف 
برق در رسانه ها و فضای مجازی و همچنین حضور در مدارس انجام می شود 
که در این راستا نیز تعامل بسیار مناسبی با آموزش و پرورش داریم و در این 
مدت تولید محتوای مناسبی نیز در راستای تبلیغات برای کاهش مصرف برق 
انجام شده است.در حال حاضر شرکت توزیع برق گیلان بیش از یک میلیون و 
657 هزار مشترک دارد که از این تعداد بیش از یک میلیون و 280 هزار مصرف 

کننده خانگی هستند.

معاون پژوهش، برنامه ریزی و توسعه منابع اداره کل آموزش و پرورش گیلان 
از آمادگی 1154 کلاس برای پذیرایی از مسافران فرهنگی در نوروز 1404 

خبر داد.
اسکان  ستاد  آمادگی  از  ایسنا  خبرنگار  با  گفت وگو  در  زره کارگر  حسین 
فرهنگیان استان برای پذیرایی از مسافران نوروزی خبر داد و اظهار کرد: 
164 مدرسه در سطح استان برای اسکان نوروزی فرهنگیان در نظر گرفته 
شده، این تعداد مدارس در قالب 1154 کلاس درس آماده پذیرایی از مسافران 
فرهنگی نوروزی در گیلان است.وی با بیان اینکه این کلاس ها در چهار 
درجه ویژه، »الف«، »ب« و »ج« برای پذیرایی از فرهنگیان در تعطیلات 

نوروز آماده می شود، افزود: پذیرش فرهنگیان به دو روش حضوری و رزرو 
اینترنتی انجام می شود، فرهنگیان می توانند از طریق سامانه متمرکز اسکان به 
آدرس http://Eskan.medu.ir نسبت به رزرو اینترنتی مراکز اسکان 
نوروزی اقدام کنند و پذیرش حضوری فرهنگیان هم از 28 اسفند 1403 تا 14 

فروردین 1404 انجام می گیرد.
معاون پژوهش، برنامه ریزی و توسعه منابع اداره کل آموزش و پرورش گیلان 
یادآور شد: در نوروز 1403 شاهد بهره مندی 6 هزار و 995 خانوار شامل 36 
هزار و 88 نفر از امکانات رفاهی در 154 مدرسه با 1108 کلاس استان بودیم. 
ستاد اسکان شهرستان های رشت، انزلی، تالش و آستارا به ترتیب بیشترین 

پذیرش مسافر نوروزی را داشتند.
زره کارگر در خصوص ظرفیت دیگر مراکز رفاهی آموزش و پرورش استان 
گفت: علاوه بر مدارس 12 خانه معلم دارای 51 اتاق، 90 سوئیت با 512 
تخت و 9 رستوران با 1109 ظرفیت، آماده استقبال از مهمانان فرهنگی در ایام 
نوروز 1404 هستند.وی با اشاره به اینکه مدت زمان اسکان سه روزه بوده که 
در صورت وجود ظرفیت قابل تمدید است، ادامه داد: ستاد اسکان فرهنگیان 
گیلان در نوروز 1403 بعد از خراسان رضوی در رابطه با کیفیت ارائه خدمات، 
رتبه دوم کشور را کسب کرد، در تلاش هستیم امسال هم بتوانیم با ارتقاء 

خدمات، رتبه بهتری را کسب کنیم.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان قزوین گفت: به زودی 
با امضای سندی در سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور 
بودجه و اعتبارات بخش آبخیزداری در استان 20 برابر خواهد 

شد.
به گزارش ارسالی خبرنگار معین  از قزوین، محسن قاسم زاده در 
نشست خبری با اهالی رسانه استان قزوین اظهار کرد: در یک 
سال اخیر حجم آبخیزداری انجام شده در استان قزوین 2 هزار و 
89 مترمکعب به مساحت 44 هزار هکتار بوده که با هزینه کرد 

14 میلیارد و 300 میلیون تومان انجام شده است.
وی افزود: در سال سخت و کم بارشی هستیم، بنابراین اقدامات 
آبخیزداری به توسعه پایدار کمک می کند و به زودی با امضای 
سندی در سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور بودجه و 

اعتبارات بخش آبخیزداری در استان 20 برابر می شود.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان با اشاره به وضعیت 
رفع تداخل اراضی گفت: در استان قزوین 1112 پلاک مشمول 
رفع تداخل است که حدود 900 پلاک به مساحت یک میلیون 

و 245 هزار هکتار رفع تداخل شده است.
ملی  اراضی  هکتار   135 و  هزار   2 اختصاص  از  قاسم زاده 
به فعالیت های تولیدی و ساخت مسکن خبر داد و افزود: در 
بخش های  به  ملی  اراضی  تخصیص  فقره  راستا 34  همین 
بخش  به  فقره  هکتار، 34  مساحت 1158  به  غیرکشاورزی 
کشاورزی به مساحت 895 هکتار و 4 فقره به بخش مسکن به 

مساحت 80 هکتار صورت گرفته است.
وی ادامه داد: همچنین با اختصاص یک میلیارد و 300 میلیون 
تومان مبارزه با آفات و بیماری ها و مبارزه مکانیکی در سطح 
540 هکتار در مناطق بحرانی و آلوده به انگل دارواش در اراضی 

جنگلی انجام شده است.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان قزوین از توزیع 565 
هزار اصله نهال در هفته منابع طبیعی خبر داد و گفت: امسال 
565 هزار اصله نهال رایگان میان مردم توزیع خواهد شد که 
شامل گونه های سنجد، بادام، ارغوان، زیتون تلخ، داغداغان و 

سرو است.
قاسم زاده با اشاره به برپایی 110 پویش درختکاری در استان 
قزوین طی سال جاری اضافه کرد: 330 هزار اصله نهال صنوبر 
برای توسعه زراعت چوب کاشته شده است.  در 300 هکتار 
همچنین در طرح کاشت یک میلیارد اصله درخت یک میلیون 

و 200 هزار اصله نهال هم بارگذاری شده است.
وی ادامه داد: با اجرای طرح زراعت چوب در تالاب الله آباد از 
سوی محیط زیست و شرکت آب منطقه ای مخالفت شده، با این 
حال اجرای طرح زراعت چوب در 60 هکتار از اراضی با استفاده 

از پساب دامداری شروع شده است.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان قزوین از برگزاری 
65 عنوان برنامه در هفته منابع طبیعی خبر داد و گفت: در هفته 
منابع طبیعی 65 عنوان برنامه در همه شهرستان ها اجرا می شود 
که از همه شهروندان و رسانه ها دعوت می کنیم در این مراسم 

شرکت کنند.

بانک  تهیه  استان قزوین گفت:  آموزش و پرورش   مدیرکل 
از  بهره گیری  زمینه  می تواند  اولیا  تخصص  از  اطلاعاتی 
تصمیمات  اخذ  بسترساز  هم  کند،  فراهم  را  آنها  مهارت های 
درست باشد.به گزارش ارسالی خبرنگار معین  از قزوین، حسنعلی 
اصغری در جلسه انتخابات شورای انجمن اولیا و مربیان استان 
قزوین با اشاره به اینکه انجمن اولیا و مربیان یکی از ارکان مهم 
مدرسه است اظهار کرد: اگر مأموریت های پیش بینی شده برای 
این رکن مهم به درستی انجام شود به اهداف خود در این حوزه 

خواهیم رسید.
وی پایه تصمیم گیری درست را داشتن اطلاعات درست دانست 
و افزود: 90 درصد خمیرمایه تصمیمات عقلایی داشتن اطلاعات 
صحیح است و ده درصد نیز بینش فرد در این تأثیرگذار است؛ 
بنابراین تهیه بانک اطلاعاتی از تخصص اولیا می تواند زمینه 
بهره گیری از مهارت های آنها را فراهم کند، هم بسترساز اخذ 

تصمیمات درست باشد.
عنوان  به  امروز  انتخابات  منتخبین  کرد:  خاطرنشان  اصغری 
نمایندگان اولیای استان، نظرات دیگران را به ما منتقل کنند تا 
ما بتوانیم رابطه خود با اولیا را که ذینفعان اصلی تعلیم و تربیت 

هستند به درستی شکل دهیم.
این مقام مسئول همچنین بر برگزاری دوره های آموزش خانواده 

با نیازسنجی منطقی و درست تاکید کرد.

سرپرست اداره کل استاندارد گلستان با تأکید بر اهمیت استانداردسازی و 
نظارت بر رعایت استانداردها در تولید و عرضه کالاها و خدمات، از اجرای 

طرح های گسترده  در این حوزه خبر داد .
داود مزیدی در جمع خبرنگاران با اشاره به قانون توسعه نظام استاندارد، چهار 
محور اصلی فعالیت های سازمان ملی استاندارد را شامل استانداردسازی، 
ارزیابی انطباق، تأیید صلاحیت و اندازه شناسی دانست و اظهار کرد: هر 

ساله برنامه های مشخصی در این حوزه به استان ها ابلاغ می شود.
وی افزود: در محور استانداردسازی، تدوین، به روزرسانی و نشر استانداردها 
در  تعیین کننده ای  نقش  که  است  سازمان  وظایف  مهم ترین  جمله  از 
کیفیت تولید و ارائه خدمات دارد. همچنین، آموزش های درون سازمانی 
و برون سازمانی برای ارتقای دانش مدیران کنترل کیفیت و کارشناسان 
استاندارد برگزار می شود.مزیدی با تأکید بر لزوم فرهنگ سازی در حوزه 
استاندارد گفت: آگاه سازی مردم و صنوف درباره اهمیت استاندارد ضروری 
است و هرچقدر در این حوزه فعالیت کنیم، باز هم نیاز به تلاش بیشتر 
داریم.وی در ادامه به محور ارزیابی انطباق اشاره کرد و افزود: در این 
از واحدهای تولیدی،  حوزه، بازرسی های تصادفی و بدون اطلاع قبلی 
توزیعی و خدماتی انجام می شود و نمونه برداری ها در آزمایشگاه های تأیید 
صلاحیت شده بررسی خواهند شد. در صورت مشاهده تخلف، برخوردهای 

قانونی از جمله تذکر، اخطار و توقیف کالا صورت می گیرد.
سرپرست اداره کل استاندارد گلستان همچنین از اجرای طرح های نظارتی 
ویژه ایام نوروز خبر داد و گفت: در حوزه خدمات، نظارت های جدی بر 
شهربازی ها، آسانسورها، جایگاه های CNG و نازل های سوخت انجام 
خواهد شد. در صورت مشاهده هرگونه نواقص ایمنی، بهره برداری از این 

تجهیزات تا رفع مشکلات متوقف می شود.
وی با اشاره به اهمیت بازرسی های ادواری آسانسورها، خاطرنشان کرد: 
تأییدیه های صادرشده برای آسانسورها یک ساله هستند و در صورت عدم 

تمدید، شهرداری پایان کار ساختمان را صادر نخواهد کرد. همچنین، 
تأییدیه  نداشتن  صورت  در  دارند،  مسئولیت  بیمه  که  ساختمان هایی 

استاندارد آسانسور، مشمول دریافت خسارت از بیمه نخواهند شد.
مزیدی در ادامه از اقدامات سازمان در حوزه اندازه شناسی سخن گفت و 
افزود: وسایل سنجش مورد استفاده در صنوف مختلف، از جمله نازل های 
سوخت و دستگاه های توزین، به صورت دوره ای بررسی می شوند تا دقت 

عملکرد آنها تضمین شود.
وی با اشاره به آغاز طرح کنترل بازار از 12 اسفندماه یادآور شد: در این 
قنادی ها  و  شیرینی فروشی ها  جمله  از  اصناف  بر  ویژه ای  نظارت  ایام، 
انجام خواهد شد تا از رعایت استانداردها اطمینان حاصل شود. از همه 
دستگاه های اجرایی و نظارتی درخواست داریم که همانند سنوات گذشته، 
از  حمایت  و  خدمات  کیفیت  ارتقای  برای  استاندارد  سازمان  کنار  در 

تولیدکنندگان و مصرف کنندگان همکاری کنند.
سرپرست اداره کل استاندارد گلستان، از رشد 115 درصدی استانداردسازی 
وسایل و تجهیزات شهربازی در استان خبر داد و گفت: هیچ وسیله ای 

بدون تأییدیه استاندارد اجازه بهره برداری ندارد.

بر تجهیزات  نظارت  این سازمان در حوزه  برنامه های  به  اشاره  با  وی 
شهربازی گفت: هر ساله سازمان استاندارد تکالیفی را برای استان ها تعیین 
می کند و خوشبختانه امسال فراتر از میزان ابلاغی عمل کرده ایم. در حال 
حاضر، تمامی وسایل و تجهیزات شهربازی در مرحله ساخت، بهره برداری 

و نصب، ملزم به دریافت تأییدیه استاندارد هستند.
وی افزود: امسال 290 وسیله و تجهیز شهربازی تحت نظارت بود، اما 
با تلاش های انجام شده، این تعداد به 335 مورد افزایش یافته است. در 
صورت مشاهده بهره برداری از وسایل غیرمجاز، بلافاصله اقدام به پلمب 

آن ها خواهیم کرد. 
سرپرست اداره کل استاندارد گلستان گفت: از این 335 وسیله شهربازی 
که بازدید شد20 مورد جمع آوری، 16 مورد پلمب و یک مورد از رده 

خارج شد.
مزیدی با تأکید بر اهمیت آگاهی بخشی به شهروندان گفت: در کنار هر 
وسیله بازی، باید اطلاعاتی شامل رده سنی مجاز، سطح ایمنی و نحوه 
استفاده از وسیله نصب شود. این اقدام باعث می شود که خانواده ها با 

اطمینان بیشتری از وسایل بازی استفاده کنند.
وی افزود: در برخی موارد شاهد نصب وسایل بازی غیرمجاز در مناطق 
مختلف، به ویژه در ایام پرتردد مانند تعطیلات و سفرهای نوروزی بوده ایم. 
این وسایل که بدون تأییدیه استاندارد نصب می شوند، به محض شناسایی 

از سوی اداره استاندارد پلمب خواهند شد
سرپرست اداره کل استاندارد گلستان با اشاره به اهمیت استانداردسازی 
آسانسورها در ساختمان های مسکونی و تجاری بیان کرد: پس از ثبت 
اطلاعات آسانسور در سامانه مدیریت بازرسی، بازرسی های لازم به صورت 
تصادفی توسط شرکت های مورد تأیید سازمان انجام می شود. در صورت 
مشاهده نقص، مالک و نصاب موظف به رفع آن هستند و در غیر این 

صورت، اجازه بهره برداری از آسانسور صادر نخواهد شد.

رسانه ها در گره گشایی از مشکلات اقتصادی نقش محوری دارند
رئیس ، نایب رئیس و عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی گرگان 
بر نقش موثر رسانه ها در گره گشایی از مشکلات اقتصادی تاکید 
در  امروز  صبح  گرگان  بازرگانی  اتاق  رئیس  یوسفی  امیر  کردند. 
گفت و گو با خبرنگار برنا اظهار کرد: رسانه ها بایستی در مسائل 
اقتصادی متبحر بشوند چون می توانند خیلی از مشکلات را حل 

کنند
یوسفی افزود: استان هایی مثل اصفهان و کرمان اختلافات سیاسی 
و  همسو  استانی  موضوعات  در  و  اند  گذاشته  کنار  را  جناحی  و 
پراکندگی  این  و  نیست  اینطور  گلستان  در  اما  اند  شده  همکلام 
باعث عقب ماندگی گلستان شده است.نایب رئیس اتاق بازرگانی 
نیز نقش رسانه ها را بی نظیر خواند و تصریح کرد: امروز رسانه به 
معنای واقعی رکن چهارم دمکراسی است و کارهایی کرده که واقعا 

بی نظیر است.علی محمد چوپانی بیان کرد: سال آینده به لحاظ 
اقتصادی و فضای کسب و کار و تسهیلات سال سختی است اما 
با هم افزایی و حضور رسانه ها در کنار مسئولان و تولیدکنندگان 
می توان از این پیچ عبور کرد.عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی 
انتقاد  مورد  بی  تکراری  نظارت های  برخی  از  نیز  گلستان  استان 
می  را  زنش  طلای  و  خانه  که  جوان  یک  وقتی  گفت:  و  کرد 
فروشد و با سرمایه اندکش یک تولیدی راه می اندازد ، در استان 
گلستان دهها نفر از دستگاه های مختلف او را تحت فشار مجوزها 
و استعلام ها و ... قرار می دهند ، آنقدر که تا خسته و دلزده می 

شود.
ابوذر فردوسی گفت: قوانین ما در مورد تولید کننده باید منعطف 
تر باشد و حمایت از تولید است که کشور را نجات می دهد چون 

هم تولید ثروت و هم اشتغال ایجاد می کند

آب منطقه ای گیلان تکلیف پروژه های نیمه 
تمام در تالش را مشخص کند

برگزاری چهارمین جلسه توسعه انرژی های 
خورشیدی استان گلستان 

تاکید استاندار گیلان بر اتخاذ تدابیر ویژه برای مدیریت مصرف برق تابستان

مدیرعامل شرکت توزیع برق گیلان:
نصب ۶0 هزار کنتور هوشمند در گیلان؛ مشترکان برق مصرفی شان را مدیریت می کنند

آمادگی 1154 کلاس درس برای اسکان نوروزی فرهنگیان در گیلان

نظارت دقیق بر استانداردها گامی اساسی در توسعه اقتصادی گلستان

رسانه ها در گره گشایی از مشکلات اقتصادی نقش محوری دارند

دکتر قاسم زاده،مدیرکل منابع طبیعی 
و آبخیزداری استان قزوین:

اعتبارات آبخیزداری در استان 
قزوین 20 برابر می شود

اصغری:بانک اطلاعاتی از تخصص 
اولیای دانش آموزان قزوینی 

تشکیل شود
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فرمانده انتظامی گرگان از کشف 14 دستگاه ماینر قاچاق در این شهرستان خبر داد و گفت: متهم با تشکیل پرونده برای سیر مراحل قانونی به مرجع قضائی معرفی شد.سرهنگ علی تجری اظهار کرد: در پی کسب خبری مبنی بر نگهداری 
تعدادی دستگاه استخراج ارز در حوزه، رسیدگی به موضوع در دستور کار مأموران انتظامی کلانتری 13 این شهر قرار گرفت.وی افزود: مأموران کلانتری 13 پس از بررسی موضوع و انجام تحقیقات میدانی با هماهنگی مقام قضائی به محل 
مورد نظر اعزام شدند.تجری اظهار کرد: در بازرسی از آن محل، تعداد 14 دستگاه ماینر کشف و یک نفر نیز در این راستا دستگیر شد.فرمانده انتظامی گرگان با بیان اینکه کارشناسان ارزش این اقلام غیرمجاز را حدود 5 میلیارد ریال برآورد 

کرده اند گفت: متهم با تشکیل پرونده برای سیر مراحل قانونی به مرجع قضائی معرفی شد.
 چهارشنبه  15 اسفند  1403

 شماره 6963

کشف 14 دستگاه ماینر قاچاق در گرگان

بازدید پرثمر مدیرعامل نفت سپاهان از دانشگاه صنعتی اصفهان؛ 
از توافقنامه توسعه ادیتیوها تا بورسیه دانشجویان برتر

در دیدار مدیرعامل شرکت نفت سپاهان با رییس دانشگاه صنعتی اصفهان، 
زمینه ها و مقدمات ویژه ای برای برگزاری دوره های علمی تخصصی، بورسیه 
دانشجویان برتر و انعقاد تفاهمنامه توسعه ادیتیوهای صنعت روانکار فراهم شد.

اسفندماه 1403؛  دوشنبه 13  روز  نفت سپاهان؛  روابط عمومی  گزارش  به   
دانشگاه صنعتی اصفهان میزبان فرهاد امین دهقان مدیرعامل شرکت نفت 
سپاهان بود تا در جریان دیدار با رییس و شماری از مدیران و اساتید و هم 

چنین بازدید
از دانشکده و آزمایشگاه شیمی این دانشگاه، زمینه ها و مقدمات همکاری های 
علمی و تخصصی متعددی میان نفت سپاهان و دانشگاه صنعتی اصفهان فراهم 
گردد. در جریان این دیدار که با حضور دکتر سید علی محمد میر محمدی میبدی 
ریاست دانشگاه، دکتر حمیدرضا صفوی معاون  پژوهش و فناوری، دکتر محمد 
دیناری رییس دانشکده شیمی و جمعی از مدیران و اساتید این دانشگاه برگزار 
شد، مهندس امین دهقان توضیحات مبسوطی در خصوص رویکردها،ظرفیت 
ها و توانمندی های شرکت نفت سپاهان بیان کرده و بر رویکرد جدی و مستمر 
شرکت در زمینه حمایت از تحقیقات و فناوری های مورد نیاز زنجیره پالایش 
نفت و همکاری با کسب و کارهای مبتنی بر نوآوری در حوزه های مختلف 
مرتبط با صنعت روانکار تأکید نمود. هم چنین دکتر میرمحمدی با اشاره به 
ظرفیت ها و قابلیت های ارزشمند علمی و تخصصی موجود در دانشگاه صنعتی 
اصفهان به ویژه در دانشکده شیمی، از آمادگی این دانشگاه برای فراهم نمودن 
زمینه های همکاری های متقابل علمی و تخصصی میان شرکت نفت سپاهان 

و دانشگاه صنعتی اصفهان سخن گفت. 
در این دیدار، مذاکرات لازم جهت انعقاد توافقنامه علمی- تخصصی توسعه انواع 
ادیتیوهای صنعت روانکار انجام شد تا به سرعت، مقدمات آغاز و تداوم آن فراهم 
گردد. هم چنین بنا به پیشنهاد مدیرعامل شرکت نفت سپاهان و رییس دانشگاه 
صنعتی اصفهان، مقرر شد در راستای همکاری های مشترک علمی و آموزشی، 
10 نفر از دانشجویان برتر این دانشگاه در رشته های شیمی از سوی شرکت 
نفت سپاهان بورسیه شوند و نیز برگزاری دوره های آموزش تخصصی همکاران 
شرکت نفت سپاهان با ارائه مدرک معتبر در دانشگاه صنعتی اصفهان در دستور 
کار قرار گیرد. پایان بخش برنامه حضور مهندس امین دهقان در دانشگاه 

صنعتی اصفهان، بازدید از مجموعه دانشکده و آزمایشگاه شیمی دانشگاه بود.

کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
استان قزوین از شناسایی بیش از 
2000 مورد تغییر کاربری غیرمجاز 
در اراضی کشاورزی این استان در 

11 ماه سال جاری خبر داد.
معین  خبرنگار  ارسالی  گزارش  به 
عطایی  قزوین،محمدحسین  از 
تغییر   2000 از  بیش  شناسایی  از 

کاربری غیرمجاز در اراضی کشاورزی این استان در 11 ماه سال جاری خبر 
داد و اظهار کرد: طی 11 ماه گذشته 2158 مورد تغییر کاربری غیرمجاز در 
اراضی کشاورزی این استان توسط یگان حفاظت امور اراضی شناسایی و توقف 

عملیات انجام شده است.
وی افزود: در همین راستا و با هدف جلوگیری از تغییر کاربری های غیرمجاز، 
گشت های یگان حفاظت امور اراضی در سطح استان فعال است و با متخلفان 

برخورد قانونی خواهد کرد.
اراضی  خارج شدن  داد:  ادامه  قزوین  استان  سازمان جهاد کشاورزی  رئیس 
مرغوب کشاورزی از چرخه تولید زیانی است که به سهولت قابل جبران نیست، 
بنابراین حفظ و حراست از اراضی کشاورزی مهم ترین رسالت و وظیفه امور 

اراضی است.
عطایی ادامه داد: انتظار ما از عموم شهروندان هم استانی در اقصانقاط استان 
قزوین این است که در صورت مشاهده هرگونه تغییر کاربری غیرمجاز تخلفات 

را از طریق سامانه 131 ثبت و پیگیری کنند.

برگ سبز سواری تیبا مدل 
1400 شماره پلاک ایران84- 

995 ق 75 شماره موتور 
M15/9483340  شماره شاسی 

NAS811100M5788753 به نام 
سعید ناظری گهکانی مفقود گردیده و 

ازدرجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز کامیونت ون نیسان 2400 
مدل 1382 شماره پلاک ایران95 - 
745 و 51 شماره موتور 219875 

شماره شاسی D18915 به نام فریبرز 
جهان تیغ مفقود گردیده و ازدرجه 

اعتبار ساقط می باشد.

بازدید پرثمر مدیرعامل نفت سپاهان از دانشگاه 
صنعتی اصفهان؛ از توافقنامه توسعه ادیتیوها تا 

بورسیه دانشجویان برتر

شناسایی بیش از 2000 تغییر کاربری غیرمجاز در 
اراضی کشاورزی استان قزوین

بانک قرض الحسنه مهر ایران یزد 111 هزار میلیارد ریال تسهیلات به مشتریان پرداخت کرد 

استان زنجان: بانوان موثرترین عناصر فرهنگ ساز و تحول آفرین در جامعه هستند

مدیرعامل سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری: 
50 هزار اصله درخت مثمر در قم توزیع می شود

دکتر اشدری:بودجه شهرداری قزوین عدالت محور هزینه شود

یزد - مدیر شعب بانک قرض الحسنه مهر ایران در یزد گفت: این 
نهاد مالی درسالجاری 122 هزار و 702 فقره وام قرض الحسنه به 
مبلغ 111 هزار و 453 میلیارد ریال در این استان به مشتریان خود 

پرداخت کرد. 
»امیر حسینی«  در جمع خبرنگاران  به مناسبت روز ترویج فرهنگ 
قرض الحسنه )14 اسفندماه( افزود: همچنین در این مدت از این از 
مبلغ یاد شده  505 نفر، به مبلغ 172 میلیارد تومان تسهیلات ازدواج 
از نظر تعداد  با مدت مشابه سال قبل  پرداخت شد که در مقایسه 
نفرات پرداختی 300 درصد و از نظر مبلغ پرداختی  500 درصد وام 

ازدواج پرداختی نسبت به سال گذشته در استان رشد داشته است. 
 وی اظهار کرد: سالجاری یکهزار و 54 نفر در استان به مبلغ  97 
میلیارد تومان وام فرزندآوری دریافت کردند که نسبت به سال گذشته 

بیش از 400درصد رشد داشته است. 
حسینی به پرداخت وام بدون ضامن به مشتریان با رتبه های اعتباری 

وام  فقره  و 702  هزار  از 122  امسال  کرد:  تصریح  و   کرد  اشاره  بالا 
اعطایی در یزد ، 33 هزار و 129 نفر که دارای رتبه اعتباری بالا بودند 
بدون ضامن  وامها  یعنی حدود 27 درصد کل  وام گرفتند  بدون ضامن 

پرداخت شده است. 
حسینی خاطر نشان کرد: سال گذشته شاخص ماهانه پرداخت وام بانک 
مهر ایران در یزد پنج هزار و 400 میلیارد ریال بود که این شاخص امسال 

به 10 هزار میلیارد ریال افزایش پیدا کرد.  
این  در  استان   مردم  از  نفر  هزار  از 468  بیش  تاکنون  داد:  ادامه  وی 

بانک حساب دارند و از نظر نفوذ در جمعیت بیش از 42 درصد جمعیت 
استان بخشی از گردش مالی خودشان را در بانک قرض الحسنه مهر ایران 

متمرکز نموده اند.  
راستای  در  ایران  مهر  قرض الحسنه  بانک  اینکه  بیان  با  مسئول  این 
ماموریت بانکداری اسلامی به سمت پرداخت وام  های صفر درصد برای 
عموم مردم حرکت کرده  است یاد آورشد:  هم اکنون مشتریان می توانند 
در طرح وفاق مهر از محل امتیاز حساب بانکی خود تا چهار میلیارد ریال 

وام با کارمزد صفر درصد دریافت کنند. 

برای سومین  ایران  بانک قرض الحسنه مهر  وی اضافه کرد: 
سال پیاپی جایگاه نخست کشور در پرداخت تسهیلات از نظر 
بین  بانک در  این  نشان محبوبیت  را کسب کرد که  تعدادی 

مردم دارد. 
 وی در ادامه، به افتتاح شعبه بانک قرض الحسنه مهر ایران در 
شهرک صنعتی یزد اشاره کرد و اظهار کرد: با گذشت 3 ماه از 

این افتتاحیه عملکرد بسیار خوبی در این شعبه شاهد هستیم. 
 حسینی با بیان اینکه 14 شعبه و 3 شعبه بانک قرض الحسنه 
مهرایران در استان یزد فعال است، همچنین به افتتاح باجه ای 
در بیمارستان شهید صدوقی یزد با توجه به عضویت بیش از 
14 هزارنفر از پرسنل دانشگاه علوم پزشکی شهید صدوقی در 

این بانک اشاره کرد. 
 ***راه اندازی صندوق امانات بانک قرض الحسنه مهر ایران 

در یزد خدمتی دیگر برای مشتریان  
حسینی، راه اندازی صندوق امانات بانک قرض الحسنه مهر ایران در یزد را 
خدمتی جدید در سال 1404 برای مشتریان دانست و توضیح داد: خزانه 
بانک  را  آن  کارمزد  که  ایران  مهر  قرض الحسنه  بانک  امانات  صندوق 

مرکزی مشخص می کند، سال 1404 در یزد راه اندازی می شود. 
 همزمان با سالروز تاسیس کمیته امداد امام خمینی) ره ( به پیشنهاد بانک 
قرض الحسنه مهر ایران در تقویم ایران 14 اسفند ماه روز ترویج فرهنگ 

قرض الحسنه نام گرفت و پنج سال از این رویداد مهم می گذرد.

رحیم سلیمانی نژاد با اشاره به حساسیت نقش مادر در حوزه تربیتی خانواده، 
گفت: بانوان نقش کیلدی در ترویج ارزش های اسلامی و فرهنگ ساز 
جامعه برعهده دارند و نقش زنان و مادران در اصلاح الگوی مصرف گاز 

بی بدیل است.
و  شاغل  بانوان  جمع  در  نژاد  سلیمانی  رحیم  معین؛  روزنامه  گزارش  به 
همسران کارکنان گاز زنجان افزود: نقش تاثیرگذار و تعیین کننده بانوان 
در بنیان خانواده و جامعه بسیار با اهمیت و چشمگیر است به طوری که 
ترویج ارزش های اسلامی و فرهنگ ساز جامعه برعهده زنان و مادران این 

مرز و بوم است.
مدیرعامل شرکت گاز استان زنجان با اشاره به اینکه مدیریت منابع انرژی و 
اصلاح الگوی مصرف باید از نهاد خانواده آغاز شود، از بانوان به عنوان طلایه 
داران خط مقدم فرهنگ سازی مصرف بهینه گاز یاد کرد و اظهار کرد: 
فرهنگ سازی مصرف ایمن و بهینه گاز در خانواده ها؛ یکی از راهکارهای 
اساسی تامین شبکه پایدار گاز است و خانواده نقش بسیار موثری در فرهنگ 
سازی مصرف انرژی در جامعه دارد چرا که فرد آموزش های بنیادی را از 

همان زمان کودکی از والدین خود در محیط خانواده آموزش می بیند.
سلیمانی نژاد با بیان اینکه محیط خانواده نقطه آغاز اصلاح مصرف است و 

والدین به عنوان الگوی فرزندان خود تاثیر فراوانی در فرهنگ سازی مصرف 
بهینه گاز و نهادینه کردن آن دارند، خاطرنشان کرد: خانواده بهترین محل 
برای آموزش سبک زندگی در زمینه بهبود کیفیّت زندگی فردی و اجتماعی 
است و بانوان به عنوان همسران و مادران خانواده نقش تاثیرگذاری در این 

زمینه ایفا می کنند.

وی با تاکید بر توجه به ظرفیت رسانه های جمعی در ارائه آموزش های به 
روز و ارائه راه کارهای مناسب مصرف ایمن و بهینه گاز برای خانواده ها به 
ویژه بانوان، افزود: بالا بودن سطح آگاهی و دانش بانوان در اصلاح الگوی 
مصرف گاز و مدیریت منابع انرژی بسیار تاثیرگذار است و باید برای ارتقاء 
سطح علمی آنان با تولید و انتشار برنامه هایی اطلاع رسانی و آموزشی در 

بستر فضای مجازی و رسانه های جمعی استفاده شود.
خانگی  مصرف  اینکه  به  اشاره  با  زنجان  استان  گاز  شرکت  مدیرعامل 
بخش عمده مصارف گاز استان زنجان را به ویژه در فصل زمستان به خود 
اختصاص می دهد، افزود: با توجه به بالا بودن مصرف گاز در کشور باید 
برای استفاده از همه ظرفیت ها در راستای الگو سازی مصرف بهینه گاز 

برنامه ریزی شود.
و  بپیوندند  به پویش 2 درجه کمتر  بانوان فرهنگ ساز خواست؛  از  وی 

همچون همیشه با تربیت فرزندان متعهد؛ یاریگر صنعت گاز کشور باشند.
گفتنی است؛ در این مراسم اطلاعاتی کاربردی در خصوص مصرف ایمن و 
بهینه گاز به بانوان ارائه و با برگزاری مسابقه ایمنی؛ با جلب توجه همگانی به 

رعایت دمای رفاه 21-18، به حاضرین جوایزی ارائه شد.

مدیرعامل سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری قم، با اشاره 
به فرارسیدن هفته درختکاری، گفت: در قالب طرح بهارانه، 50 هزار اصله 

درخت مثمر به صورت رایگان در اختیار شهروندان قرار می گیرد.
پیام جوادیان افزود: متقاضیان می توانند با ارسال پیامک به شماره 3000397 

برای دریافت نهال اقدام کنند.
وی همچنین از اجرای طرح کاشانه ویژه ساکنان مجتمع های مسکونی و 
ساختمان ها خبر داد و افزود: در این طرح، شهروندان می توانند با ارسال واژه 
»کاشانه« به شماره 3000397، نسبت به دریافت درختان رایگان و کاشت 

آن ها در فضای مجتمع خود اقدام نمایند.
وی درباره طرح باغچه نیز گفت:در این طرح، شهروندان با ارسال عکس هایی 
از فضای سبز حیاط و بام خود در یک رقابت شرکت کرده و تصاویر برگزیده 

جوایز ویژه ای دریافت خواهند کرد.
جوادیان با تأکید بر اهمیت ترویج فضای سبز در محیط های آموزشی گفت: 
مدیران مدارس نیز می توانند با ارسال درخواست کتبی، نسبت به دریافت 

خدمات کاشت درخت و گل کاری رایگان اقدام کنند.
وی همچنین از برگزاری مراسم تقدیر از یک هزار و 500 باغبان خبر داد و 
تصریح کرد:به مناسبت هفته درختکاری، جشنی ویژه برگزار خواهد شد که 

طی آن، از باغبانان نمونه شهر قم تجلیل می شود.
وی با اشاره به کمبود فضای سبز در برخی مناطق شهری اظهار داشت: در 
مناطقی همچون منطقه 2، منطقه 6 و شهرک قدس، به دلیل تغییر کاربری 

اراضی سبز ، توسعه فضای سبز با چالش هایی مواجه شده است.
وی با بیان اینکه قم سومین شهر سبز کشور محسوب می شود، تأکید کرد: 
توسعه فضای سبز قم باید به صورت اصولی و پایدار انجام شود، در این راستا، 
شهرداری چهار میلیون و 500 هزار مترمکعب پساب تصفیه شده را خریداری 

و برای آبیاری فضای سبز شهری استفاده می کند.
جوادیان به استفاده از منابع آبی جایگزین اشاره کرد و گفت: درحال حاضر، 
120 متر مکعب بر ثانیه آب، معادل هفت حلقه چاه در قم تصفیه و برای 

آبیاری فضای سبز غیر مثمر مصرف می شود.

وی هدف گذاری مدیریت شهری را رسیدن به سرانه 23 مترمربع فضای 
سبز و کسب رتبه دوم کشوری تا نیمه نخست سال آینده عنوان کرد و افزود: 
با برنامه ریزی های انجام  شده، تحقق این هدف با توسعه استفاده از آب های 

خاکستری کاملًا دست یافتنی است.
مدیرعامل سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری قم درادامه با اشاره به 
موضوع احیای باغ سالاریه گفت: شهرداری قم از سال های گذشته پیشنهاد 
باغ  این  تا  را مطرح کرده  امام صادق)ع(  به دانشگاه  ارائه زمین معوض 
تاریخی احیا شود، اما تاکنون پاسخی از سوی این دانشگاه دریافت نشده 

است.
وی تصریح کرد: شهرداری قم حاضر است برای احیای این باغ تاریخی که 
با خاطرات مردم این شهر پیوند خورده هرگونه همکاری و تعاملی را با این 
دانشگاه داشته باشد تا پیوند بین نسلی و نوستالژی که بین این عرصه سبز 

و مردم داشته اند، دوباره زنده شود.
جوادیان در ادامه به اقدامات شهرداری در زمینه زیباسازی شهر در ایام 
رمضان اشاره کرد و گفت: به مناسبت ماه مبارک رمضان، 90 المان شهری 

با مضمون ویژه این ماه طراحی و در سطح شهر جانمایی شده است.
وی همچنین از اجرای پروژه های نورپردازی خبر داد و افزود: تونل نوری 
و آبشار نوری در برخی نقاط شهر اجرا شده و 180 سازه تبلیغاتی و شهری 
نیز با محوریت این ماه در سطح شهر نصب شده است تا فضای معنوی این 

ایام در قم تقویت شود

بانوان و خانواده شورای اسلامی شهر قزوین گفت:  رئیس کمیسیون 
بخش مهمی از بودجه شهرداری قزوین که از همه شهروندان به دلایل 
متعدد حقوق شهروندی اخذ می شود، بیت المال و حق الناس است و باید 

قانونی و عدالت محور هزینه شود.
در جلسه  اشدری  فاطمه  قزوین،  از  معین  خبرنگار  ارسالی  گزارش  به 
علنی شورای اسلامی شهر قزوین در طرح دیدگاه خود پیرامون ارسال 
لایحه مساعدت به 74 مورد از درخواست های شهروندان در کمیسیون 
نباید  شهردار  و  است  لازم الاجرا  شورا  مصوبات  کرد:  اظهار  فرهنگی 
ناچیزی در  ارقام بسیار  بانوان که  مصوبات کمیسیون های فرهنگی و 
مسکوت  را  داشته  فرهنگی  مجموعه های  و  شهروندان  به  مساعدت 

نگه دارد.
در صحن  بایستی  لوایح  ارائه  زمان  در  باید  شهردار  کرد:  اضافه  وی 
شورای شهر قزوین حضور یافته و ضمن احترام به شأن نظارتی شورا 
با رفع ابهام و رعایت عدالت اجتماعی حقوق مردم از برنامه های خود 

دفاع کند.
نایب رئیس کمیسیون فرهنگی شورای شهر قزوین همچنین در طرح 
برای  عیدانه  بسته  تهیه  برای  مساعدت  لایحه  پیرامون  خود  دیدگاه 
جمیعت هلال احمر گفت: با اصل این موضوع موافقم، اما ردیف بودجه 

در نظر گرفته شده برای لایحه کاملًا اشتباه است و باید اصلاح شود.
و  بهزیستی  گروه  در  اگر  نیازمندان که حتی  به  افزود: کمک  اشدری 

با  تنها  نه  به همین خاطر شورا  نباشند، هم یک وظیفه است و  امداد 
هم  بسیار  بلکه  نیست،  مخالف  ضعیف  اقشار  از  حمایت  و  مساعدت 
موافق است. اما در حال حاضر کمک های ماده 17 از چند ماه گذشته 

توسط مدیریت شهری معطل مانده و اجرا نشده است.
همه  از  که  قزوین  شهرداری  بودجه  از  مهمی  بخش  داد:  ادامه  وی 
شهروندان به دلایل متعدد حقوق شهروندی اخذ می شود، بیت المال و 

حق الناس است و باید قانونی و عدالت محور هزینه شود.
عضو شورای شهر قزوین تصریح کرد: در مواقع لازم شورای شهر نسبت 
به اجرای درست و به موقع مصوبات طبق قانون شهرداری را مکلف 
ا رعایت صرفه و صلاح  می کند که وظایفش را طبق مصوبه شورا و 
نشدن  اجرا  علت  درباره  باید  قزوین  شهردار  بنابراین  کند.  اجرا  شهر 
مصوبات به مردم و نمایندگان مردم در جلسه علنی شورا پاسخگو باشد.

اشدری اضافه کرد: قرار نیست شهردار به شورای شهر چیزی را دیکته 
شهر  شورای  وظیفه  نظارت  و  شهری  امور  سیاست گذاری  بلکه  کند، 
باید  شهردار  توسط  می شود،  خارج  شورا  از  که  مصوبه ای  هر  و  است 

اجرایی شود.
وی ادامه داد: بنابراین تکلیف مصوبات اجرا نشده باید با حضور شهردار 
در صحن علنی شورا تعیین تکلیف شود و ایشان به اعضای شورا که 

نماینده قانونی مردم هستند، پاسخگو باشد.

و  دستی  صنایع  میراث فرهنگی،  وزیر 
گردشگری با صدور حکمی، سرپرست اداره کل 
گردشگری  و  دستی  صنایع  میراث فرهنگی، 

استان قزوین را منصوب کرد.
به گزارش ارسالی خبرنگار معین  از قزوین، 
سید رضا صالحی امیری وزیر میراث فرهنگی، 
با صدور حکمی،  گردشگری  و  صنایع دستی 
حجت الاسلام سید مهدی حسینی را به عنوان 
سرپرست اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی 

و گردشگری استان قزوین منصوب کرد.
دکتری  تحصیلی  مدرک  دارای  حسینی 
همچون  سوابقی  و  است  عمومی  مدیریت 
مدیرکل اسناد و کتابخانه ملی استان قزوین، 
استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
شعب  اختلاف  حل  شورای  ریاست  قزوین، 
17 و 20 استان قزوین، مشاور کمیسیون اصل 
90 مجلس شورای اسلامی و... را در کارنامه 

اجرایی خود دارد.
از این علیرضا خزائلی به  گفتنی است پیش 
عنوان مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و 

گردشگری استان قزوین فعالیت داشت.

با صدور حکمی از سوی ریاست عالیه دانشگاه 
آزاد اسلامی کشور، مهدی ورسه ای به عنوان 
قزوین  واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  سرپرست 

منصوب شد.
به گزارش ارسالی خبرنگار معین از قزوین،با 
محمدمهدی  دکتر  سوی  از  حکمی  صدور 
طهرانچی ریاست عالیه دانشگاه آزاد اسلامی، 
مهدی ورسه ای به عنوان سرپرست دانشگاه 

آزاد اسلامی استان قزوین منصوب شد.
علمی  هیات  عضو  ورسه ای  مهدی  دکتر 
دانشگاه آزاد اسلامی واحد علوم تحقیقات و 
نساجی  تکنولوژی  مهندسی  دکترای  دارای 

است. 
رئیس  به  می توان  وی  مدیریتی  سوابق  از 
جهاد دانشگاهی واحد صنعتی امیرکبیر، دستیار 
باشگاه  رئیس  و  واحد(  )معاون  واحد  رئیس 
پژوهشگران جوان و نخبگان، معاون آموزشی 
و مهارتی واحد علوم تحقیقات و نایب رئیسی 

هیات مدیره جامعه نساجی ایران اشاره کرد.

گفت:  قزوین  استان  زیارت  و  حج  مدیر 
و  سی  در  می توانند  مفرده  عمره  متقاضیان 
نام  ثبت  مفرده  عمره  حج  کاروان  هفتمین 

کنند.
به گزارش ارسالی خبرنگار معین -پورکاظم از 
قزوین، سلیمی در این باره اظهارداشت: سی 
و هفتمین کاروان جدید عمره مفرده برای 26 
اسفند با قیمت 455 میلیون و 558 هزار ریال 

به کاروان های استان اضافه شد.
 وی افزود: متقاضیان برای ثبت نام در کاروان 
جدید می توانند به سامانه MY.haj.ir و یا 

دفاتر خدمات زیارتی استان مراجعه کنند.
افزایش  قزوین،  استان  زیارت  و  مدیرحج   
تقاضای سفر های خانوادگی به حج را علت 

افزایش ظرفیت ها بیان کرد.

سرپرست اداره کل 
استان  میراث فرهنگی 

قزوین منصوب شد

سرپرست دانشگاه آزاد 
اسلامی استان قزوین 

منصوب شد

دکتر سلیمی:
افزایش سهمیه کاروان های 

عمره مفرده استان قزوین
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اجتماعی و اقتصادی

رئیس مرکز رسانه و روابط عمومی شورای عالی انقلاب فرهنگی در پاسخ به شبهه ایجاد شده پیرامون نیاز دوباره تایید 
مصوبه جدید »تاثیر معدل در کنکور« توسط این شورا توضیحاتی ارائه کرد.

عباس میرزاحسینی در گفت وگو با ایسنا، با بیان اینکه شورای عالی انقلاب فرهنگی در چند جلسه اخیر، اصلاح و 
بازنگری مصوبه تاثیر معدل در کنکور را در دستور کار خود قرار داد گفت: در این جلسات، چارچوب های اساسی مانند 
تاثیر قطعی 60 درصدی نمرات دروس پایه 11 و 12 و حذف پایه دهم از سوابق تحصیلی دانش آموزان، به تصویب 
رسید و مابقی جزییات برای بررسی و تصمیم گیری نهایی به شورای عالی آموزش و پرورش ارجاع داده شد.وی با تاکید 

بر اینکه شورای عالی آموزش و پرورش بر اساس مصوبه اخیر شورای عالی انقلاب فرهنگی، مسئولیت بررسی و تعیین 
جزییات بیشتر مصوبه تاثیر معدل در کنکور را بر عهده دارد، افزود: تصمیمات این شورا پس از ابلاغ، لازم الاجرا بوده 

و نیازی به تایید مجدد از سوی شورای عالی انقلاب فرهنگی ندارد.
رئیس مرکز رسانه و روابط عمومی شورای عالی انقلاب فرهنگی در پاسخ به شبهات مطرح شده مبنی بر لزوم تایید 
مجدد مصوبه، اظهار کرد: این شبهات ناشی از عدم توجه به مصوبه جدید شورای عالی انقلاب فرهنگی است. ورود 

شورای عالی آموزش و پرورش به این موضوع نیز بر اساس همین مصوبه جدید صورت گرفته است.

وضعیت »تاثیر معدل در کنکور« تعیین تکلیف شد

آموزش

شورای  دبیر  به  نامه ای  در  پرورش  و  آموزش  وزیر 
ورود  افزایش »سن«  فرهنگی خواستار  انقلاب  عالی 
به دانشگاه های تربیت معلم تا حداکثر 27 یا 30 سال 
شده است با این استدلال که »تعداد پذیرفته شدگان 
در بازه سنی 22 تا 24 سال کم است و سیاست محدود 
سازی سن قابلیت تجدید نظر دارد« که این موضوع 

واکنش هایی را به همراه داشته است.
به گزارش ایسنا، شورای عالی انقلاب فرهنگی، 26 دی 
دانشجوی  پذیرش  و  سنجش  نظامنامه  سال 1402، 
متعهد خدمت به وزارت آموزش و پرورش را تصویب و در 
ماده 16 آن آورده است که »حداکثر سن مجاز برای ثبت 
نام در آزمون اختصاصی دانشگاه فرهنگیان 24 سال تمام 
)مبنا اول مهر ماه هر سال تحصیلی( است«، همچنین 
بازنگری »سن ورود به دانشگاه فرهنگیان و افزایش آن 
به 30 سال«، در هزار و چهل و ششمین جلسه  28 آبان 
1403 شورای عالی آموزش و پرورش مطرح شد که پس 
از بحث و بررسی همه جوانب آن، شورا به تغییر سن ورود 

به دانشگاه فرهنگیان نرسید.
اخیرا وزیر آموزش و پرورش در  این در حالیست که 
نامه ای به دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی خواستار 
»افزایش سن مجاز ورود به دانشگاه های تربیت معلم« 

شده است.
وی در این نامه با استناد بر بررسی های آماری مرکز 
برنامه ریزی نیروی انسانی و امور اداری بر روی پذیرفته 
شدگان متعهدین خدمت ورودی دانشگاه فرهنگیان و 
دانشگاه تربیت دبیر شهید رجایی در سالهای گذشته، 
تعداد پذیرفته شدگان در بازه سنی 22 تا 24 سال را 
»کم« اعلام کرده و نوشته است: به نظر می رسد سیاست 
محدود سازی »سن« شرکت در آزمون قابلیت تجدید 
نظر دارد؛ آموزش و پرورش توانایی انجام فرایند سنجش 
و گزینش و جداسازی بهترین داوطلبان را از بین گروه 
سنی با طیف گسترده تر خواهد داشت. وزارت آموزش و 
پرورش با نگاه مثبت به محدود نکردن متقاضیان علاقه 
مند به کار معلمی با افزایش سن مجاز ورود متقاضیان به 
شرکت در آزمون تا حداکثر 27 یا 30 سال به شرط کسب 
سایر شرایط و ضوابط و طی تمام مراحل فرایندهای 

استخدامی موافقت می کند. 
به گزارش ایسنا، این موضوع همچون گذشته، باز هم 
موافقان و مخالفانی دارد به  طوریکه میثاق شمسینی 
جانشین مرکز بسیج دانشجویی دانشگاه فرهنگیان در 
گفت وگویی با ایسنا، ضمن مخالفت با این پیشنهاد به 

ارائه توضیحاتی پرداخت.
شمسینی با بیان اینکه هر سال تابستان گمانه هایی درباره 
به کارگیری دانشجو معلمان سال آخر دانشگاه فرهنگیان 
مطرح می شود اما تا نزدیکی های مهر مشخص نیست 

این به کارگیری در کدام استان، رشته، مقاطع و مناطق 
اتفاق می افتد گفت: این نشان می دهد مدیریت منابع 
با  متناسب  و  ندارد  کارشناسی  پشتوانه  هیچ  انسانی 
اقتضائات دوران تصمیم گیری می شود. نگاه به این نوع 
سیاستگذاری بلند مدت نیست و مشکلات را بیشتر 

خواهد کرد.
وی با بیان اینکه افزایش سن ورود به دانشگاه فرهنگیان 
برآمده از هیچ آمایش سرزمینی و هرم سنی جمعیتی 
در شرایط  روانشناسی  داده های  باید  داد:  ادامه  نیست 
مختلف بررسی شود زیرا پشتوانه یک قانون و سیاست 

باید کار کارشناسی باشد.
جانشین مرکز بسیج دانشجویی دانشگاه فرهنگیان عنوان 
کرد: اگر بحث افزایش سن ورود به دانشگاه فرهنگیان 
به دلیل کمبود معلم است، چرا افزایش ظرفیت دانشگاه 
فرهنگیان براساس پذیرش داوطلبان زیاد پشت کنکوری 
انجام نمی شود؟ این عدم کمبود معلم را با بالا رفتن سن 
جبران نکنیم بلکه ظرفیت و توان دانشگاه فرهنگیان را 
برای پذیرش دانشجو معلم چه از بعد کیفی و چه از بعد 

کمی افزایش دهیم.
شمسینی با بیان اینکه متقاضیان زیادی پشت درهای 
دانشگاه فرهنگیان هستند که می توانیم این فرصت را 
برای آن ها فراهم کنیم اما این کار را نمی کنیم گفت: باید 

منطقی ترین و بهینه ترین مدل را انتخاب کرد. 
این دانشگاه مختص تربیت معلم است پس باید بهترین 
گزینه ها و بهترین افراد و بهترین روش ها و متدها در آن 
پیاده شود. سیاست گذاری در این حوزه نیازمند پشتوانه 

فکری، منطقی، کار کارشناسی است. 
ناترازی نیروی انسانی با مدیریت بهینه منابع انسانی حل 
خواهد شد. مدیریت منابع انسانی با این قبیل اتفاقات 
و تصمیمات یک شبه و سیاست های یهویی در تضاد 
خواهد بود. ظرفیت دانشگاه فرهنگیان را باید صرف 

بهینه ترین حالت تربیت معلم کنیم.
وی با بیان اینکه تا 24 سالگی از هر لحاظ بهترین 
سن پذیرش برای حضور در عرصه معلمی خواهد بود 
زیرا افراد در مشاغل دیگر درگیر نشده اند افزود: امکان 
تربیت در این سن بیشتر است. همچنین این دانشگاه 
اولویت های بسیار زیاد دیگری نسبت به مسئله تعلیم و 

تربیت دارد که می توان به آن توجه کرد که یکی از آن ها 
توسعه کمی و کیفی دانشگاه است.

شمسینی با بیان اینکه چرا در فصل بررسی و تصویب 
آموزش  از جانب سخنگوی کمیسیون  بودجه  لایحه 
درباره بودجه دانشگاه فرهنگیان سخنی گفته نمی شود؟ 
ادامه داد: چرا روی موضوع و دغدغه حضرت آقا که 
توسعه کمی و کیفی دانشگاه است مانور داده نمی شود 
پرداخته می شود که در نظام  اولویت هایی  به  بعضاً  و 
در قیاس با اولویت های دیگر تعلیم و تربیت در مرتبه 

پایین تری قرار دارد؟.
وی با بیان اینکه قالب افرادی که پشت درب دانشگاه 
این دانشگاه  فرهنگی می مانند و متقاضی حضور در 
فرهنگیان هستند، افرادی اند که در سنین پایینند و اشتیاق 
و شوق و شور حضور در عرصه معلمی دارند عنوان کرد: 
تعدادی از افراد هستند که از مرحله مدرسه و کنکور 
عبور کرده اند و با استعداد و دغدغه مند مسئله تعلیم و 
تربیت اند، برای این افراد که سن بیشتری دارند امکان 
آزمون استخدامی وجود دارد و مسیر بسته نیست. در این 
سال ها جذب از طریق ماده 28 و آزمون استخدامی خیلی 

بیشتر از دانشگاه فرهنگیان بوده است.
شمسینی ادامه داد: وقتی معلم ابتدایی در سن 30 سالگی 
جذب می شود تا پایان دوران خدمتش فاصله سنی زیادی 
بین او و نسل های بعدی لحاظ می شود که خطراتی را 
برای نظام تعلیم و تربیت به همراه دارد. بحث، ناظر 
به فردها نیست، ممکن است یک فرد 60 ساله زبان 
کودکان و بچه ها را خوب بفهمد؛ بحث ناظر به مسئله 
تعلیم و تربیت در مورد سیاست هاست که باید بهینه ترین 
تصمیمات گرفته شود. به جای پیر کردن معلم ها، به 

سمت جوان کردن معلم ها قدم برداریم.
با دنیا، زبان و مفاهیم  اینکه نسل جدید  با بیان  وی 
جدیدی درگیر هستند لذا باید سراغ معلمانی برویم که 
بیشترین نزدیکی را با دنیای نسل جدید دارند اظهار کرد: 
انتخابی که شکاف نسلی را ایجاد کند انتخاب بهینه و 
منطقی نیست؛ همچنین در سن بالاتر مشغله های افراد 

بیشتر خواهد بود.
شمسینی با بیان اینکه به فرض مثال امسال افزایش 
سن پذیرش در دانشگاه فرهنگیان به 30 سال تصویب 
شد، چه تضمینی وجود دارد که دو سال بعد یک عده 
بگویند 30 سال با 32 سال چه فرقی می کند؟ بعد بگویند 
32 سال با 34 سال چه فرقی می کند؟ گفت: این مدل 

تصمیم گیری قطعا آسیب هایی در آینده خواهد داشت.
وی افزود: تغییرات در نظام تربیتی باید با یک قوه عاقله 
جمعی فکری صورت گیرد. شاید کارمند با افزایش سن 
بازنشستگی بازدهی لازم را داشته باشد اما معلم کارمند 
نیست و وظیفه اش پیاده سازی یک رسالت تربیتی است.

تحلیل روزکمبود معلم را با »افزایش سن ورود به دانشگاه فرهنگیان« جبران نکنیم

چرایی یک وداع با اسلحه
به باور ناظران، بیانیه اوجالان مبنی بر انحلال پ ک ک و خلع 
سلاح این گروه، -اگر توسط تمامی گروه های کرد مستقر در 
ترکیه، عراق و سوریه- پذیرفته شود، برگ برنده ای در دستان 
اردوغان خواهد بود تا با توسل بدان صلح در داخل را تثبیت کرده 

و همزمان منافعش را در جبهه شمال شرق سوریه محقق سازد.
به گزارش اقتصادنیوز، شورای اتلانتیک با انتشار یادداشتی مدعی 
شد:  روز پنج شنبه، عبدالله اوجالان، بنیان گذار زندانی حزب کارگران 
کردستان )PKK(، از این گروه خواست تا سلاح هایشان را زمین 
بگذارند. این گروه مسلح که به عنوان یک سازمان تروریستی از 
سوی ایالات متحده و دیگران شناخته می شود، برای دهه ها با 
دولت ترکیه در جنگ بوده و گروه های وابسته آن در سوریه و 

عراق هم فعال هستند.
تغییر شگفت انگیز در موضع اوجالان سوالات زیادی را برانگیخته 
است. از همین رو این نشریه تلاش دارد تا به واسطه گفت و گو با 

کارشناسان این گزاره را از زوایای متفاوت بررسی کند.
چرا بیانیه اوجالان مهم است؟

ریچ اوتزن، مشاور ژئوپلیتیک و همکار ارشد غیرمقیم برنامه های 
ترکیه در شورای آتلانتیک در این باره مدعی است: اوجالان رهبر 
 )PKK( نمادین و یکی از بنیان گذاران حزب کارگران کردستان
است که به عنوان یک سازمان تروریستی خارجی از سوی ایالات 
متحده و مبتنی بر ایدئولوژی چپ گرای رادیکال و خشونت انقلابی 
شناخته شده است. این گروه از سال 1984 با دولت ترکیه در جنگ 

است و جبهه هایی را در سوریه و عراق ایجاد کرده است.
دوره خصوصی صفر تا صد تعمیرات موبایل؛ با اعطای 

مجوز تاسیس نمایندگی
به باور این تحلیلگر، تنش های ناشی از درگیری پ ک ک موجب 
بی ثباتی در ترکیه، منطقه و روابط ایالات متحده و ترکیه برای 
دهه ها شده و جست وجو برای ثبات، رفاه و امنیت برای مردمان 
ساکن در ترکیه، کردها و دیگر مردم منطقه را مختل کرده است. 
این بیانیه اولین تلاش جدی در بیش از یک دهه برای پایان دادن 
به مبارزات مسلحانه پ ک ک و نرمال سازی سیاست ها در مناطق 

عمدتا کردی متاثر از این درگیری است.
دفنه آرسلان، مدیر ارشد برنامه های ترکیه در شورای آتلانتیک 
هم در گفت و گو با آتلانتیک بر این باور است که از زمان تأسیس 
موجب  گروه  این  با  ترکیه  درگیری  سال 1984،  در  پ ک ک 
کشته شدن حداقل چهل هزار نفر شده است. برخی برآوردهای 
غیررسمی این عدد را تا صد هزار نفر هم می دانند و این تنها 

هزینه انسانی است.
محاسبه خسارات اقتصادی جنگی که بیش از چهل سال طول 
کشیده، کار دشواری است. به باور این تحلیلگر، در چنین شرایطی 
درخواست اوجالان برای پایان دادن به  فعالیت پ ک ک، حتی با 
وجود اینکه هنوز در زندان است، موضوع قابل تاملی است. اما 
اوجالان تصمیم نهایی را به رهبری فعلی پ ک ک واگذار کرده 

و باید منتظر کنگره حزب پ ک ک باشیم تا کلمه آخر را بشنویم.
فعلا رهبری پ ک ک درخواست را پذیرفته هرچند هنوز زمان بندی 
کنگره مشخص نیست. اگر درخواست اوجالان در آنجا تصویب 
شود و سپس توسط تمام گروه های شبه نظامی کرد در سوریه، 
عراق و همچنین اروپا دنبال شود، این می تواند پیروزی بزرگی 

برای همه طرف ها باشد.
پشت پرده تسلیم شدن اوجالان

دفنه آرسلان، کارشناس ترکیه براین باور است که اگر بتوانیم بین 
خطوط بیانیه های اوجالان را بخوانیم، به نظر می رسد بنیانگذار 
پ ک ک امید خود را برای پیروزی در برابر ارتش ترکیه از دست 
داده و به دنبال زمینی رسمی و سیاسی برای ادامه نبرد خود است.

او همچنین پ ک ک را سازمانی منسوخ می داند که ریشه در 
ایده های مارکسیستی/لنینیستی دارد که دیگر وجود خارجی ندارند. 
به ادعای این تحلیلگر، اوجالان احتمالًا می خواهد میراث خود را به 
چیزی بیشتر از یک مبارز مسلح یا بازداشت شده عملیات تروریستی 
تبدیل کند و به عنوان یک صلح ساز به یاد آورده شود که خشونت یا 

»مقاومت« را به دستاوردهای سیاسی تبدیل کرد.
او قبلًا به شراکت بین ترکیه و کردها اشاره کرده و در بیانیه جدید 
خود جمهوری ترکیه را به عنوان وسیله ای برای انجام این امر 
پذیرفته است، گامی دیگر در تحول جدی از ابعاد ضد دولتی و 

جدایی طلبانه ایدئولوژی پ ک ک.
همزمان ریچ اوتزن، دیگر کارشناس ترکیه هم بر این باور است 
که اوجالان احتمالًا وضعیت شاخه سوری یگان های مدافع خلق 
را با توجه به واقعیت پس از سقوط بشار اسد مشاهده می کند و 
می داند که زمان برای تحولات سیاسی برای از بین بردن انگیزه 

عملیات های نظامی جدید ترکیه علیه این گروه فرا رسیده است.

معنای خلع سلاح پ ک ک برای اردوغان
به ادعای ریچ اوتزن، تحلیلگر مسائل ترکیه، اردوغان از سال 2011 
تا 2014 فرآیند صلح با پ ک ک را پیگیری کرد که با وقایع سوریه 
و مشکلات سیاسی داخلی متوقف شد. او قصد دارد به عنوان یکی 
از رهبران ترکیه شناخته شود که به فعل و انفعال های پ ک ک 
پایان داد و در عین حال شرایط کردها در ترکیه و منطقه را بهبود 

بخشید.
از سرگیری فرآیند صلح به نفع اقتصاد ترکیه و روابط آن با ایالات 
متحده خواهد بود و همزمان مانع را برای ادغام مجدد سوریه 
و عراق در اقتصاد منطقه ای تحت رهبری ترکیه از بین می برد. 
علاوه بر این، این گزاره ممکن است دست اردوغان را در سیاست 
داخلی تقویت کند، زیرا او دوباره نظر ترک های لیبرال و کردهای 
چپ گرا را که در طول دهه گذشته مواضع سرسختانه تری در قبال 

پ ک ک داشتند، جلب می کند.
دفنه آرسلان نیز براین باور است که اگر تمام گروه های کرد 
وابسته به پ ک ک درخواست اوجالان برای خلع سلاح و انحلال 
را بپذیرند، این می تواند پیروزی بزرگی برای همه طرف ها باشد 
و درگیری  که بیش از چهل سال ادامه داشته است پایان یابد. 
چنین نتیجه ای همچنین می تواند به اردوغان کمک کند تا حمایت 
اکثریت جمعیت کرد را برای اصلاحاتی که برای نامزدی دوباره 
ریاست جمهوری و تغییرات در قانون اساسی ترکیه نیاز دارد، جلب 

کند.
رویکرد مبهم آمریکا در ارتباط با پ ک ک

ریچ اوتزن در گفت و گو با شورای آتلانتیک گفت: به نظر می رسد 
پ ک ک درخواست اوجالان برای برگزاری کنگره ای از رهبری و 
وابستگان را جدی بگیرد. انتظار می رود که طرفین با احتیاط جلو 
رفته و شروطی را مطرح کنند؛ فرآیندی مرحله به مرحله به جای 

تغییر فوری.
شاخه سوری این گروه بیشتر در معرض خطر است و احتمالًا 
سریع تر از همه به درخواست اوجالان پاسخ خواهد داد. ممکن 
است گروه های معترضی وجود داشته باشند که از خلع سلاح 
یا متوقف کردن جنگیدن خودداری کنند. مراد اعضای مسن تر 
مستقر در کوه های قندیل است که ممکن است به دنبال راهی 

محترمانه برای خروج از کوه ها باشند.
ناظران در ادامه براین باورند که سازمان پ ک ک از نظر ایدئولوژیک 
به شدت متمرکز است، هرچند در حوزه منطقه شاخه هایی دارد. در 
ترکیه، سازمان بخش عمده ای از ظرفیت خود برای انجام حملات 
مسلحانه از دست داده، بنابراین سؤال اصلی در اینجا فرآیند سیاسی 
است، در حالی که در مرز عراق و سوریه، سؤال اصلی رعایت 

فرایند خلع سلاح است.
در ادامه این گفت و گو ریچ اوتزن تاکید دارد که ایالات متحده 
پیش تر برنامه هایی را برای خروج نیروهای خود از سوریه توسعه 
توصیه  سوریه  در  خود  شریک  به  غیرمستقیم  به طور  و  داده 
کرده که بهترین استراتژی پیش رو، آشتی سیاسی با دمشق و 
آنکاراست. حال، این احتمال وجود دارد که ایالات متحده در این 
باره از رویکردی تدریجی پیروی کرده که در آن ایالات متحده 
به طور واضح نشانه ها، هماهنگی ها و اجرای خروج را انجام دهد؛ 
به گونه ای که از ایجاد خلاء ناگهانی جلوگیری کند یا انگیزه هایی 

برای عدم تطابق با فرآیند صلح فراهم نکند.
هماهنگی مستمر بین ایالات متحده، ترکیه، دمشق و نیروهای 
دموکراتیک سوریه برای جلوگیری از بازگشت گروه تروریستی 
داعش ضروری است. با این حال، اگر پ ک ک به عنوان یک 
نیروی مسلح، خلع سلاح و منحل شود، هیچ دلیلی برای ادامه 

وابستگی ایالات متحده وجود نخواهد داشت.
فرمانده نیروهای دموکراتیک سوریه )SDF( که تحت رهبری 
کردها قرار دارد، اعلام کرد که این درخواست شامل این گروه 
نخواهد شد، زیرا نیروهای دموکراتیک سوریه خود را متفاوت از 
پ ک ک می دانند. اما احتمالًا آن ها با آتش بس موافقت خواهند 
کرد و در هر صورت در مذاکراتی برای ادغام در ساختار جدید 

امنیتی سوریه شرکت دارند.
ریچ اوتزن در نهایت و در پاسخ به احتمال استقلال کردها مدعی 
است که احتمال شکل گیری دولت مستقل توسط کردها بسیار 
همبستگی  به  خود  بیانیه  با  اساساً  اوجالان  زیرا  است،  اندک 

ترکیه ای-کردی در چارچوب جمهوری ترکیه متعهد شده است.
روندهای منطقه ای -سقوط دولت بشار اسد و ظهور دولت جدید 
سوریه، گرایش واشنگتن به پایان دادن به جنگ ها و اجتناب از 
پروژه های امپریالیستی در منطقه، احتمال از سرگیری فرآیند صلح 
در ترکیه- همه نشان می دهند که جوامع کردی در چارچوب 

دولت های موجود به دنبال منافع خود خواهند بود.

 چهارشنبه  15 اسفند  1403
 شماره 6963

آموزش رشته محیط بانی
 در هنرستان های کشور

وزیر آموزش و پرورش با اشاره به آموزش رشته محیط بانی 
در هنرستان های کشور گفت: وزارت آموزش و پرورش تمام 
توان خود را در دو قالب برنامه درسی رسمی و غیررسمی 

برای حفظ محیط زیست به کار می گیرد.
به گزارش مهر، مراسم گرامیداشت روز آموزش محیط 
زیست با حضور شینا انصاری معاون رئیس جمهور و رئیس 
سازمان حفاظت محیط زیست، وزیر آموزش و پرورش و 
معاونین و مدیران در سالن همایش های بین المللی شهدای 

محیط زیست برگزار شد.
بحران محیط زیست تهدیدی بزرگ برای آینده 

بشر است
علیرضا کاظمی، وزیر آموزش و پرورش، در این مراسم با 
اشاره به اهمیت حفاظت از محیط زیست تأکید کرد: اقدامات 
متنوع و گام های متفاوت در این زمینه می تواند در آینده تأثیر 

مثبتی بر محیط زیست بگذارد.
وی با بیان اینکه آینده کشور به دانش آموزان وابسته است، 
اظهار داشت: ما نقش مهمی در حفظ محیط زیست داریم و 

باید برای آن برنامه ریزی کنیم.
کاظمی با هشدار نسبت به وضعیت محیط زیست، گفت: 
جهان امروز با تهدیدهای بزرگی روبه رو است و اگر به این 
تهدیدها توجه نکنیم، نسل بشر در خطر قرار می گیرد و 
چیزی برای آینده باقی نخواهد ماند. بحران محیط زیست 
یکی از مهم ترین و اساسی ترین بحران هایی است که بشر با 
آن مواجه است.وزیر آموزش و پرورش در ادامه تصریح کرد: 
اگر این بحران را انسان مدیریت نکند، با دستان خودش به 
ریشه خود تیشه می زند. تخریب محیط زیست پیامدهای 
جبران ناپذیری دارد و باید برای آن راهکاری پیدا کنیم.وی 
با تأکید بر ارتباط عمیق میان انسان و طبیعت گفت: اگر از 
هر بعدی به محیط زیست نگاه کنیم، می بینیم که محیط 
زیست، جایگاه و خواستگاه پاک و طبیعی انسان است. 
خداوند نیز همواره انسان را متوجه محیط زیست کرده و او را 

به حفظ آن توصیه نموده است.
وزیر آموزش و پرورش، آموزش و فرهنگ سازی را تنها راهکار 
اساسی برای حل بحران محیط زیست دانست و تأکید کرد: 
خواستگاه اصلی آموزش، نظام تعلیم و تربیت است و دوره 
نوجوانی، حساس ترین زمان برای نهادینه سازی فرهنگ 
حفاظت از محیط زیست به شمار می آید.وی افزود: اگر 
امروز با این تهدید بزرگ روبه رو هستیم و می خواهیم جایگاه 
محیط زیست را حفظ کنیم، باید در این حوزه سرمایه گذاری 
کنیم. متأسفانه بیشترین آسیب را از این وضعیت، نظام تعلیم 
و تربیت می بیند و مشکلات فعلی، محصول بی توجهی 
به نظام تربیتی در گذشته است.کاظمی با اشاره به یکی از 
معضلات اساسی کشور، گفت: مهم ترین مشکل کشور، 
ناترازی در مصرف است. بی توجهی به مصرف درست در 
حوزه های مختلف، مشکلات بسیاری را برای ما ایجاد کرده 
است.وی تأکید کرد: وزارت آموزش و پرورش تمام توان خود 
را در دو قالب برنامه درسی رسمی و غیررسمی به کار خواهد 
گرفت تا جوانانی را تربیت کند که مصرف منابع را به شیوه ای 
صحیح انجام دهند.وزیر آموزش و پرورش بر اهمیت تغییر 
نگاه به منابع طبیعی و محیط زیست تأکید کرد و گفت: باید 
نوع نگاه خود را به گیاهان، خاک و آلودگی هایی که ایجاد 
می کنیم، تغییر دهیم. این آموزش باید از کلاس درس و 
خانه آغاز شود.وی همچنین از ظرفیت های مشترک برای 
اجرای برنامه های محیط زیستی سخن گفت و اظهار داشت: 
ما می توانیم با هم افزایی، برنامه های زیادی در این زمینه اجرا 
کنیم.کاظمی با اشاره به اقدامات انجام شده در زمینه آموزش 
محیط زیست، گفت: رشته محیط بانی در هنرستان های 
آموزش و پرورش ایجاد شده و سازمان محیط زیست نیز 
یک هنرستان تخصصی در این حوزه تأسیس کرده است. 
اما این اقدامات کافی نیست و ما امروز به آموزش همگانی 

محیط زیست نیاز داریم.

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  
فاقد سند رسمي برابر راي شماره 140360318004011582   مورخه  1403/10/14 موضوع قانون  تعیین تکلیف 

وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات  بهناز پور بابا 
شیرکوهی  فرزند  محسن  مورد تایید قرار گرفت .

1-ششدانگ  یک  قطعه  زمین   مزروعي   بمساحت  1986/21 مترمربع   به شماره  پلاک فرعي 867  مجزي 
از پلاک  336   فرعي   از اصلي 44  واقع  در   شیرکوه  بخش  18 گیلان   از مالکیت    محمدعلی فیروزی  
شیرکوهی و غیره    به آدرس  شهرستان رودبار -   شیرکوه -محرز گردیده است .لذا  به منظور  اطلاع  عموم 

مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  داشته 
باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ 

رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي 
است  در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .

تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/12/1تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/12/15
رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري م- الف : 2631  

***
آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  

فاقد سند رسمي برابر راي شماره 140360318004011233   مورخه  1403/10/3 موضوع قانون  تعیین تکلیف 
وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات   همت بابائی  

فرزند  عبد العلی مورد تایید قرار گرفت .
1-ششدانگ  یک  قطعه  زمین   مشتمل بر  بنای احداثی    بمساحت  440/46 مترمربع   به شماره  پلاک فرعي 

254  مجزي از پلاک  134   فرعي   از اصلي 39  واقع  در   چله بر   بخش  18 گیلان   از مالکیت    ورثه 
ای  میرزاجان و  غیره    به آدرس  شهرستان رودبار -   چله بر -محرز گردیده است .لذا  به منظور  اطلاع  عموم 

مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  داشته 
باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ 

رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي 
است  در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد 

.تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/12/1تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/12/15
رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري م- الف : 2641  

***
آگهي  ماده 10 ائین نامه  الحاق موادي  به قانون ساماندهي

بنیادمسکن  انقلاب اسلامي  شهرستان  رودبار  در اجراي  مواد 6و7 آئین نامه  قانون  الحاق  موادي  به قانون  
ساماندهي  و حمایت از  تولید و عرضه مسکن  تقاضاي  سندمالکیت  تعدادي  از اراضي  واقع در  داخل  محدوده 

شهر  جیرنده  را نموده است  که اسناد مالکیت  آن ، برابر راي هیات  صادر خواهد شد .
شهرجیرنده  سنگ اصلي 9  بخش 17 گیلان 

 1-راي شماره  123 -1403/11/13 به شماره پلاک  فرعي 1386  ششدانگ  یک  قطعه  زمین مشتمل بر  
اعیان احداثی  به  مساحت 46/41  مترمربع  متصرفي   فاطمه  عبداله پور  جیرنده   فرزند فخراله     مفروز از 

پلاک 234 
لذا  اشخاصي  که نسبت به  تصرفات  نامبرده  اعتراض دارند  ظرف مدت 20 روز  از تاریخ انتشار  آگهي  اعتراض  

خود را بصورت مکتوب به اداره  ثبت  اسناد و املاک رودبار تحویل و ظرف  مدت یک ماه از تاریخ  تسلیم  
اعتراض  به مرجع  ثبتي دادخواست خود را  به مراجع قضائي تقدیم و گواهي آن را  به اداره ثبت تسلیم نمایند.

تاریخ انتشار :1403/12/1  رئیس  ثبت  اسناد رودبار - انوش اکبري م- الف : 2645 
***

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  
فاقد سند رسمي برابر راي شماره 140360318004011117   مورخه  1403/09/27 موضوع قانون  تعیین تکلیف 
وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات  مسعود  رحمت 
حیدری فرزند  منصور  مورد تایید قرار گرفت .1-ششدانگ  یک  قطعه  زمین   مشجر مشتمل بر بنای  احداثی   

بمساحت  1354/96  مترمربع   که مقدار 138/89 مترمربع در حریم  راه  قرار دارد .  به شماره  پلاک فرعي 
265  مجزي از پلاک  7   فرعي   از اصلي 42  واقع  در   داماش  بخش  17 گیلان   از مالکیت    نجیب علی 

جهانی  و غیره    به آدرس  شهرستان رودبار -   داماش -محرز گردیده است .لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب 
در دو نوبت  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  داشته باشند  

میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، 
ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  

در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .تاریخ 
انتشار نوبت اول : 1403/12/1تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/12/15
رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري م- الف : 2677  

***

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  
فاقد سند رسمي برابر راي شماره 140360318004011115     مورخه  1403/09/27 موضوع قانون  تعیین 

تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات   مجتبی 
حسن پور جوبنی  فرزند شمسعلی   مورد تایید قرار گرفت .1-ششدانگ  یک  باب مغازه   بمساحت  41/50  

مترمربع    به شماره  پلاک فرعي 2557  مجزي از پلاک  382   فرعي   از اصلي 19  واقع  در   کلورز   بخش  
20 گیلان   از مالکیت    سلیمان  جوادی   و غیره    به آدرس  شهرستان رودبار -   کلورز -محرز گردیده است 

.لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت  متقاضي  اعتراضي  داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود 

را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را 
به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول  اعتراض  طبق 

مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/12/1تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/12/15

رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري م- الف : 2671  
***

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  
فاقد سند رسمي برابر راي شماره 140360318004011917    مورخه  1403/10/18 موضوع قانون  تعیین 

تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات  سهراب  
مصطفوی  جیرنده فرزند  فریبرز  مورد تایید قرار گرفت .

1-ششدانگ  یک  قطعه  زمین   مشتمل بر اعیان  احداثی   بمساحت  298/39  مترمربع     به شماره  پلاک 
فرعي 1387  مجزي از پلاک  236   فرعي   از اصلي 9  واقع  در   جیرنده   بخش  17 گیلان   از مالکیت    

یحیی  خان محرابی  و غیره    به آدرس  شهرستان رودبار -   جیرنده  -محرز گردیده است .لذا  به منظور  اطلاع  
عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  

داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس 
از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  
بدیهي است  در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد 

شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/12/1تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/12/15

رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري م- الف : 2674   

لاغری همیشه به معنای سالم بودن نیست. تازه ترین 
تحقیقات نشان می دهد که چربی های احشایی، اگرچه 
تعادل  در حد  اگر  اما  باشد،  مفید  مغز  برای  می تواند 
به  متخصصان  است.  زیان آور  سلامتی  برای  نباشد، 
در  به ویژه  احشایی،  چربی  که  رسیده اند  نتیجه  این 
اطراف اندام های داخلی، می تواند نقش حیاتی در حفظ 
سلامت مغز ایفا کند، اما باید مراقب مقدار آن بود.آیا 
لاغری همیشه نشانه ای از سلامتی است؟ این پرسشی 
است که محققان در یک مطالعه جدید به آن پاسخ 
داده اند. بر اساس تحقیقاتی که در مجله »پیرشناسی 
علمی« منتشر شده، متخصصان دانشگاه »توهو«ی 
ژاپن به نتایج جالبی در مورد ارتباط چربی های احشایی 
با سلامت مغز دست یافته اند.چربی احشایی که نوعی 
چربی عمیق است که در اطراف اندام های داخلی بدن 
تجمع می یابد، اگر در حد معقولی وجود داشته باشد، 
می تواند به تقویت عملکرد مغز و بهبود حافظه کمک 
کند. این تحقیق نشان می دهد که چربی احشایی تولید 
پروتئینی به نام »سی اکس3 سی ال1« می کند که در 
 )BDNF( »حفظ سطح سالم پروتئین »بی دی ان اف
نقش دارد. این پروتئین به تقویت ارتباطات عصبی، 
کمک  خلق وخو  تنظیم  و  حافظه  و  یادگیری  بهبود 

می کند.

به عنوان یک عامل کلیدی در  پروتئین بی دی ان اف 
با  آن  پایین  سطح  و  می شود  شناخته  مغز  سلامت 
کاهش  و  عقل  زوال  افسردگی،  مشکلاتی همچون 
عملکرد شناختی مرتبط است. اما در حالی که مقدار 
کمی از چربی شکمی می تواند این پروتئین را تقویت 
کند، مصرف بیش از حد آن می تواند خطراتی مانند 

بیماری های قلبی و دیابت را به همراه داشته باشد.
مهم ترین نکات مطالعه:

چربی احشایی برای مغز مفید است: طبق تحقیق، در 
موش های جوان، چربی احشایی تولید مقادیر بالایی 
حفظ  موجب  که  می کرد  احشایی  چربی  پروتئین  از 
عملکرد شناختی خوب آن ها می شد. اما این روند در 
موش های مسن تر کاهش یافت و نشان دهنده تغییرات 
شناختی در سنین بالاتر است.مقدار چربی احشایی مهم 

است: متخصصان تأکید می کنند که در حالی که چربی 
احشایی برای مغز مفید است، باید از تجمع زیاد آن 
جلوگیری کرد. زیرا افزایش بیش از حد این نوع چربی 
می تواند مشکلات دیگری مانند بیماری های قلبی و 

فشار خون بالا را به دنبال داشته باشد.
چربی اضافی خطرات مختلف دارد: مطالعات پیشین 
نشان داده اند که چربی اضافی در ناحیه شکم می تواند 
خطر ابتلا به بیماری های قلبی، دیابت، آپنه خواب و 

انواع مختلفی از سرطان ها را افزایش دهد.
چطور چربی سالم را مدیریت کنیم؟

با توجه به این که مغز به طور طبیعی با افزایش سن 
تغییر می کند و کوچک می شود، متخصصان پیشنهاد 
می کنند که برای حفظ سلامت مغز، رژیم غذایی غنی 
از مواد مغذی، فعالیت بدنی منظم، ارتباطات اجتماعی 
همچنین،  دهید.  قرار  اولویت  در  را  کافی  خواب  و 
به  مدیریت استرس و فعالیت های شناختی می تواند 
افزایش توانمندی های مغزی کمک کند و از مشکلات 
اهمیت  از  جدید  مطالعه  کند.این  جلوگیری  شناختی 
تعادل در سطح چربی احشایی می گوید و به این نتیجه 
می رسد که یک رژیم غذایی متعادل و سبک زندگی 
سالم می تواند در طولانی مدت به حفظ سلامت مغز و 

جلوگیری از مشکلات شناختی کمک کند.

آیا لاغری به معنای سالم تر بودن است؟



MoeenDaily.com

ورزشی

فوتبال جهان

 چهارشنبه  15 اسفند  1403
 شماره 6963

7
اختصاص نخستین سهمیه واردات موتور سنگین به قهرمانان

رئیس فدراسیون موتورسواری و اتومبیلرانی از اختصاص نخستین سهمیه واردات موتورهای ورزشی سنگین پس از سال ها به قهرمانان واقعی این رشته و پیگیری تخلفات بزرگترین  دلال موتور سنگین خبر داد.
مازیار ناظمی ضمن اعلام این خبر به حمایت های وزارت ورزش به ویژه دکتر سیدمحمد شروین اسبقیان معاون قهرمانی این وزارتخانه اشاره کرد و گفت: در آخرین جلسه کارگروه واردات موتورهای ورزشی، نخستین گروه از قهرمانان واجد شرایط 
برای استفاده از سهمیه قهرمانان تایید و به مراجع ذی ربط معرفی شدند.وی افزود: این روند طولانی پنج ساله در شش ماه  اخیر با پیگیری و دستور آقای دنیا مالی وزیر ورزش و جوانان  و جلسات متعدد با معاونت قهرمانی دنبال شد و پس از 
سال ها، قهرمانان واقعی موتورسواری برای بهره مندی از این امتیاز قانونی مشخص شدند.رئیس فدراسیون همچنین تأکید کرد: با توجه به شکایات برخی از متقاضیان غیر ورزشکار و قهرمان به دیوان عدالت اداری نهایتاً، با حکم دیوان و رد شکایت 
این افراد، با دستور دیوان عدالت اداری این سهمیه تنها به قهرمانان ورزشی اختصاص یافت.ناظمی در پایان خاطرنشان کرد: متأسفانه در این سال ها یک شخص دلال با استفاده از عناوین مختلف و فضای نامطلوب ایجاد شده، توانسته بود به طور 

غیرقانونی 70 امتیاز موتورهای سنگین را به نام خود کند و با فضاسازی غیرواقعی روند قانونی را مختل سازد. شکایت از این افراد توسط مراجع ذی ربط در حال پیگیری است تا حقوق قهرمانان واقعی کاملًا محقق شود.
سایر اخبار

همکاری  پایان  شائبه  دوومیدانی  فدراسیون  سخنگوی 
مستجاب الدعوه با فدراسیون به دلیل اختلاف با احسان 

حدادی را تکذیب کرد.
به گزارش ایسنا، چند روزی است دوره سرپرستی مهدی 
مستجاب الدعوه در سمت دبیری فدراسیون دوومیدانی به 

پایان رسیده و به وزارت ورزش و جوانان بازگشته است.
احسان حدادی پس از روی کار آمدنش به عنوان رئیس 
فدراسیون، مستجاب الدعوه را به عنوان سرپرست دبیری 
با  مستجاب الدعوه  همکاری  پایان  با  کرد.  انتخاب  خود 
فدراسیون دوومیدانی این شائبه مطرح شده که بین دبیر و 
رئیس فدراسیون اختلاف به وجود آمده و همین موضوع 
دلیل اصلی قطع همکاری است.هادی سپهرزاد، سخنگوی 
فدراسیون دوومیدانی در واکنش به اختلاف بین حدادی و 
مستجاب الدعوه به ایسنا گفت: ماموریت آقای مستجاب در 
فدراسیون تمام شد. او از دوستان قدیم ما و آقای حدادی 
است که بعد از انتخابات هم برای سر و سامان دادن به 
کارهای اداری و سازمانی آمد و زحمت کشید. 6، 7 ماهی 
به دوومیدانی خدمت کردند و چون مامور شده بود، به وزارت 
ورزش برگشت اما هنوز با فدراسیون دوومیدانی همکاری 
دارد.او ادامه داد: اتفاق خاصی نیفتاده است چون همه این 

اتفاقات بر اساس برنامه ای پیش بینی شده بود.

رد اختلاف بین احسان حدادی 
و دبیر فدراسیون دوومیدانی

مادرید،  رئال  سابق  ستاره  مارسلو، 
با  دوستی اش  شروع  خاطرات  از 
کنار  بازی  و  رونالدو  کریستیانو 
روبرتو کارلوس صحبت کرده است.

مارسلو  سه«،  »ورزش  گزارش  به 
در طول دوران حضورش در ترکیب 

رئال مادرید توانست روزهای بسیار درخشانی را با این تیم سپری کرد و 
عملکرد تحسین برانگیزش در زمین یکی از دلایل اصلی موفقیت رئال 

مادرید در رقابت های مختلف و به خصوص لیگ قهرمانان اروپا بود. 
کرده،  خداحافظی  فوتبال  دنیای  از  تازگی  به  که  برزیلی  ستاره  این 
یک  مرحله  در  مادرید  اتلتیکو  برابر  مادرید  رئال  حساس  آستانه  در 
اروپا که سه شنبه شب در ورزشگاه  لیگ قهرمانان  رقابت های  هشتم 
سانتیاگو برنابئو برگزار می شود، مهمان برنامه La Revuelta بود و 

صحبت های جالبی را مطرح کرد. 
از  فوتبال  تاریخ  چپ  مدافعان  بهترین  که  سوال  این  به  پاسخ  در  او 
نظر او چه کسانی هستند گفت: »من خوش شانس هستم چون مردم 
می گویند که یک اسطوره بوده ام. بهترین مدافعان چپ در تاریخ؟ روبرتو 
کارلوس بهترین است و مالدینی و نیلتون سانتوس هم در این فهرست 

قرار دارند.«
تجربه  این  کسب  و  کارلوس  کنار  در  کردنش  بازی  درباره  مارسلو 

درخشان گفت: »روبرتو خیلی به من کمک کرد. 
من وقتی 18 ساله بودم به رئال مادرید آمدم و او خیلی به من کمک 
اتفاق  فوتبال  در  او شوم و چنین چیزی  بودم که جایگزین  آمده  کرد. 
او  به خانه  اسپانیا،  در  اولین کریسمس من  برای کریسمس،  نمی افتد. 

رفتم.«
با  دوستی اش  شروع  درباره  همچنین  برزیل  فوتبال  سابق  ستاره  این 
که  شد  مدعی  و  کرد  مطرح  را  جالبی  رونالدو صحبت های  کریستیانو 

اوایل ارتباط خوبی با هم نداشتند. 
او اضافه کرد: »رابطه من با کریستیانو با دعوا شروع شد. خطای بدی 
روی او کردم... خیلی سریع بود. خب، هنوز هم خیلی سریع است. در 
عربستان بیشتر از بقیه گل می زند. او با آرنج به من زد و گردنم را گرفت. 
من هم سعی کردم گردنش را بگیرم اما خیلی بلند بود )می خندد(. دو ماه 
بعد به من گفتند که رئال مادرید می خواهد او را بخرد. فکر کردم که باید 

از تیم بروم )می خندد(. اما همه چیز خیلی خوب بود.«

مارسلو: گفتند رونالدو می آید و 
فکر کردم از مادرید بروم!

وقت بلند شدن تاج به شرط نیفتادن دوباره؛
 »فوتبال« را از نفس نیندازید!

رئیس فدراسیون فوتبال که با حذف دو رقیب جدی خود از پیچ اصلی 
سلامتی اش  مراقب  باید  هم  حالا  کرد،  عبور  به سلامت  انتخابات 
پیشرفت  مسیر  باید  هم  و  نکند  پیدا  قلبی  مشکل  دوباره  که  باشد 

را فراهم کند.
به گزارش مهر، انتخابات فدراسیون فوتبال در حالی یازدهم اسفندماه 
برگزار شد که مهدی تاج بار دیگر بر صندلی ریاست تکیه داد تا برای 
چهارسال یکی از مهم ترین ورزش های ایران را مدیریت کند اما اگر 
از  فوتبال  قبلی بچرخد، فدراسیون  پاشنه  باشد در روی همان  قرار 
انتخابات  تاوان رای خود در  تا مجمع  ایستاد  نفس کشیدن خواهد 

را بدهد.
خادم  عزیزی  شهاب الدین  و  کفاشیان  علی  حذف  با  که  انتخاباتی 
تا  شد  برگزار  تاج  همراه  به  عابدینی  امیر  و  بهاروند  حیدر  تأیید  و 
شکل نمایشی این انتخابات حفظ شود اما مطابق انتظار، بدون رقابت 
تنگاتنگی اکثریت آرا به اسم تاج از صندوق در آمد تا او به احتمال 
فراوان تبدیل به فردی شود که طولانی ترین دوره ریاست را پشت 

سر می گذارد.
علی کفاشیان با 8 سال و 4 ماه، کامبیز آتابای هم با 6 سال و 3 
ماه طولانی ترین دوره را در حال حاضر در اختیار دارند اما اگر تاج 
ناگهانی روبرو نشود و تمام مدت پشت صندلی خود باشد  با رفتن 
فدراسیون  ریاست  دوران  رکورد طولانی ترین  ماه،  و 2  با 10 سال 

فوتبال را خواهد زد.
مهدی تاج با خارج کردن علی کفاشیان از انتخابات حالا 

به فکر شکستن رکورد اوست
تاج در دومین دوره حضورش وعده هایی نظیر ورود VAR به فوتبال 
ملی و باشگاهی به همراه استفاده از تمام ظرفیت موجود برای حضور 
بانوان را همراه با کسب نتیجه های قابل قبول تیم ملی ایران در جام 
با مشکلات  اما در عمل  جهانی 2022 و جام ملت های 2023 داد 

جدی روبرو شد تا مورد نقد کارشناسان قرار بگیرد.
عدم شفافیت در نحوه ورود دستگاه های VAR به کشور و همچنین 
نحوه استفاده از آنها یکی از مواردی بود که فوتبال ملی و باشگاهی 
داور  تکنولوژی  از  استفاده  روبرو کرد. گرچه  زیادی  با مشکلات  را 
ویدئویی تأثیر بسزایی در اتمسفر داخل زمین و کمتر شدن اعتراض 

بازیکنان شد اما بیننده های تلویزیونی با توجه به تصاویر کم کیفیت 
چندان از آن راضی نبودند. دوربین هایی که تعدادشان برای پوشش 

تمامی تصاویر کافی نیست و تبدیل به معضل جدی شده است.
ورود بانوان به ورزشگاه نیز در تعداد زیادی از استادیوم ها محقق شد 
اما جایگاه آنها چندان باب میل طرفداران خانم نبود اما به هر حال 
حل  را  خصوص  این  در  داخلی  حساسیت های  برخی  توانست  تاج 
فوتبال  ورزشگاه های  در  زنان  تابوی حضور  سال ها  از  پس  تا  کند 

شکسته شود.
شکست های سنگین در جام جهانی 2022 برای تیم ملی ایران در 
دوره  دومین  در  آمدن  کار  روی  از  پس  تاج  که  خورد  رقم  حالی 
تصمیم به تغییر کادرفنی با توصیه بازیکنان باتجربه تیم ملی گرفت 
تا کارلوس کی روش برای سومین دوره متوالی روی نیمکت بنشیند 
و با شکست 6 بر 2 بدترین نتیجه تاریخ فوتبال ایران در ادوار جام 

جهانی کسب کند.
تاج سپس هدایت تیم ملی فوتبال ایران را به امیر قلعه نویی سپرد تا 
با شعار مربی داخلی و استفاده از تجربه بازیکنان بتواند قهرمانی جام 
ملت های آسیا را به ارمغان بیاورد اما باز هم قلعه نویی در کسب این 
مهم ناکام ماند تا کارنامه این تیم هم چندان درخشان نباشد.رئیس 
فدراسیون فوتبال علاوه بر وعده های انتخاباتی اش که نصف و نیمه 
انجام داد کارهای زیربنایی دیگری را هم نظیر بحث استانداردسازی 
استادیوم ها ایجاد کرد که باعث شد تا تیم ها در هفته های نخست 
لیگ برتر برای میزبانی بازی های خود خانه به دوش شوند اما اگر 

این اتفاق رقم نمی خورد مشکلات جدی همچون میزبانی بازی های 
بین المللی حاصل می شد که تهدیدی برای فوتبال کشور بود.

تاج پس از انتخاب سه باره برای ریاست فدراسیون شعارهای جدید 
با  زیادی  تفاوت  افکارش  دهد  نشان  تا  کرد  مطرح  هم  را  دیگری 
وعده های حدود دو سال و نیم قبل دارد. او در اولین صحبت های 
خود پس از کسب این عنوان گفت: اول اینکه به باشگاه ها کمک 

کنیم تیم بانوان داشته باشند. 
باید همه باشگاه ها تیم بدهند و لیگ آنها باید فعال شود سپس مساله 

هواداری باید حل شود. 
این موضوع ما را به سه کنج برده است ما از سویی مکلف هستیم 
بانوان را داشته باشیم ؛ از سوی دیگر هم اگر همین بداخلاقی های 
هواداران و برخی حاشیه های داخل زمین باشد ممکن است در آینده 

نتوانیم این کار را انجام دهیم.
و  صندلی ها  انتظامات  می خواهیم  گفت:  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
همچنین نظم کاسه زمین را به خود باشگاه ها و کانون های هواداری 
انجام آن خیلی سخت  اما  این کار ساده است  آنها بسپاریم. گفتن 

است که رویه 60 ساله ای را برطرف کنیم.
وعده های اولیه ای که تنها بخشی از کوه مشکلات فعلی اداره فوتبال 
دریافت  چگونگی  و  ارزی  تحریم های  مدیریت  نحوه  است.  ایران 
مطالبات از فیفا و AFC به همراه ایجاد راهکارهای مناسب برای 
جهت  مناسب  ورزشگاه های  ساخت  برای  تجهیز  و  توسعه  شرکت 
برگزاری بازی ها، مبارزه با فساد، ایجاد بسترهای مناسب در سطح 
فوتبال های زیر گروه استانی، شفافیت مالی و حل مشکلات مربوط 
به بدهی های کلان نظیر پرداخت پول به شستا و… به همراه آماده 
کردن تیم ملی بزرگسالان در مسیر حضور مقتدرانه در جام جهانی 
بر  خود  ریاست  دوره  آخرین  در  تاج  که  است  مواردی  جزو   2026

فوتبال ایران با آنها دست و پنجه نرم می کند.
اندازی  پوست  نیاز  شک  بی  که  فوتبال  فدراسیون  دید  باید  حالا 
ایران را در حد  اتفاقاتی را رقم می زند تا فوتبال  مدیریتی دارد چه 

ممکن سامان دهد. 
هر چند با نفراتی که در اطراف تاج هستند خیلی نمی توان به آینده 

امیدوار بود.

***
هیات  موضوع  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي  اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  
فاقد سند رسمي

برابر راي شماره  140360307005017724  کلاسه  1403/1108    موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي 
اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  حوزه ثبت  ملک  منطقه  دو بجنورد  ،  تصرفات   
مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي  امید گلی فرزند  گل محمد به شماره شناسنامه  453  در ششدانگ  یک  باب 
منزل مسکونی  بمساحت 200/80    مترمربع پلاک  شماره  155-   اصلي کهنه کند  واقع در  خراسان  شمالی  
بخش 2  بجنورد حوزه ثبت ملک  منطقه  دو بجنورد  قسمتی از مالکیت  ثبتی  حسن وکیلی    محرز گردیده است .  
لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي شود   در صورتي  که  اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت  متقاضي اعتراضي  داشته باشند میتوانند از تاریخ  انتشار اولین  آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  
خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود 
را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است    درصورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول اعتراض طبق   

مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشارنوبت اول:11/30/ 1403تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/12/15

رئیس ثبت اسناد و املاک -سعید عقیقي شناسه  اگهي: 1884154
***

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه  ثبت ملک شیروان
هیات  موضوع  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي  اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  
فاقد سند رسمي

برابر کلاسه 1403114407114000765  و راي شماره 1403603071140010207   هیات اول   موضوع قانون  
تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  حوزه ثبت  ملک  منطقه  
شیروان   ،  تصرفات   مالکانه  بلامعارض متقاضي منصور مجتبی به شناسنامه شماره568  کدملی 0828694362  
صادره  فرزند   جان محمد  در ششدانگ مزرعه  بدینصورت  که مساحت 75566     متر جزء پلاک 27- اصلی  
ناحیه 4  از محل  مالکیت  شیر محمد  اسدی  ) قسمتی از مالکیت وی (  واقع در  خراسان شمالی  بخش 5  حوزه 
ثبت  ملک شیروان   محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله15  روز  آگهي 
مي شود   در صورتی  که  اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي اعتراضي  داشته باشند میتوانند از تاریخ  
انتشار اولین  آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  
از تاریخ تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است    درصورت انقضاي  

مدت مذکور  و عدم وصول اعتراض طبق   مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 30 /11 /1403

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/12/15
رئیس ثبت اسناد و املاک - محمد زارعی  

شناسه  اگهی: 1885485
***************************************

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  
فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 140360318011020398   مورخ  1403/09/21  هیات  موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  
ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  حوزه ثبت  ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   
مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي  / خانم  ماری  افلاکی  کلیدبری  فرزند  عین  اله   به شماره شناسنامه  1    
صادره از    صومعه سرا     در ششدانگ  یک قطعه زمین  مزروعی  طرح تجهیز    بمساحت 2017  مترمربع   پلاک  
376     فرعي  از 4    اصلي    مفروز و مجزي  شده  از پلاک 70  بلوک 368  واقع در  قریه   کلیدبر   بخش 
25  گیلان  خریداري    از نسق  عین اله  افلاکی محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي شود   چنانچه   اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي بشرح مذکور  
اعتراضي  داشته باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  به مدت  2 ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس 

از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  
بدیهي است   و رسید در  صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق   مقررات  سند 

مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/11/30 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/12/15

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي  م- الف : 2147  /910
***

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  
فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 140360318011020406  مورخ  1403/09/21  هیات  موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  
ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  حوزه ثبت  ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   
مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي  /  خانم پروانه  افلاکی کلیدبری   فرزند  عین  اله   به شماره شناسنامه  1    
صادره از    صومعه سرا     در ششدانگ  یک قطعه زمین  مزروعی  طرح تجهیز    بمساحت 2167  مترمربع   پلاک  
377     فرعي  از 4    اصلي    مفروز و مجزي  شده  از پلاک 70  بلوک 368  واقع در  قریه   کلیدبر   بخش 
25  گیلان  خریداري    از نسق  عین اله افلاکی محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي شود   چنانچه   اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي بشرح مذکور  
اعتراضي  داشته باشد میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  به مدت  2 ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس 
از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  
بدیهي است   و رسید در  صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق   مقررات  سند 

مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/11/30 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/12/15

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي  م- الف : 2148   /910
***

هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي 
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي  واراضي و ساختمانهاي فاقد 

سند رسمي 
برابر راي شماره  140360318017011095  مورخ 1403/10/26   هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک  رضوانشهر  تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضي   آقای / خانم      مهرشاد  قاسمی   فرزند  حشمت اله    بشماره شناسنامه  1270242210      
صادره از  اصفهان     در  شش  دانگ  یک قطعه  زمین  به مساحت 193/18   مترمربع مشتمل بر  بنای احداثی   
ومحوطه      پلاک 1281   فرعی از  47  اصلی    مفروز    و مجزي شده از پلاک  10  فرعی از  47    اصلی   واقع 
در قریه     کهنه کج محجله    بخش 27 گیلان    خریداري از مالک رسمی   آقای / خانم   خیرال  اسدی  بیگزاد 
محله محرز گردیده ست لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراض داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/11/30تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/12/15

کیانوش  کیانی نژاد -  رئیس   ثبت اسناد و املاک رضوانشهر  م- الف:  913/1325
***

هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي 
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي  واراضي و ساختمانهاي فاقد 

سند رسمي 
برابر راي شماره  140360318017008851   مورخ 1403/09/06   هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک  رضوانشهر  تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضي   آقای / خانم       صابر  مرادی  سیابیل فرزند محمد    بشماره شناسنامه  2620018595       
صادره از تالش     در  شش  دانگ  یک قطعه  زمین  به مساحت  918   مترمربع مشتمل بر  یک باب خانه    پلاک 

483   فرعی از  4  اصلی    مفروز    و مجزي شده از پلاک  63  فرعی از  4    اصلی   واقع در قریه     شاشکوه بخش 
27 گیلان    خریداري از مالک رسمی   آقای / خانم   خانم باجی علیزاده  کیانی  محرز گردیده ست لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضي اعتراض داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند 

بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/11/30تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/12/15

کیانوش  کیانی نژاد -  رئیس   ثبت اسناد و املاک رضوانشهر  م- الف:  913/1364
***

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  
فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 140260318011020460   مورخ 1403/09/21  هیات  موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  
ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  حوزه ثبت  ملک  صومعه سرا   ،  تصرفات   
مالکانه  بلامعارض متقاضي  آقاي    جهانگیر  تطفی  مقدم  فرزند  یحیی  به شماره شناسنامه  24    صادره از   
صومعه سرا    در ششدانگ  یک قطعه زمین مشتمل بر  یکباب خانه   بمساحت  1171/20  مترمربع  مجزی شده 
از  21  پلاک   و پلاک فرعی  445  واقع در قریه   تطف  از سنگ اصلی  89     بخش 22  گیلان  خریداري    
از نسق   یحیی  تطفی  مقدم   محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله15  
روز  آگهي مي شود   چنانچه   اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي بشرح مذکور  اعتراضي  داشته باشد 
میتوانند از تاریخ  انتشار  آگهي  به مدت  2 ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  
مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض،  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است   و رسید در  
صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول اعتراض مدت مذکور طبق   مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .

مذکور  و عدم وصول گواهي  اقامه  دعوي طبق   مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشارنوبت اول:11/30/ 1403تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/12/15

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان  صومعه سرا -یداله شهبازي 
م- الف : 2156 /910

***
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد 

سند رسمي
برابر راي شماره 140360318020013945 مورخ 1403/10/13   هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک کلاچاي تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای  علی اصغر  بشر  دوست  فرزند  علیرضا   به شماره شناسنامه 152     صادره از     رودسر   
به شماره ملي  2590442132     در ششدانگ  یک  قطعه   زمین  مشجر    به  مساحت  28/50    مترمربع   به  
پلاک  70  فرعي  از 38   اصلي  واقع در  قریه    کوگاه  بخش29  گیلان خریداری  شده   از  مورد نسق  مالک  
رسمی   آقای  علیرضا  بشر دوست )نسق زارعی  شماره 43269   مورخ 46/11/11  دفترخانه  60 رشت ( محرز 

گردیده است .
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند  و میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایي تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشارنوبت اول:11/30/ 1403تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/12/15

نادر عیوضي صالح - رئیس  اداره ثبت اسناد و املاک کلاچاي- از طرف  علي علائي  جوردهي
 م- الف 2004 

***
***

آگهی مفقودی
ســند کمپانــی و بــرگ ســبز وانــت ســایپا  تیــپ151 مــدل 1399 بــه رنــگ 

NAS451100L4919414 :ســفید روغنــی بــه شــماره شاســی
به شماره موتور    M136498941 به شماره پلاک

 ایــران28- 689 س 74      بــه نــام   ســمیه شــعبانی بــه ش ملــی   
ــدان  ــردد . هم ــی گ ــاقط م ــار س ــه اعتب ــود و ازدرج 4032256713 مفق

بــرگ ســبز  ســواری پیــکان 1600 آی مــدل 1383 بــه رنگ ســفید روغنی 
به شــماره شاســی: 82524083

به شماره موتور   11282058123 به شماره پلاک
 ایــران18- 183 ص66 بــه نــام   احمــد عســگری توقیفــی  بــه ش ملــی   

4031553218  مفقــود و ازدرجــه اعتبــار ســاقط مــی گــردد . همــدان 

برتر  لیگ  است  و ضروری  لازم  ایران،  والیبال  شرایط  به  توجه  با 
والیبال از فصل آینده به صورت 14 تیمی برگزار شود.

در  حیاتی  نقشی  والیبال  برتر  لیگ  قطع  طور  به  ایرنا،  گزارش  به 
تنها  نه  لیگ  اهمیت  دارد.  این ورزش در کشور  پیشرفت  و  توسعه 
به دلیل فراهم کردن بستری برای رقابت تیم ها است، بلکه به دلیل 
افزایش سطح کیفی بازیکنان و ایجاد فرصت های جدید برای مربیان 

و استعدادهای جوان نیز بسیار مهم است.
یکی از راه های ارتقاء سطح فنی لیگ، افزایش تعداد تیم ها به 14 
بر  مثبتی  تاثیرات  می تواند  تصمیم  این  است.  آینده  فصل  در  تیم 
والیبال ایران داشته باشد. با افزایش تعداد تیم ها، تعداد بازی ها نیز 
بیشتر می شود که به سود بازیکنان و تیم ها است. بازیکنان بیشتری 
کسب  گرانبهایی  تجربیات  و  می کنند  شرکت  رسمی  مسابقات  در 

می کنند که در نهایت به نفع تیم ملی ایران خواهد بود.
سقوط  از  جلوگیری  شود،  تیمی   14 لیگ  باید  که  دلایلی  از  یکی 
و  رفسنجان  مس  مانند  تیم هایی  بالاست.  پتانسیل  با  تیم های 

گیتی پسند که به دسته یک سقوط کرده اند، می توانند با بقا در لیگ 
برتر به رشد و توسعه بیشتری دست یابند و به بازیکنان جوان خود 

فرصت های بیشتری برای پیشرفت بدهند.
ضمن اینکه بیشتر شدن تعداد بازی ها و تیم ها به جذب اسپانسرهای 
بیشتر و حمایت های مالی گسترده تر کمک می کند. این موضوع در 
و  باشگاه ها  توسعه  به  نیز  و  ورزشی  امکانات  و  زیرساخت ها  بهبود 

بازیکنان تاثیر زیادی دارد.
نکته پایانی این که افزایش تعداد تیم ها به 14 تیم در لیگ والیبال 
ایران، تاثیرات مثبتی بر روی کیفیت بازی ها، رشد بازیکنان و توسعه 
مسئولان  بود  امیدوار  باید  داشت.  خواهد  کشور  در  والیبال  ورزش 
فدراسیون والیبال با توجه به اهمیت این موضوع، تصمیمات مناسبی 
ایران  والیبال  بیشتر  پیشرفت  تا شاهد  اتخاذ کنند  این خصوص  در 

باشیم.

برگــه کمپانــی خــودرو نیســان مــدل 1401 بــه رنــگ 
آبــی  بــه شــماره شاســی: 

NAZPL140TN0686297
بــه شــماره موتــور   M24909771M     بــه 

ــلاک ــماره پ ش
 ایــران 18- 455 ج 78  بــه نــام   آرش ســمندر   بــه 
ــار  ــه اعتب ــود و ازدرج ــی  3874143971  مفق ش مل

ســاقط مــی گــردد . همــدان 

بــرگ ســبز و ســند کمپانــی ســواری ســوزوکی گرنــد 
ــران76  ــلاک ای ــماره پ ــدل 1389 ش ــارا2400 م ویت
 J24B1111863 موتــور  د 96 شــماره   796 –
شــماره شاســی  NAAS29SE5BK015402 به 
نــام نغمــه انصــاری مفقــود گردیــده و ازدرجــه اعتبــار 

ســاقط مــی باشــد.

مــدرک فــارغ التحصیلــی اینجانــب زینــب محمــدی  
ــه شــماره شناســنامه 4550033347  ــه  ب ــد یارال فرزن
صــادره از دره شــهر  در مقطــع کارشناســی پیوســته 
رشــته مدیریــت بازرگانــی صــادره از واحــد دره شــهر  
ــا شــماره 1243508 و شــماره دبیرخانــه 111879 /  ب
ــت و  ــده اس ــود گردی ــه 26 / 09 /92  مفق ف مورخ
فاقــد اعتبــار مــی باشــد . از یابنــده تقاضــا مــی شــود 
اصــل مــدرک را بــه دانشــگاه آزاد اســلامی واحــد دره 
ــه نشــانی ایــلام – شهرســتان دره شــهر-  شــهر   ب

انتهــای 24 متــری جهــاد ارســال نمایــد.

آگهی فقدان مدرک تحصیلی
نوبت دوم

چرا لیگ برتر والیبال باید 14 تیمی شود؟



کاریکاتور
ارزش پول

moeendaily@yahoo.com» مندرجات لزوما برتابنده دیدگاه روزنامه نیست « 

فرهنگی ، اجتماعی ، ورزشی
چاپ : شرکت چاپ و نشر  شاخه سبز 

نشانی دفترمرکزی :رشت خیابان سعدی.کوچه پورنقاشیان
.بن بست سوم.پلاک88.طبقه سوم

نشانی دفتر تهران : خ مطهری ابتدای سهرودی جنوبی  ک زاهدان پ 8 واحد یک  
کدپستی  1578763813

تلفن : 33243634-013 * همراه : 09111823435  
فاکس : 33245700-013    *   کد پستی:4153656631

روزنامه  
moeennews.ir

صاحب امتیاز و مدیر مسئول:
                                     یونس رنجکش کیسمی
مشاور عالی اجرایی مدیر مسئول :دکتر مهران بازرگانی 

سردبیر : ایمان رنجکش
   چهار شنبه 15 اسفند  1403     گروه صفحه آرایی:منیره خجسته حال - الهه رنجکش

  شماره  6963                                                                                                                                             

روند  که  دادند  گزارش  عبری  رسانه های 
شده  جدیدی  مرحله  وارد  سوریه  تجزیه 
با  کشور  این  جنوب  در  سویدا  منطقه  و 
کامل  به طور  رژیم صهیونیستی  حمایت 
درآمده  دروزی  نیروهای  کنترل  تحت 

است.
طبق  شرق؛  رسانه ای  گروه  گزارش  به 
این گزارش ها، سویدا که جمعیتی نزدیک 
به عنوان  اکنون  دارد،  نفر  هزار   500 به 
با  و  می کند  عمل  خودمختار  منطقه ای 
حمایت های پشت پرده اسرائیل، در مسیر 

استقلال قرار گرفته است.
ترکیب جمعیتی سویدا شامل بیش از 85 
درصد   10 به  نزدیک  و  دروزی  درصد 
دلیل  به  منطقه  این  و  است  مسیحی 
امنیت بالا، یکی از امن ترین مناطق برای 
شمار  به  سوریه  در  مذهبی  اقلیت های 

می رود.
را  تحولات  این  اسرائیلی  رسانه های 
کشور  اولین  شکل گیری  زمینه ساز 
اسرائیل  از  پس  خاورمیانه  غیرمسلمان 
دانسته اند که ممکن است نظم ژئوپلیتیک 

منطقه را به طور اساسی تغییر دهد.
که  دارند  تاکید  همچنین  گزارش ها  این 
نقش رژیم صهیونیستی در حمایت از این 
دیرینه  سیاست های  راستای  در  جریان، 
عربی  کشورهای  تجزیه  برای  تل آویو 
منطقه  در  مرکزی  دولت های  تضعیف  و 

است.

که  گفت  یکشنبه  اروپا  کمیسیون  رئیس 
و  شده  تسلیحاتی  تجدید  فورا  باید  اروپا 
از  دفاع  برای  که  دهد  نشان  آمریکا  به 

دموکراسی آماده است.
درخواست فوری برای مسلح شدن اروپا

بر  تاکید  ضمن  همچنین  لاین  در  فون 
کشورهای  نظامی  هزینه های  افزایش 
روز  نشست  در  که  کرد  تاکید  اروپایی 
»طرح  اروپا  اتحادیه  مقام های  پنجشنبه 

جامعی« در این باره ارائه خواهد داد.
که  وی  فراسنه،  خبرگزاری  گزارش  به 
لندن  در  اروپایی  سران  نشست  از  پس 
صحبت می کرد، به خبرنگاران گفت: در 
حال حاضر، افزایش سرمایه گذاری دفاعی 

بیشترین اهمیت را دارد.
نشست لندن با حضور رهبران و مقام های 
بلندپایه انگلیس، اوکراین، فرانسه، آلمان، 
نروژ،  دانمارک،  هلند،  اسپانیا،  ایتالیا، 
چک،  رومانی،  لهستان،  سوئد،  فنلاند، 
رئیس  ناتو،  دبیرکل  کانادا،  ترکیه، 
اروپا  شورای  رئیس  و  اروپا  کمیسیون 

برگزار شد.
در  انگلیس،  نخست وزیر  استارمر  کی یر 
افتتاحیه این نشست اعلام کرد که اروپا 
برای  تاریخی  و  حساس  لحظه ای  در 

امنیت خود قرار دارد.
استارمر تأکید کرد که حمایت از اوکراین 
برای  بلکه  اخلاقی  مسئله  یک  تنها  نه 
حیاتی  اروپایی،  کشورهای  تمام  امنیت 

است.
کشورهای  با  که  گفت  همچنین  وی 
دارد یک  و قصد  کرده  بالتیک گفت وگو 
طرح حمایتی برای اوکراین تدوین کرده 

و آن را با آمریکا به اشتراک بگذارد.
دونالد  خشن  رفتارهای  ایرنا،  گزارش  به 
ولودیمیر  و  آمریکا  جمهور  رئیس  ترامپ 
کاخ  در  جمعه  روز  نشست  در  زلنسکی 
اروپا  سران  تلاش های  فوریت  بر  سفید، 
برای حمایت از اوکراین و تقویت بودجه 

دفاعی خود افزوده است.

مهمترین توصیه رئیس جمهور به اعضای 
دولت؛ اعتمادسازی، امیدآفرینی و پرهیز 

از دروغ

هشدار اتحادیه اروپا به اسرائیل :مذاکرات 
مرحله دوم آتش بس در غزه باید سریع 

آغاز شود

امور  در  رئیس جمهور  معاون 
مناطق  و  روستایی  توسعه 
از  پرهیز  کشور،  محروم 
و  اعتمادسازی  دروغ گویی، 
را  مردم  میان  در  امیدآفرینی 
دکتر  توصیه های  مهمترین 
دولت  اعضای  به  پزشکیان 

چهاردهم دانست.
»عبدالکریم حسین زاده« در گفت وگو با خبرنگار سیاسی ایرنا، مهمترین توصیه 
رئیس جمهور به اعضای هیات دولت را پرهیز از دروغ دانست و تاکید کرد: 

دولت باید اعتمادساز و امیدآفرین باشد.
معاون رئیس جمهور در امور توسعه روستایی و مناطق محروم کشور، گفت:در 
سفرهای استانی که به میان مردم می رویم و قول هایی به آنها می دهیم، ایجاد 
امید می کند، اگر به این وعده ها عمل نکنیم »امید« تبدیل به یاس و ناامیدی 
می شود و مردم عقب نشینی می کنند؛ لذا باید مهمترین رسالت اعضای دولت 

در هر شرایطی، صداقت با مردم و پرهیز از وعده های توخالی باشد.
وی با تاکید بر اینکه رعایت اصل »صداقت« مهمترین توصیه رئیس جمهور 
به اعضای دولت چهاردهم است، افزود: دکتر پزشکیان تاکید بسیاری بر حفظ 
سرمایه اجتماعی دارند و در این میان رفتار و بیان صادقانه تنها راه دستیابی 

به این مهم است.
حسین زاده در بخش دیگری از این گفتگو به ارایه گزارشی از عملکرد معاونت 
متبوع خود پرداخت و بیان داشت: همانگونه که اطلاع دارید این معاونت پیش 
از دولت چهاردهم تعریف نشده بود و لذا زمان زیادی برای تعریف ساختار 
سازمانی، ردیف اعتباری و بسیاری از مسائل دیگر این معاونت سپری شده 
است. با توجه به اینکه حدود سه ماه از فعالیت معاونت امور توسعه روستایی 
و  هستیم  رو  پیش  مسائل  حل  درحال  می گذرد  کشور  محروم  مناطق  و 

خوشبختانه فضای مناسبی برای فعالیت ایجاد شده است.
وی افزود: می توان گفت از شرایط منفی به سطح رسیده ایم و بنا داریم از 

ابتدای سال 1404 فعالیت اجرایی خود در این معاونت را آغاز کنیم.
معاون رئیس جمهور در امور توسعه روستایی و مناطق محروم کشور، مهمترین 
اقدام این معاونت در طول فعالیت خود را ایجاد ساختار دانست و تاکید کرد: 
هویت و ساختار سازمانی این معاونت در سازمان امور اداری و استخدامی 
مصوب و کمیسیون های مختلف آن تشکیل شده است. پایه گذاری های اولیه 
انجام شده و ان شاالله با کمک خداوند و اعتماد مردم عزیز، فعالیت اجرایی خود 

را از ابتدای سال آینده آغاز خواهیم کرد.

اقدام  داد،  هشدار  اروپا  اتحادیه   
از  ممانعت  در  رژیم صهیونیستی 
به  بشردوستانه  کمک های  ورود 
غزه تبعات انسانی خواهد داشت و 
خواستار ازسرگیری سریع مذاکرات 
درباره مرحله دوم آتش بس در غزه 

شد.
به گزارش ایرنا، »انور العنونی« سخنگوی مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا 
یکشنبه شب در بیانیه ای حماس را به »امتناع از تمدید مرحله اول توافقنامه 
آتش بس در غزه« متهم کرد و همچنین افزود: تصمیم اسرائیل برای جلوگیری 
از ورود همه کمک های بشردوستانه به غزه ممکن است که تبعات انسانی 

داشته باشد.
العنونی افزود: اتحادیه اروپا خواستار ازسرگیری سریع مذاکرات درباره مرحله 

دوم آتش بس است و از میانجیگران قویا حمایت می کند.
وی اظهار کرد: آتش بس دائمی به آزادی همه اسرای باقیمانده اسرائیلی کمک 
می کند و همچنین شرایط لازم برای بهبود و شروع بازسازی غزه را فراهم 

می کند. همه طرف ها مسئولیتی سیاسی برای تحقیق این امر دارند.
در بیانیه العنونی تاکید شده است: اتحادیه اروپا بر درخواست خود برای ارائه 
کامل، سریع، امن و بدون مانع کمک های بشردوستانه به همه فلسطینی های 
نیازمند و تسهیل فعالیت موثر و امن کارکنان و نهادهای بشردوستانه بین المللی 

در داخل غزه تاکید می کند.
اسرائیل تنها چند ساعت پس از پایان مرحله اول آتش بس و تبادل اسرا، ورود 

کمک های بشردوستانه به غزه را روز یکشنبه متوقف کرد.
گروه فلسطینی حماس از ادامه کار تحت این شرایط خودداری کرده و اصرار 
دارد که اسرائیل به مفاد آتش بس پایبند باشد و فوراً مذاکرات برای مرحله دوم 
را که شامل خروج کامل اسرائیل از غزه و توقف کامل جنگ است، آغاز کند.

همزمان با این تحولات، بامداد شنبه کانال 13 تلویزیون رژیم صهیونیستی 
در گزارشی به نقل از مسئولان صهیونیست اعلام کرد که مذاکرات در قاهره 

موفقیت آمیز نبود و بنیامین نتانیاهو در حال بررسی از سرگیری جنگ است.

آغاز تجزیه سوریه؛ شکل گیری 
کشور جدید در خاورمیانه

درخواست فوری برای مسلح 
شدن اروپا

 رئیس قوه قضاییه به مقامات و مسئولان ذیربط قضایی به ویژه دادستان کل 
کشور و همه دادستان ها در سراسر کشور دستور داد تا با عنایت به فرارسیدن ماه 
رمضان و نوروز، برای کنترل بازار در جهت رفاه حال مردم، مساعدت های لازم را 
به سازمان تعزیرات داشته باشند و درصورت درخواست بانک مرکزی برای کنترل 

ارز در چارچوب موازین قانونی، کمک  کنند.
به گزارش ایرنا از مرکز رسانه قوه قضاییه، حجت الاسلام والمسلمین غلامحسین 
محسنی اژه ای امروز دوشنبه )13 اسفند( در نشست شورای عالی قوه قضاییه، با 
تبریک فرارسیدن ماه مبارک رمضان، اظهار کرد: ماه مبارک رمضان، ماه نزول 
قرآن است؛ قرآنی که »هدی للِناس« و »بیَنات مِنَ الهُدی« است؛ در ماه مبارک 
رمضان، زمینه های تقرب و کمال، بسیار گسترده و فراخ است و اگر از این زمینه ها 
بهره نگیریم، قطعا از خاسرین خواهیم بود. متأسفانه آنطور که شایسته است 
عظمت ماه مبارک رمضان تبیین نشده است؛ این ماه مبارک، دانشگاهی معظم، 

جهت رسیدن به مدینه فاضله است.
رئیس قوه قضاییه با اشاره به در پیش بودن روز احسان و نیکوکاری، گفت: همه 
ما باید در حد وسع خود، به دیگران کمک های مادی، معنوی و فکری کنیم؛ ما 
که در جایگاهی حقوقی قرار داریم باید در احسان و نیکوکاری پیشقدم باشیم و از 

جایگاهی که داریم برای گره گشایی از امور مردم استفاده کنیم.
تجدید وقت های رسیدگی دادگاه ها؛ رئیس قوه قضاییه نگران پرونده های قضایی 

ارباب رجوع
رئیس دستگاه قضا بار دیگر خطاب به همه مقامات و مسئولان قضایی تاکید کرد 
که با عنایت به روزهای پایانی سال، بر تسریع در پیشبرد امور قضایی و حقوقی 
مردم، اهتمام داشته باشند و چنانچه به واسطه تعطیلی ها، اوقات رسیدگی های 
قضایی در محاکم تجدیدشده است، جلسات رسیدگی به پرونده های تجدیدوقت 
شده در اسرع وقت برگزار شوند تا مردم و اصحاب پرونده ها متحمل زیان های 

مادی و روحی نشوند.
محسنی اژه ای تاکید کرد: قوه قضاییه کمک به دولت برای ارتقای وضعیت 
معیشتی مردم و تقویت بنیه اقتصادی کشور را وظیفه خود می داند و در این 
راستا، با مظاهر مختلف فساد، اختلاس و احتکار برخورد قاطعانه و قانونی می کند 
همچنین در راستای کمک به فعالان سالم اقتصادی و تولیدی، نسبت به رفع 

موانع تولید و تأمین امنیت سرمایه گذاران اهتمام جدی دارد.
رئیس قوه قضائیه به مقوله مبارزه قاطعانه با قاچاق به ویژه قاچاق سوخت نیز 
اشاره کرد و گفت: مسئولان و بخش های ذیربط قضایی در راستای مبارزه با 
پدیده قاچاق و به طور ویژه قاچاق سوخت که به ناترازی ها دامن می زند، اقدامات 
و تدابیر مقتضی را اتخاذ کنند و در این جهت، با سایر بخش ها و دستگاه های 

مسئول، نهایت همکاری و مساعدت را داشته باشند.
ضرورت تحکیم امنیت روانی و فیزیکی مردم و شهروندان

رئیس دستگاه قضا با تاکید مؤکد بر موضوع ضرورت تحکیم امنیت روانی و 
فیزیکی مردم و شهروندان، اظهار داشت: مسئولان ذیربط قضایی در همه ایام 
سال، به ویژه در این روزهای پایانی سال، مساعدت های لازم را به نیروهای 

تأمین کننده امنیت مردم در بخش های مختلف داشته باشند.
روی  ناامنی  به  کشور  در  که  عناصری  که  گفت  هم  را  این  قاضی القضات 
می آورند و با سرقت ها و جرایم خشنی که انجام می دهند موجبات زحمت مردم 
و سوء استفاده دشمنان را فراهم می آورند قطعا با برخورد قاطعانه و قانونی مواجه 

خواهند شد و هیچگونه تسامحی در قبال آنها در کار نخواهد بود.
قاتلین دانشجوی دانشگاه تهران بازداشت نمی شدند می توانست روی ناامنی های 

دیگر تاثیر بگذارد

رئیس عدلیه ضمن قدردانی از آن دسته از مقامات قضایی  که نسبت به دستگیری 
و محاکمه عناصر ناامن کننده در کشور اهتمام جدی دارند، به طور ویژه از رئیس کل 
دادگستری و دادستان تهران به واسطه سرعت عمل در تعقیب و دستگیری و صدور 

کیفرخواست برای متهمان قتل دانشجوی دانشگاه تهران قدردانی کرد.
محسنی اژه ای گفت: در برخی از جرایم به وقوع پیوسته از جمله اتفاق تلخ رخ داده 
برای دانشجوی دانشگاه تهران، اگر سرعت عمل در تعقیب و دستگیری متهمان 
همچنین تسریع و تدقیق در پیشبرد امور پرونده نباشد، علاوه بر ناراحتی و آزردگی ای 
که برای خانواده مقتول یا بزه دیده ایجاد می شود، دشمنان نیز سوء استفاده می کنند و 
سعی می کنند تا اغراض شوم خود را در بستر آن جنایت حادث شده پیش ببرند؛ از 
اینرو همه مقامات قضایی در سراسر کشور نسبت به تعقیب، دستگیری، محاکمه و 
مجازات بازدارنده، قانونی و سریع مرتکبین جرایم خشن و همه جرایمی که امنیت 

روانی و فیزیکی مردم را سلب می کند، اهتمام جدی داشته باشند.
رئیس قوه قضاییه در بخشی از سخنان خود در جریان نشست امروز با اشاره به 
سفر اخیر هیات عالی قضایی به استان آذربایجان غربی و برخی برنامه ها و اقدامات 
صورت گرفته در این استان برای پیشبرد امور قضایی و حقوقی مردم همچنین رفع 
موانع تولید و کمک به جذب سرمایه گذاری در استان، گفت: همگرایی، همدلی و 
همفکری مقامات و مسئولان استان آذربایجان غربی، در حد مطلوب است و عزم 
آنها برای همکاری با یکدیگر جهت رفع مسائل و مشکلات استان و خدمت به 

مردم جزم است.
محسنی اژه ای افزود: این روحیه همکاری، همگرایی، همدلی و همفکری باید 
میان مقامات و مسئولان در سراسر کشور حکمفرما باشد. در قوه قضاییه بر تحکیم 
همکاری و همگرایی با سایر قوا و دستگاه ها برای حل مشکلات مردم و کشور تاکید 
مؤکد داریم و راهبردمان همکاری و همگرایی با بخش های دیگر در جهت خدمت 

به مردم و پیشرفت کشور است.
بخش دوم جلسه امروز شورای عالی قوه قضاییه، به بحث و بررسی اعضای شورا 
پیرامون موضوع تعیین نرخ دیه سال 1404 اختصاص داشت؛ در این بخش، همه 
اعضای شورای عالی دستگاه قضا، نقطه نظرات و پیشنهادات تخصصی خود را 

حول محور نرخ دیه سال آینده مطرح کردند.

شورای  کرد:  اعلام  نگهبان  شورای  سخنگوی  نظیف  طحان   هادی 
نگهبان ابهام و ایرادی نسبت به تعویق 10 ماهه انتخابات شوراها ندارد.

عضو  طحان نظیف  هادی  دیارمیرزا،  رسانی  اطلاع  پایگاه  گزارش  به 
حقوقدان و سخنگوی شورای نگهبان در گفت وگو با بخش خبری ساعت 
از قانون تشکیلات،  14 شبکه خبر در خصوص طرح اصلاح موادی 
وظایف و انتخابات شورای اسلامی کشور و انتخاب شهرداران اظهار کرد: 
با بررسی هایی که در شورای نگهبان داشتیم، ابهامات این شورا نسبت 
به موضوع تعویق انتخابات برطرف شده است و ما نسبت به تعویق 10 
ماهه برگزاری انتخابات هفتمین دوره انتخابات شوراهای اسلامی شهر و 

روستا ایراد یا ابهامی نداریم.
شهرداران و دهیاران دارد که نسبت به آنها برخی ایرادات جزئی وجود وی عنوان کرد: این مصوبه اجزاء دیگری مانند تعیین شرایطی برای 

دارد که امیدواریم با انجام اصلاحات از سوی مجلس در این باره موارد 
باقی مانده هم حل و فصل شود.

سخنگوی شورای نگهبان گفت: هیات عالی نظارت بر حُسن اجرای 
سیاست های کلی نظام هنوز درباره این مصوبه نظر خود را اعلام نکرده 

است.
انتخابات های  برگزاری  درباره  پرسشی  به  پاسخ  در  نظیف  طحان 
نیز  رهبری  خبرگان  مجلس  و  اسلامی  شورای  مجلس  میان دوره ای 
اظهار کرد: براساس قانون انتخابات های میان دوره ای حتما باید با یکی 
از انتخابات های سراسری باشد. اگر انتخابات شوراها به تعویق بیفتد، 
انتخابات سراسری  برگزاری یک  زمان  تا  نیز  دوره ای  میان  انتخابات 

متوقف خواهد شد.

مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی تمایل ادعایی »دونالد ترامپ« رئیس 
جمهوری آمریکا برای دستیابی به توافق هسته ای با ایران را نشانه ای مهم دانست 
و بر ضرورت تعاملات دیپلماتیک برای حل وفصل مسائل مربوط به فعالیت های 

هسته ای ایران تأکید کرد.
ه گزارش ایرنا، رافائل گروسی روز دوشنبه در حاشیه نشست شورای حکام آژانس 
بین المللی انرژی اتمی، درباره چشم انداز همکاری های آژانس با ایران و تحولات 
مرتبط با مواضع دولت جدید آمریکا گفت: »من از زمان آخرین سفرم به تهران 
در تماس مداوم با آقای عراقچی بوده ام و به تبادل دیدگاه ها پرداخته ایم که این 
بخشی طبیعی از گفت وگوهای ما است. موضوع سفر بعدی به تهران نیز در این 
گفت وگوها مطرح شده، اما همان طور که اشاره کردید، این روند به نوعی تحت 

تأثیر ملاحظات دولت جدید آمریکا قرار دارد.«
وی افزود: »با مقامات ارشد آمریکایی در ارتباط هستم و آنچه می توانم بگویم 
این است که در بالاترین سطوح، بررسی هایی درباره نحوه تعامل با این موضوع 
در حال انجام است. برخی اسامی برای رسیدگی به این پرونده مطرح شده و 

رایزنی های غیررسمی نیز صورت گرفته است.«
مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی با بیان اینکه هرگونه پیشرفت در تعامل با 
ایران نیازمند گفت وگوهای جدی و مؤثر است، افزود: »من بارها گفته ام که بدون 
تعامل مستقیم – چه رسمی، چه غیررسمی، چه در مسیرهای دیپلماتیک علنی 
و چه در پشت پرده – نمی توان به پیشرفت واقعی دست یافت. دیپلماسی در این 

روند کاملًا ضروری است.«
وی در ادامه به ادعای دونالد ترامپ رئیس جمهور آمریکا اشاره کرد که از تمایل 
به دستیابی به »نوعی توافق« سخن گفته و اظهار داشت: »این خود یک نشانه 
است. آنها ]مقامات آمریکایی[ می خواهند دیدگاه های ما را بدانند و ما نیز در حال 
تدوین یک گزارش جامع هستیم که توجهات زیادی را به خود جلب کرده است.

تاکید نقش آژانس در راستی آزمایی هرگونه توافق احتمالی

گروسی در ادامه گفت: »اگر قرار است صحت صلح آمیز بودن برنامه هسته ای 
ایران تأیید شود، این کار بدون نقش آفرینی آژانس غیرممکن خواهد بود. ما 
همیشه راهکارهای فنی قابل اجرا پیشنهاد داده ایم و همچنان آماده همکاری 

برای راستی آزمایی برنامه هسته ای ایران هستیم.«
وی همچنین درباره ارزیابی آژانس از وضعیت کنونی برنامه هسته ای ایران گفت: 
»گزارش های ما نشان می دهد که ذخایر اورانیوم غنی شده تا 60 درصد ایران 
با سرعت بالایی در حال افزایش است و ظرفیت های فنی این کشور در حوزه 
غنی سازی تقویت شده اند. این روند نیازمند شفاف سازی و نظارت مستمر است و 

ما آماده ایم نقش خود را در این زمینه ایفا کنیم.«
تعامل سازنده  به  باید هرچه سریع تر  آژانس سپس عنوان کرد: »ما  مدیرکل 
بپردازیم، زیرا زمان در حال سپری شدن است. تمامی چشم ها به این روند دوخته 
شده اند و جامعه جهانی منتظر است که چگونه این مسائل حل وفصل خواهد شد.«

گروسی اضافه کرد: »آنچه نیاز داریم، یک تعامل واقعی است که ما را به جلو 

ببرد. باید از صحبت درباره روندها فراتر برویم و به پاسخ های مشخص برسیم.«
وی در پاسخ به پرسشی درباره حداقل اقداماتی که ایران باید انجام دهد تا ارزیابی 
آژانس درباره وضعیت برنامه هسته ای این کشور تغییر کند، گفت: »نمی توان 
حداقل یا درصد مشخصی تعیین کرد، زیرا موضوعات مختلفی مطرح است که 
به یکدیگر مرتبط هستند. با این حال، در مواردی که ما به دنبال راستی آزمایی 
هستیم، از جمله منشأ ذرات اورانیوم در برخی سایت ها و نحوه غنی سازی در 

سطوح مختلف، انتظار داریم که تعامل مؤثر و سازنده ای صورت گیرد.«
مدیرکل آژانس افزود: »سفر من در آبان ماه نشان داد که نشانه هایی از آمادگی 
برای همکاری در تهران وجود دارد، اما متأسفانه شرایطی پیش آمد که مانع از 

پیشرفت در این مسیر شد.«
به گزارش ایرنا، برنامه صلح آمیز هسته ای ایران همواره تحت فشارهای سیاسی 
و اتهامات بی اساس غرب قرار داشته است. پیش از برجام، کشورهای غربی با 
امنیتی سازی این موضوع، تلاش کردند با ابزار تحریم و تهدید نظامی علیه ایران 
اقدام کنند، اما بسته شدن پرونده »ابعاد احتمالی نظامی« )PMD( در سال 

1394، این بهانه را از میان برد.
ایران پس از امضای برجام به تمامی تعهداتش پایبند ماند، اما آمریکا در سال 
1397 به طور یکجانبه از توافق خارج شد و اروپا نیز نتوانست تعهدات خود را 
اجرا کند. در نتیجه، ایران در چارچوب حقوق برجامی خود، گام هایی در کاهش 
تعهدات برداشت. مذاکرات احیای برجام نیز به دلیل تعلل و زیاده خواهی های 

غرب به نتیجه نرسید.
با وجود این، ایران همچنان به تعامل دیپلماتیک و همکاری با آژانس بین المللی 
انرژی اتمی ادامه داده و اعلام کرده است که در صورت بازگشت طرف های 
با تروئیکای  اخیر  احیای توافق است. مذاکرات  آماده  به تعهدات خود،  مقابل 
از طریق  نیز نشان دهنده تمایل تهران به حل وفصل موضوع  اروپایی در ژنو 

دیپلماسی، مشروط به ارائه ضمانت های واقعی برای رفع تحریم هاست.

در پی پایان زمان مرحله اول آتش بس در نوار غزه و آغاز نشدن مذاکرات مرحله 
رهبر  الحوثی«  الملک  عبد  »سید  صهیونیستی،  رژیم  کارشکنی  علل  به  دوم 
جنبش انصارالله یمن تاکید کرد که اگر جنگ علیه نوار غزه از سرگرفته شود، 
رژیم صهیونیستی بار دیگر زیر آتش قرار خواهد گرفت.به گزارش  ایرنا به نقل از 
خبرگزاری شهاب، سید عبدالملک الحوثی رهبر انصارالله یمن گفت: بازگشت جنگ 
به غزه با بازگشت تمام رژیم صهیونیستی زیر آتش همراه خواهد بود.وی تاکید کرد: 
اگر جنگ به نوار غزه بازگردد، از تمام راه های نظامی پشتیبانی خواهیم کرد.رژیم 
صهیونیستی با چراغ سبز آمریکا برای دور جدید جنایت و کشتار در نوار غزه آماده 
می شود. با وجود پایبندی جدی جنبش حماس به توافق آتش بس و مراحل سه 
گانه آن، رژیم صهیونیستی با نقض کامل این توافق درصدد فراخواندن چهارصد 
هزار نظامی ذخیره خود است و امروز یکشنبه نیز دستور توقف ورود کمک های 
بشردوستانه به غزه را صادر کرد.کابینه رژیم صهیونیستی امروز یکشنبه دستور ویژه 
تمدید امکان فراخوان نیروهای ذخیره این رژیم را تصویب خواهد کرد. با تصویب 

این دستور، ارتش رژیم اسرائیل اجازه دارد که چهارصد هزار نظامی را برای خدمت 
ذخیره تا پایان ماه می 2025 )اوایل خرداد 1404( فرابخواندکابینه نتانیاهو که با 

بیش از 15 ماه جنگ و جنایت علیه مردم غزه به هیچکدام از اهداف خود نرسید، 
تلاش کرد با حمایت همه جانبه آمریکا مرحله اول توافق اتش بس را با هدف 
آزادی همه اسرا و امتیازگیری بیشتر از حماس تمدید کند که با مخالفت جدی 
حماس و تاکید بر مفاد آتش بس توافق شده مواجه شد. به همین منظور، نتانیاهو با 
فرار از ورود به مرحله دوم توافق و نقض جدی توافق آتش بس و ممنوعیت ورود 
کمک های بشردوستانه به غزه، در صدد از سرگیری جنایات جنگی خود است.

سخنگوی جنبش حماس امروز یکشنبه طرح فرستاده آمریکا در امور خاورمیانه 
برای آتش بس موقت در نوار غزه را مردود دانست و تاکید کرد که اسرای 
صهیونیست باقیمانده در نوار غزه فقط با مذاکره در مرحله دوم توافق آتش بس 
آزاد خواهند شد.وی تاکید کرد: توافق آتش بس درباره نوار غزه سه مرحله ای 
است و ورود به مرحله دوم توافق آتش بس در روز شانزدهم از زمان شروع آن 

تعیین شده است و ما به این روند پایبند هستیم.
سخنگوی حماس تصریح کرد: کسانی که خواهان خارج شدن اسیران صهیونیست 

از دست رزمندگان گردان های عز الدین القسام شاخه نظامی جنبش حماس هستند، 
باید اشغالگران را ملزم به ورود به مذاکرات مرحله دوم آتش بس کنند. اشغالگران 
از طریق موضوع تمدید مرحله اول به دنبال این هستند که وضعیت را به نقطه 
صفر برگردانند. آنها به دنبال آزادی اسیران خود هستند؛ بدون اینکه تعهدی درباره 
از سرنگرفتن جنگ بدهند.توافق آتش بس بین حماس و رژیم صهیونیستی، صبح 
یکشنبه 19 ژانویه 2025 )30 دی 1403( اجرایی شد که شامل سه مرحله است که 
هر مرحله 42 روز به طول می انجامد و در طول این مرحله، درباره اجرای توافق در 
مرحله دوم و سپس سوم آن، مذاکره خواهد شد.در حالی که قرار بود مذاکرات برای 
مرحله دوم توافق در شانزدهمین روز از مرحله اول توافق )سوم فوریه( آغاز شود، 
بنیامین نتانیاهو نخست وزیر رژیم صهیونیستی مانع از آن شد، زیرا می خواهد تنها 
مرحله اول را تمدید کند که با مخالفت حماس مواجه شده است.مرحله اول توافق 

آتش بس دیروز )شنبه( بدون توافق برای ورود به مرحله دوم پایان یافت.

ادعای گروسی: تمایل ترامپ برای توافق هسته ای با ایران یک نشانه است
 تاکید بر ضرورت دیپلماسی

رهبر انصارالله یمن: با از سرگیری جنگ علیه غزه، اسرائیل هم زیر آتش قرار خواهد گرفت

هادی طحان  نظیف اعلام کرد
موافقت شورای نگهبان با تعویق 10 ماهه انتخابات شوراها؛ ایراد یا ابهامی نداریم

اژه ای بر کمک مسئولان قضایی به دولت برای کنترل بازار تاکید کرد


